
 
ANDØY KOMMUNE 
 

 
 

Innkalling 
for 

Kommunestyret 
 

  
 
Møtedato: 18.11.2019 
Møtested: Kommunestyresalen 
Møtetid: Kl. 11:00 – 18:00 
 
Medlemmer med gyldig forfall eller er inhabil i noen av sakene, må melde fra så snart som 
mulig på tlf. 76 11 50 00. Varamedlemmer møter etter nærmere innkalling. 
 
Dokumenter som ikke er offentlige, vil bli utlevert i møtet. Dersom medlemmene på forhånd 
ønsker å gjøre seg kjent med innholdet i disse dokumentene, er dokumentene tilgjengelig på 
rådhuset. 
 
 
 

Andøy kommune 
 
 

Knut Nordmo 
Ordfører  

 
 
  



 
 

Saksliste  
 
Sak nr. Sakstittel  
90/2019 Godkjenning av innkalling  
91/2019 Godkjenning av saksliste  
92/2019 Spørsmål og interpellasjoner  
 Spørsmål ang byggesøknad Andøy kommune  
 Spørsmål angående ungdomsklubb  
93/2019 Godkjenning av møteprotokoll  
94/2019 Referatsaker  
 Møteprotokoll kontrollutvalget 15.08.19  
 Møteprotokoll kontrollutvalget 12.09.19  
 Møteprotokoll kontrollutvalget 26.09.19  
 Møteprotokoll kontrollutvalget 10.10.19  
 Møteprotokoll Eldrerådet 03.09.19  
95/2019 AVVIKSRAPPORTERING DRIFT PR 31.07.2019  
96/2019 AVVIKSRAPPORTERING INVESTERING PR. 31.07.19  
97/2019 ANDØY HAVN KF - REGNSKAP OG ÅRSBERETNING 

2018 
 

98/2019 HALVÅRSRAPPORT FOR SAMSKAP 2019  
99/2019 KVALITETSREFORMEN LEVE HELE LIVET  
100/2019 SØKNAD OM DISPENSASJON FRA 

KOMMUNEPLANENS AREALDEL - OPPARBEIDELSE 
AV OPPSKYTINGSPLATTFORM - BØRVÅGEN - 
ANDØYA SPACEPORT 

 

101/2019 SØKNAD OM PERMISJON FRA POLITISK VERV - 
HÅKON LUNDBERG 

 

102/2019 VALG AV ARBEIDSMILJØUTVALG 2019 -2023  
103/2019 VALG AV PARTSSAMMENSATT UTVALG 2019 - 2023  
104/2019 VALG AV KOMMUNENS REPRESENTANT TIL ANDØY 

KIRKELIGE FELLESRÅD 2019 - 2023 
 

105/2019 VALG TIL VESTERÅLEN REISELIV 2019 - 2023  
106/2019 VALG TIL VESTERÅLEN KULTURUTVALG 2019 - 2023  
107/2019 VALG AV STYRE FOR  ANDØY BOLIGSTIFTELSE 2019 

- 2023 
 

108/2019 VALG AV FORSVARSUTVALG 2019 - 2023  
109/2019 VALG AV DELEGATER TIL FYLKESMØTE I KS 

NORDLAND 2019-2023 
 

110/2019 VALG AV PROGRAMSTYRET FOR SAMSKAP 2019 - 
2023 

 

 
 
ÅPEN SPØRRETID 
 
Spørsmål fra Kari Vik 



      
 

 

ANDØY KOMMUNE 
 

 
 
 
Godkjenning av innkalling 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 19/951 
 
 
Saksnr.  Utvalg Møtedato 
90/2019 Kommunestyret 18.11.2019 

 
 
Forslag til vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
 
 
 



      
 

 

ANDØY KOMMUNE 
 

 
 
 
Godkjenning av saksliste 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 19/951 
 
 
Saksnr.  Utvalg Møtedato 
91/2019 Kommunestyret 18.11.2019 

 
 
Forslag til vedtak: 

Sakslisten godkjennes som den foreligger. 
 
 
 
 



      
 

 

ANDØY KOMMUNE 
 

 
 
 
Spørsmål og interpellasjoner 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 19/951 
 
 
Saksnr.  Utvalg Møtedato 
92/2019 Kommunestyret 18.11.2019 

 
 
Spørsmål fra Tommy Lyngra Søberg (AP) angående byggesaksbehandling 
Spørsmål fra Lill Inger Berg-Olsen (SV) angående ungdomsklubb 
 
 
 
 



Til Rådmann 

Jeg leste nylig den saken som var i avisen angående bygging av garasje i Risøyhamn og at det menes 
at denne garasjen er bygd inne på nabo eiendommen. 

 

Mitt spørsmål til denne saken er: 

 Hvilken rutiner har Andøy kommune for å følge opp byggesaker? 

Blir byggesøknaden kontrollert ute på bygget til den det gjelder slik at man er sikker på at bygget 
stemmer overens med de tegningene som følger ved søknaden før brukstillatelse utstedes? 

Hva sier brannforskriftene om avstander mellom bygg på  2 forskjellig gårds og bruksnummer? 

 

Jeg håper at disse spørsmålene kan besvares i neste Kommunestyret møte 

 

Tommy Lyngra Søberg 

Andøy Arbeiderparti 



UNGDOMSKLUBB 

 

Vi i Andøy SV besøkte 10. klassene ved Andenes skole i går for å snakke om det å engasjere seg i 
samfunnet og hvordan det er å være politisk aktiv. Vi spurte hva som engasjerte dem og de svarte at 
de manglet et tilholdssted på kveldstid. Ungdomsklubben holder bare åpent noen få dager i 
måneden og nå som Narvesen også er borte og de ikke får være i idrettshallen, har de ingen steder å 
være.  

 

Derfor lurer jeg på om det kun handler om økonomi i forhold til avlønning av klubbleder når det 
avgjøres hvor mange dager klubben skal være åpen? 

Vil det være et alternativ at frivillige voksne holder klubben åpen andre dager? Jeg ser muligheter for 
at vi kunne brukt dette som et integreringstiltak, hvor bosatte flyktninger som ønsket det kunne 
bidratt til å holde klubben åpen og samtidig fått snakke norsk og bli kjent med ungdommene. Og 
selvsagt andre voksne og foreldre som ville ønske å bidra til et slikt tilbud. De måtte selvsagt ha levert 
politiattest, på lik linje med andre som jobber med barn og unge. 

 

Lill Inger Tyvold Berg-Olsen 

Ordførerkandidat 

Andøy SV 

 

 



      
 

 

ANDØY KOMMUNE 
 

 
 
 
Godkjenning av møteprotokoll 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 19/951 
 
 
Saksnr.  Utvalg Møtedato 
93/2019 Kommunestyret 18.11.2019 

 
 
Forslag til vedtak: 

Møteprotokollen for møte 26.08.19 godkjennes som den foreligger. 
Møteprotokollen for møte 14.10.19 godkjennes som den foreligger. 

 

 

 
 
 
 



 

ANDØY KOMMUNE 

 

 

Møteprotokoll 
for 

KOMMUNESTYRET 
 
 
Møtedato: 26.08.2019 Møtetid: Kl. 11:00 - 17:20 
Møtested: Kommunestyresalen Saksnr.: 59/2019 – 78/2019 
 
 
Møtende Medlemmer Parti 
John Helmersen AL 
Lill Inger Tyvold Berg-Olsen  
Terje Vollan AL 
Einar Åbergsjord AP 
Tommy Søberg AP 
Kolbjørn Blix FRP 
Bente Brunborg H 
Hans Benjaminsen H 
Jonni H. Solsvik H 
Jørgen Asperheim H 
Karl Øyvind Bråten H 
Kate Eliassen H 
Matz Abrahamsen H 
Hermod Bakkevold KRF 
Arne Robert Svendsen MDG 
Knut Nordmo SP 
Lill Pettersen SP 
 
Forfall meldt fra følgende medl. Parti Følgende varamedl. møtte Parti 
Leif A. Iversen  Ingvill Eliassen H 
May Johannessen   
Finn Allan Westjord AP Eva K. Asperheim AP 
Tina McDougall AP Egil Brensholm AP 
Jan Harald Andersen FRP Arne Wilhelm Skogvoll FRP 
Odd Arne Andreassen SP Hans Edgar Furfjord H 
 
 
 
Møteleder: Ordfører Jonni H. Solsvik 
 Rådmann Kirsten Lehne Pedersen, enhetsleder Merete Olsen, 

teknisk sjef Arne Blix, leder støttefunksjon Stein Ivar Johansen, leder 
NAV-Andøy Eirin Fjellvang, skolefaglig rådgiver Sveinung Ellingsen, 
personalfaglig rådgiver Kjell-Einar Johansen, enhetsleder Aud 
Sellevold, næringssjef Brita Erlandsen, enhetsleder Beathe 
Andersen og formannskapssekretær Greta Jacobsen 
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Rett utskrift: 
 
Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 
 
 
 

   
   

                                                           Jonni H. Solsvik 
                                                               ordfører 
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Sakliste 
 
Sak nr. Sakstittel  
59/2019 Godkjenning av innkalling  
60/2019 Godkjenning av saksliste  
61/2019 Spørsmål og interpellasjoner  
62/2019 Godkjenning av møteprotokoll  
63/2019 Referatsaker  
 BREV FRA NORGES BLINDEFORBUND ANG. 

UNIVERSELL UTFORMING AV APP´ER 
 

 MØTEPROTOKOLL FOR KONTROLLUTVALGET 21.03.19  
 MØTEPROTOKOLL FOR KONTROLLUTVALGET 25.04.19  
 Ber om redegjørelse om tiltak i forbindelse med nedlegging 

av tannklinikk i Risøyhamn 
 

64/2019 BUDSJETTREGULERING DRIFT NR 2 - 2019  
65/2019 POLITIVEDTEKT FOR ANDØY KOMMUNE  
66/2019 THE WHALE AS - UTVIDELSE AV AKSJEKAPITALEN  
67/2019 Endelig planprogram - Kommunedelplan for folkehelse og 

forebyggende arbeid 2021-2024. 
 

68/2019 REISEMÅLSSTRATEGI FOR VESTERÅLEN - 
BÆREKRAFTIG VEKST MOT 2025 

 

69/2019 SØKNAD OM DISPENSASJON FRA KOMMUNEPLANENS 
AREALDEL 

 

70/2019 SØKNAD OM DISPENSASJON FRA FORMÅL I 
KOMMUNEPLANENS AREALDEL 

 

71/2019 FORPROSJEKT LEAN - SLUTTRAPPORT OG SKISSE 
FOR VIDEREFØRING AV ARBEID MED KONTINUERLIG 
FORBEDRING 

 

72/2019 DETALJREGULERINGSPLAN FOR NYTT SYKEHJEM, 
ÅSE, PLAN-ID 1871-201901. SLUTTBEHANDLING OG 
VEDTAK. 

 

73/2019 NYTT SYKEHJEM - FINANSIERING AV NYTT SYKEHJEM  
74/2019 Vannforsyning Hinnøya - kostnader og fremdrift  
75/2019 DETALJREGULERING FOR SJØHUS RISØYHAMN, 

PLANID 1871-201801. SLUTTBEHANDLING OG VEDTAK. 
 

76/2019 EIENDOMSSKATT - ENDRING I 
EIENDOMSSKATTELOVEN 

 

77/2019 OPPHEVING AV ØREMERKING AV STATLIG TILSKUDD 
TIL LOVPÅLAGT KOMMUNAL 
VETERINÆRVAKTORDNING OG KRITERIER FOR 
TILDELING AV TILSKUDD - UTTALELSE 

 

78/2019 NETTHETS OG TRUSLER  
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Minnemarkering for Ellen Gudbrandsen, død 29.06.19 

Ordføreren ønsket velkommen til møtet. 

Kulturinnslag:  Skypeoverføring fra Rockebrakka – sang v/Camilla Laupstad,  
                        Vegard Laupstad og Anders Laupstad. 

Navneopprop:  Rådmannen foretok navneopprop, 22 representanter var til stede. 
Ordføreren erklærte møtet for vedtaksfør. 
 

59/2019: Godkjenning av innkalling 
 
Forslag til vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
 
 
KS- 59/2019 Vedtak: 
Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
 
60/2019: Godkjenning av saksliste 
 
Forslag til vedtak: 

Sakslisten godkjennes som den foreligger. 
 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Omdelt 

· Notat fra rådmannen - Tilbakemelding på spørsmål i formannskapets møte 19.08.19 
 

Ordføreren foreslo følgende endring av rekkefølgen på sakslisten: 
· Sak 68/2018 - Reisemålsstrategi for Vesterålen - Bærekraftig vekst mot 2025: 

- Orientering v/ reiselivssjef Astrid Bertinussen, Visit Vesterålen, ville bli gitt etter sak  
   63/2019- Referatsaker 
 - Saken ville bli behandlet i henhold til  oppsettet på sakslisten 

· Sak 71/2019 - Forprosjekt Lean - Sluttrapport og skisse for videreføring av arbeid med 
kontinuerlig forbedring: 
Behandles som første sak etter sak 63/2019 Referatsaker 
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· Sak 76/2019 – Eiendomsskatt – Endring i eiendomsskatteloven: 
- Behandles etter sak 71/2019 - -Forprosjekt Lean - Sluttrapport og skisse for 

videreføring av arbeid med kontinuerlig forbedring. 
 

 
 

Ordføreren informerte om mulig endring av sakslisten også for sak 71/2019 -  Vannforsyning 
Hinnøya.  Han ville eventuelt komme tilbake til dette i løpet av møtet. 
 
Knut A. Nordmo (Sp) ba om samtykke til å fremme forslag til uttalelse vedørende oppheving 
av øremerking av statlig tilskudd til lovpålagt veterinærvakt og kriterier for tildeling av 
tilskudd. 
 
Kommunestyret samtykket til at uttalelsen ble satt opp på sakslisten som ekstra sak. 
 
Matz Abrahamsen (H) - varslet spørsmål om avløpssituasjonen på Andenes 
Tommy Søberg (Ap)     - varslet spørsmål om tilbud fra Frisklivssentralen 
 
 
 
 
KS- 60/2019 Vedtak: 
Sakslisten ble godkjent. 

 
 
 
61/2019: Spørsmål og interpellasjoner 
 
Spørsmål fra Tommy Lyngra Sølberg (Ap) angående drikkevannskvaliteten i Andøy kommune 
 
Interpellasjon fra Knut A. Nordmo (Sp) vedr. parkering i Bleiksdalen og Bauktuva. 
 
 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Tommy Søberg (Ap) stilte følgende spørsmål: 
 
Spørsmål om drikkevannskvaliteten i vår kommune 
Vi har sett i media at det har vært plasser i landet hvor det har vært store problemer med 
drikkevannskvaliteten, det har vært såpass dårlig at folk har utviklet leddsykdom som en 
direkte følge av dårlig drikkevannskvalitet. 
 
 
 
 
I denne forbindelsen så ønsker jeg å stille noen spørsmål om hvordan situasjonen er i vår 
kommune. 
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Hvor ofte tar kommunen prøver av drikkevannet som leveres til kommunens innbyggere i 
kommunal regi? 
Har kommunen noe register eller oversikt/innsyn over drikkevannskvaliteten ved private 
vannverk?  
Må de sende inn noe dokumentasjon på dette som viser til vannprøver? 
Er det oversikt i kommunen på tilstanden på kommunalt rørledningsnett? 
Er det noen oversikt over utskifting av private rørledninger og er det krav til innrapportering 
av dette ved utskifting? 
 
Rådmannen svarte: 
 

1. Andøy kommune tar vannprøver ihht. krav i Drikkevannsforskriften, etter 
prøvetakingsplan godkjent av Mattilsynet. Det tas vannprøver både på 
behandlingsanlegg og ute på spesifikke punkt på forsyningsnettet. Hyppigheten 
varierer, men det tas prøver ca. annen hver uke hele året gjennom. 

2. Kommunen har ingen oversikt over, eller innsyn i, drikkevannskvalitet i de ulike 
private vannverk. Det er vannverkseier som etter § 17 i Drikkevannsforskriften 
skal registrere eget vannverk hos Mattilsynet. Med vannverk menes alle 
drikkevannsforsyninger som forsyner flere enn en husstand. En enkel husstand 
betegnes som en enkeltvannsforsyning, og er ikke registrerings- eller 
rapporteringspliktig.  

3. Kommunen rapporterer årlig inn eget ledningsnett, med utskiftinger og evt. nye 
ledninger. Andøy kommune har god kontroll på tilstanden for eget ledningsnett. 
 

4. Kommunen har ingen oversikt over utskifting av ledninger hos private vannverk, 
da det er Mattilsynet som er kontrollinstans for både kommunale og private 
vannverk. Private vannverk har samme krav til innrapportering som kommunale 
vannverk. 
 

Knut A. Nordmo (Sp) la frem følgende interpellasjon: 
 
Interpellasjon til kommunestyre vedr. villparkeringen i Bleiksdalen og Bauktuva. 
 
At vi Andøy er så heldige å ha en spesiell og unik natur og geologi har vi vel visst om i all tid. 
Det nye er vel at vi er blitt mere bevisst disse naturgitte kvalitetene vi har i vår nærhet. 
De spektakulære bildene av denne naturen og den geologien har økt bevisstheten om hva vi 
omgir oss med lokalt og ikke minst har distribusjon av bildene nasjonalt og internasjonalt 
virkelig bidratt til det.  
Vi opplever mer eller mindre en valfarting til Måtinden både blant egne innbyggere og 
tilreisende. Denne økte tilstrømningen av folk både i naturen og på veien i området er 
ganske formidabel, spesielt på godværs dager. 
 
Den økte belastningen i utmarka har konsekvenser for både natur og grunneiere i området, 
som er en sak i seg selv som må finne sin løsning. 
 
Det andre er de trafikale utfordringene som er på Fylkesveien i området rundt Bauktuva 
spesielt på godværsdager, parkerings utfordringene er jevnt økende. 
Det parkeres på begge sider av veien med dårlig oversikt for trafikantene. 
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Det er stort potensiale for en ulykke med alvorlige personskader. 
 
Når man forelegger Vegvesenet de trafikale utfordringene så peker de på veitrafikkloven og 
dem peker på Andøy kommune, selv om de har lagt Nasjonal Turistvei gjennom området. 
 
Når det forelegges lokal Politimyndighet så er løsningen parkerings forbud i området. 
 
Denne formen for stol lek er jo ingen konstruktiv løsningsorientert måte å handtere den 
oppståtte situasjonen på. 
Det er bare et tidsspørsmål for at det skjer en alvorlig ulykke i området, og det haster med å 
få på plass en fysisk og praktisk løsning! 
 
På hvilken måte kan Andøy kommune kunne bidra for å finne en praktisk fysisk fornuftig 
løsning i området? 
Det andre er hva og på hvilken måte kan eventuelt kommunestyre bidra til at man får til en 
løsning i noe som oppleves som noe fastlåst med tanke på fremdrift i en prosess mot en 
løsning? 
 
Ordføreren svarte: 
Jeg takker for interpellasjonen og er enig i behovet for en bedre parkeringsløsning for 
turgåere som skal til Måtind.  
 
Utgangspunkt må være at Andøy kommune må ha høye ambisjoner med hensyn til å 
tilrettelegge for destinasjonen Måtind. Det dreier seg også om parkeringsforholdene. 
 
For å få realisert en ny og større parkeringsplass er det nødvendig å avklare både lokalisering 
og finansiering.  
 
Når det gjelder alternativer for lokalisering, er det flere forhold som vil avgjøre hvor det er 
mulig å etablere ny parkeringsplass, som trafikksikkerhet, avklaring med grunneier og 
kostnadsmessige forhold.  
 
I utgangspunktet er det slik at fylkeskommunen har ansvar for veien og for at den er 
trafikksikker.  
 
Administrasjonen har nylig bedt om et møte med Statens vegvesen v/vegkontoret på 
Sortland for en dialog om mulige løsninger på parkeringsutfordringen for turgåerne til 
Måtind. 
 
I forbindelse med at fylkesrådsleder Tomas Norvoll besøkte Andøy for kort tid siden var 
parkeringsforholdene og tilrettelegging for besøkende til Måtind et tema vi drøftet. 
 
Fylkesrådslederen ønsket at fylkeskommunen skulle ta et initiativ ovenfor Andøy kommune 
for at vi i fellesskap finner gode løsninger. 
 
Når henvendelsen kommer fra fylkeskommunen vil selvfølgelig Andøy kommune være 
positiv til å samarbeide med fylkeskommunen, grunneiere og næringslivet for å finne gode 
løsninger. 
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ORIENTERING: 
 
Reiselivssjef Astrid Bertinussen, Visit Vesterålen, orienterte om reisemålsstrategien for 
Vesterålen og svarte på spørsmål. 
 
 
 
 
 
62/2019: Godkjenning av møteprotokoll 
 
Forslag til vedtak: 

Møteprotokollen for møte 17.06.19 godkjennes som den foreligger. 

 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
 
 
KS- 62/2019 Vedtak: 
Møteprotokollen for møte 17.06.19 godkjennes som den foreligger. 

 
 
 
63/2019: Referatsaker 
 
Forslag til vedtak: 

Nr. 1  Brev fra Norges Blindeforbund, dat. 17.06.19, angående universell utforming av app´er 
Nr. 2  Møteprotokoll for kontrollutvalget 21.03.19 
Nr. 3  Møteprotokoll for kontrollutvalget 25.04.19 
Nr. 4  Brev fra Nordland Fylkeskommune - redegjørelse om tiltak i forbindelse med nedlegging av 
           tannklinikk i Risøyhamn 
Nr. 5  Notat fra rådmannen - Tilbakemelding på spørsmål i formannskapets møte 19.08.19 

Referatene tas til etterretning. 

 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
 
 
KS- 63/2019 Vedtak: 
Referatene tas til etterretning. 
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Ordføreren foreslo at sak 74/2019 – Vannforsyning Hinnøya – kostnader og fremdrift ble 
behandlet etter sak 76/2019 – Eiendomsskatt – Endring i eiendomsskatteloven. 
 
Kommunestyret samtykket til ordførerens forslag. 
 
Hans E. Furfjord (H) ble innvilget permisjon og fratrådte, 21 representanter var til 
stede. 
 
 
      
64/2019: BUDSJETTREGULERING DRIFT NR 2 - 2019 
 
Forslag til vedtak: 
 
1. Kommunestyret vedtar slik budsjettregulering drift nr. 2 – 2019: 
 

Reduserte inntekter  

Redusert rammetilskudd 2.400.000 

Redusert aksjeutbytte 1.100.000 

Sum reduserte inntekter 3.500.000 

  

Reduserte utgifter/økte inntekter  

Rammereduksjon rådmann/stab -300.000 

Rammereduksjon støttefunksjonen -100.000 

Rammereduksjon barnehager -200.000 

Rammereduksjon helse/familie -200.000 

Rammereduksjon teknisk (inkl. stengte kretser gatelys) -450.000 

Økt inntekt eiendomsskatt -500.000 

Redusert avsetning disposisjonsfond  B-2019 -1.750.000 

Sum reduserte utgifter/økt inntekt 3.500.000 

 
 
2. Rådmannen gis fullmakt til å fordele beløpene på ansvar, konto og funksjon. 
 
3. Kommunestyret forutsetter at samtlige enheter praktiserer innkjøpsstopp og vikarstopp så langt 
mulig.  
 
 
 
Formannskapet 19.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Rådmannen orienterte om saken. 
 
Einar Åbergsjord (Ap) stilte spørsmål om gjenstående beløp på disposisjonsfondet. 
Rådmannen kunne ikke svare på spørsmålet og vi komme tilbake med svar. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
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FS- 95/2019 Vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar slik budsjettregulering drift nr. 2 – 2019: 
 

Reduserte inntekter  

Redusert rammetilskudd 2.400.000 

Redusert aksjeutbytte 1.100.000 

Sum reduserte inntekter 3.500.000 

  

Reduserte utgifter/økte inntekter  

Rammereduksjon rådmann/stab -300.000 

Rammereduksjon støttefunksjonen -100.000 

Rammereduksjon barnehager -200.000 

Rammereduksjon helse/familie -200.000 

Rammereduksjon teknisk (inkl. stengte kretser 
gatelys) 

-450.000 

Økt inntekt eiendomsskatt -500.000 

Redusert avsetning disposisjonsfond  B-2019 -1.750.000 

Sum reduserte utgifter/økt inntekt 3.500.000 

 
 
2. Rådmannen gis fullmakt til å fordele beløpene på ansvar, konto og funksjon. 
 
3. Kommunestyret forutsetter at samtlige enheter praktiserer innkjøpsstopp og vikarstopp 
så langt mulig.  
 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 64/2019 Vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar slik budsjettregulering drift nr. 2 – 2019: 
 

Reduserte inntekter  

Redusert rammetilskudd 2.400.000 

Redusert aksjeutbytte 1.100.000 

Sum reduserte inntekter 3.500.000 

  

Reduserte utgifter/økte inntekter  

Rammereduksjon rådmann/stab -300.000 

Rammereduksjon støttefunksjonen -100.000 

Rammereduksjon barnehager -200.000 

Rammereduksjon helse/familie -200.000 

Rammereduksjon teknisk (inkl. stengte kretser -450.000 
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gatelys) 

Økt inntekt eiendomsskatt -500.000 

Redusert avsetning disposisjonsfond  B-2019 -1.750.000 

Sum reduserte utgifter/økt inntekt 3.500.000 

 
 
2. Rådmannen gis fullmakt til å fordele beløpene på ansvar, konto og funksjon. 
 
3. Kommunestyret forutsetter at samtlige enheter praktiserer innkjøpsstopp og vikarstopp 
så langt mulig.  
 
 
 
 
65/2019: POLITIVEDTEKT FOR ANDØY KOMMUNE 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommunestyre vedtar vedlagte forslag til politivedtekt for Andøy kommune. 
 
 
 
Formannskapet 19.08.2019: 
 
Behandling: 
  
Knut A. Nordmo (Sp) la frem følgende endringsforslag til § 3-2 Dyr: 
Teksten i gjeldende politivedtekt § 33 angående dyrehold i Andenes sentrum videreføres i ny 
politivedtekt § 3-2: 
På stedet Andenes er det forbudt å la hest, storfe, sau, geit eller svin gå løs på eller ved offentlig sted 
uten forsvarlig tilsyn. Kommunestyret kan senere bestemme at også andre tettsteder kommer inn 
under denne bestemmelse. 
Fjærfe må ikke slippes ut på offentlig sted. 
Sirkusdyr eller ville dyr må ikke føres ut på offentlig sted uten politiets tillatelse.  
 
 
 
Votering: 
 
§ 3-2 Dyr 
Forslaget fremlagt av Knut A. Nordmo vedtatt med 7 stemmer for og 0 stemmer for 
rådmannens forslag. 
 
Rådmannens forslag til politivedtekt for Andøy kommune med unntak av § 3-2 Dyr 
Enstemmig vedtatt. 
 
FS- 97/2019 Vedtak: 
Andøy kommunestyre vedtar vedlagte forslag til politivedtekt for Andøy kommune med 
følgende endring for § 3-2 Dyr: 
På stedet Andenes er det forbudt å la hest, storfe, sau, geit eller svin gå løs på eller ved 
offentlig sted uten forsvarlig tilsyn. Kommunestyret kan senere bestemme at også andre 
tettsteder kommer inn under denne bestemmelse. 



Side 12 av 26 
 

Fjærfe må ikke slippes ut på offentlig sted. 
Sirkusdyr eller ville dyr må ikke føres ut på offentlig sted uten politiets tillatelse.  
 
 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
  
Lill Pettersen (Sp) la frem følgene endringsforslag til § 7-3 Barns adgang til offentlig arrangement: 
Barn under 15 år har ikke adgang til offentlig dans eller lignende allment tilgjengelig tilstelning uten i 
følge med foreldre eller andre foresatte. 
 
 
Votering: 
Endringsforslaget fremlagt av Lill Pettersen (Sp) enstemmig vedtatt. 
 
Formannskapets innstilling til politivedtekt for Andøy kommune med unntak av § 7-3 Barns 
adgang til offentlig arrangement enstemmig vedtatt. 
 
 
KS- 65/2019 Vedtak: 
Andøy kommunestyre vedtar vedlagte forslag til politivedtekt for Andøy kommune med 
følgende endringer: 
 
§ 3-2 Dyr 
På stedet Andenes er det forbudt å la hest, storfe, sau, geit eller svin gå løs på eller ved 
offentlig sted uten forsvarlig tilsyn. Kommunestyret kan senere bestemme at også andre 
tettsteder kommer inn under denne bestemmelse. 
Fjærfe må ikke slippes ut på offentlig sted. 
Sirkusdyr eller ville dyr må ikke føres ut på offentlig sted uten politiets tillatelse.  
 
§ 7-3 Barns adgang til offentlig arrangement  
Barn under 15 år har ikke adgang til offentlig dans eller lignende allment tilgjengelig 
tilstelning uten i følge med foreldre eller andre foresatte. 
 
 
 
 
66/2019: THE WHALE AS - UTVIDELSE AV AKSJEKAPITALEN 
 
Forslag til vedtak: 
 
1. Kommunestyret godkjenner deltakelse i aksjeutvidelse i The Whale AS, jfr generalforsamling 
21.06.19. Kommunens andel av utvidelsen (15%) utgjør 300.000 kr.  
 
2. Kommunens andel av aksjeutvidelsen finansieres av midler avsatt på disposisjonsfond i balansen, 
konto 25750001. 
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Formannskapet 19.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Knut A. Nordmo (Sp) ba om vurdering av sin habilitet som styremedlem i The Wahle.  Han 
fratrådte under behandlingen, 6 representanter var til stede. 
 
Ordføreren anbefalte at Knut A. Nordmo (Sp) ble erklært inhabil. 
 
Votering: 
Knut A. Nordmo (Sp) erklæres inhabil. 
 
Votering: 
Innstilling til kommunestyret for rådmannens forslag som fikk 6 stemmer for og 1 stemme 
mot. 
 
FS- 98/2019 Vedtak: 
1. Kommunestyret godkjenner deltakelse i aksjeutvidelse i The Whale AS, jfr 
generalforsamling 21.06.19. Kommunens andel av utvidelsen (15%) utgjør 300.000 kr.  
 
2. Kommunens andel av aksjeutvidelsen finansieres av midler avsatt på disposisjonsfond i 
balansen, konto 25750001. 
 
John Helmersen (Al) tok forbehold frem til behandlingen i kommunestyret. 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
  
 
 
Knut A. Nordmo (Sp) ba om vurdering av sin habilitet som styremedlem i The Wahle. Han 
fratrådte under behandlingen 20 representanter var til stede. 
 
Ordføreren anbefalte at Knut A. Nordmo (Sp) ble erklært inhabil. 
 
Votering: 
Knut A. Nordmo (Sp) erklæres inhabil. 
 
John Helmersen (Al) la frem følgende endringsforslag: 

1. Kommunestyret godkjenner deltakelse i aksjeutvidelse i The Wahle AS, jfr.  
    generalforsamling 21.06.19. Kommunens deltakelse i aksjeutvidelsen begrenses til  
    kr. 100.000. 
2. Kommunens andel av aksjeutvidelsen finansieres av midler avsatt på  
    disposisjonsfond i balansen, konto 25750001. 

 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling vedtatt med 17 stemmer for, mot 3 stemmer for forslaget 
fremlagt av John Helmersen (Al). 
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KS- 66/2019 Vedtak: 
 
1. Kommunestyret godkjenner deltakelse i aksjeutvidelse i The Whale AS, jfr 
generalforsamling 21.06.19. Kommunens andel av utvidelsen (15%) utgjør 300.000 kr.  
 
2. Kommunens andel av aksjeutvidelsen finansieres av midler avsatt på disposisjonsfond i 
balansen, konto 25750001. 
 
 
Knut A. Nordmo (Sp) tiltrådte, 21 representanter var til stede. 
 
 
67/2019: Endelig planprogram - Kommunedelplan for folkehelse og forebyggende 
arbeid 2021-2024. 
 
Forslag til vedtak: 
 
 
Kommunestyret godkjenner vedlagte planprogram for kommundelplan for folkehelse og 
forebyggende arbeid 2021-2024. 
 
 
 
 
Formannskapet 19.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 99/2019 Vedtak: 
Kommunestyret godkjenner vedlagte planprogram for kommundelplan for folkehelse og 
forebyggende arbeid 2021-2024. 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 67/2019 Vedtak: 
Kommunestyret godkjenner vedlagte planprogram for kommundelplan for folkehelse og 
forebyggende arbeid 2021-2024. 
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68/2019: REISEMÅLSSTRATEGI FOR VESTERÅLEN - BÆREKRAFTIG VEKST MOT 
2025 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommune finner at Reisemålsstrategi for Vesterålen «Bærekraftig vekst mot 2025» samsvarer 
med kommunens egne målsettinger for reiselivsutviklingen. Kommunestyret slutter seg derfor til 
planens hovedtrekk og legger den til grunn for videre planlegging og behandling av saker som 
berører Andøy kommune som reisemål.  
 
 
 
 
 
Formannskapet 19.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 100/2019 Vedtak: 
Andøy kommune finner at Reisemålsstrategi for Vesterålen «Bærekraftig vekst mot 2025» 
samsvarer med kommunens egne målsettinger for reiselivsutviklingen. Kommunestyret 
slutter seg derfor til planens hovedtrekk og legger den til grunn for videre planlegging og 
behandling av saker som berører Andøy kommune som reisemål.  
Samtlige partier tok forbehold frem til behandlingen i kommunestyret. 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
  
Matz Abrahamsen (H) la frem følgende tilleggsforslag på vegne av KrF, Sp, FrP og H: 
Andøy kommune forutsetter at det i neste fase benevnt som "fra ord til handling" blir gjennomført 
en tydeliggjøring og prioritering av destinasjoner som er signaturopplevelser for Vesterålen. 
 
 
     ,  
John Helmersen (Al) la frem følgende endringsforslag: 
Visjon:  «Innen 2025 skal Vesterålen etablere seg som et helårlig attraktivt reisemål for 
naturopplevelser med vandring (hiking), nordlig dyreliv (whales and wildlife) og møte med en 
levende nordlig kystbosetting som signaturprodukter.» 
 
 
Votering: 
 
Endringsforslaget fremlagt av John Helmersen (Al) falt med 6 stemmer for og 15 stemmer 
mot. 
 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Tilleggsforslaget fremlagt av Matz Abrahamsen på vegne av KrF, Sp FrP og H, enstemmig 
vedtatt. 
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KS- 68/2019 Vedtak: 
Andøy kommune finner at Reisemålsstrategi for Vesterålen «Bærekraftig vekst mot 2025» 
samsvarer med kommunens egne målsettinger for reiselivsutviklingen. Kommunestyret 
slutter seg derfor til planens hovedtrekk og legger den til grunn for videre planlegging og 
behandling av saker som berører Andøy kommune som reisemål.  
 
Andøy kommune forutsetter at det i neste fase benevnt som "fra ord til handling" blir 
gjennomført en tydeliggjøring og prioritering av destinasjoner som er signaturopplevelser for 
Vesterålen. 
 
 
 
 
69/2019: SØKNAD OM DISPENSASJON FRA KOMMUNEPLANENS AREALDEL 
 
Forslag til vedtak: 
Andøy kommune innvilger dispensasjon fra kommuneplanens arealdel, fra arealformålet offentlig 
eller privattjenesteyting, til næringsbebyggelse – hotell/ overnatting og bevertning,  for eiendommen 
41/66, Kiilgården.  
 
 
 
Formannskapet 19.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
 
FS- 102/2019 Vedtak: 
Andøy kommune innvilger dispensasjon fra kommuneplanens arealdel, fra arealformålet 
offentlig eller privattjenesteyting, til næringsbebyggelse – hotell/ overnatting og bevertning,  
for eiendommen 41/66, Kiilgården.  
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 69/2019 Vedtak: 
Andøy kommune innvilger dispensasjon fra kommuneplanens arealdel, fra arealformålet 
offentlig eller privattjenesteyting, til næringsbebyggelse – hotell/ overnatting og bevertning,  
for eiendommen 41/66, Kiilgården.  
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70/2019: SØKNAD OM DISPENSASJON FRA FORMÅL I KOMMUNEPLANENS 
AREALDEL 
 
Forslag til vedtak: 
Andøy kommune innvilger dispensasjon fra kommuneplanens arealdel til formålsendring fra 
boligformål til sentrumsformål for Daniel Hægstads gate 13, eiendommen 42/395.   
 
 
 
Formannskapet 19.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 101/2019 Vedtak: 
Andøy kommune innvilger dispensasjon fra kommuneplanens arealdel til formålsendring fra 
boligformål til sentrumsformål for Daniel Hægstads gate 13, eiendommen 42/395.   
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
KS- 70/2019 Vedtak: 
Andøy kommune innvilger dispensasjon fra kommuneplanens arealdel til formålsendring fra 
boligformål til sentrumsformål for Daniel Hægstads gate 13, eiendommen 42/395.   
 
 
 
 
71/2019: FORPROSJEKT LEAN - SLUTTRAPPORT OG SKISSE FOR VIDEREFØRING 
AV ARBEID MED KONTINUERLIG FORBEDRING 
 
Forslag til vedtak: 
 
1. Kommunestyret tar sluttrapport fra forprosjekt LEAN til orientering og godkjenner 
innføring/videreføring av arbeid med kontinuerlig forbedring i organisasjonen som skissert.  
2. Kommunestyret godkjenner delfinansiering med 100.000 kr fra ubundet driftsfond 25210117 
Prosjekt bolyst og forutsetter at videreføring etter dette finansieres innenfor ordinær drift.   
 
 
 
Formannskapet 19.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Innstilling til kommunestyret for rådmannens forslag som fikk 6 stemmer for og 1 stemme 
mot. 
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FS- 103/2019 Vedtak: 
1. Kommunestyret tar sluttrapport fra forprosjekt LEAN til orientering og godkjenner 
innføring/videreføring av arbeid med kontinuerlig forbedring i organisasjonen som skissert.  
 
2. Kommunestyret godkjenner delfinansiering med 100.000 kr fra ubundet driftsfond 
25210117 Prosjekt bolyst og forutsetter at videreføring etter dette finansieres innenfor 
ordinær drift.   
 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Prosjektleder Torfinn Bø orienterte og svarte på spørsmål. 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling vedtatt med 19 stemmer for og 3 stemmer mot. 
 
 
 
KS- 71/2019 Vedtak: 
 
1. Kommunestyret tar sluttrapport fra forprosjekt LEAN til orientering og godkjenner 
innføring/videreføring av arbeid med kontinuerlig forbedring i organisasjonen som skissert.  
 
2. Kommunestyret godkjenner delfinansiering med 100.000 kr fra ubundet driftsfond 
25210117 Prosjekt bolyst og forutsetter at videreføring etter dette finansieres innenfor 
ordinær drift.   
 
 
 
 
72/2019: DETALJREGULERINGSPLAN FOR NYTT SYKEHJEM, ÅSE, PLAN-ID 1871-
201901. SLUTTBEHANDLING OG VEDTAK. 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommunestyre vedtar detaljreguleringsplan for Nytt sykehjem, Åse, planID 1871-201901, med 
tilhørende reguleringsbestemmelser. 
 
 
 
Formannskapet 19.08.2019: 
 
Behandling: 
Matz Abrahamsen (H) viste til at det i forbindelse med nytt sykehjem vil bli behov for en ny 
busslomme på samme side av veien som det nye sykehjemmet og ba om at 
administrasjonen utarbeider et notat på hvordan dette kan løses. 
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Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
 
FS- 104/2019 Vedtak: 
Andøy kommunestyre vedtar detaljreguleringsplan for Nytt sykehjem, Åse, planID 1871-
201901, med tilhørende reguleringsbestemmelser. 
 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
  
Ordføreren la frem følgende tilleggsforslag: 
..., inkl. de endringene i plankartet som framkommer i saksfremlegget. 
 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Forslaget fremlagt av ordføreren enstemmig vedtatt. 
 
KS- 72/2019 Vedtak: 
Andøy kommunestyre vedtar detaljreguleringsplan for Nytt sykehjem, Åse, planID 1871-
201901, med tilhørende reguleringsbestemmelser, inkl. de endringene i plankartet som 
framkommer i saksfremlegget. 
 
 
 
73/2019: NYTT SYKEHJEM - FINANSIERING AV NYTT SYKEHJEM 
 
Forslag til vedtak: 
 

1. Andøy kommunestyre vedtar revidert kostnadsramme på kr. 147 000 000 inkl. mva. for 
oppføring av nytt sykehjem på Åse. I dette inngår forventet tilskudd fra Husbanken på kr. 
58 500 000. 

2. Finansiering av den økte kostnadsrammen innarbeides i økonomiplan 2020 – 2023. 

3. Den etablerte prosjektgruppa for utarbeidelse av skisse-/forprosjekt videreføres i de neste 
fasene av prosjektet. 

 
 
 
Formannskapet 19.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
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FS- 105/2019 Vedtak: 

1. Andøy kommunestyre vedtar revidert kostnadsramme på kr. 147 000 000 inkl. mva. 
for oppføring av nytt sykehjem på Åse. I dette inngår forventet tilskudd fra 
Husbanken på kr. 58 500 000. 

2. Finansiering av den økte kostnadsrammen innarbeides i økonomiplan 2020 – 2023. 

3. Den etablerte prosjektgruppa for utarbeidelse av skisse-/forprosjekt videreføres i 
de neste fasene av prosjektet. 

 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 73/2019 Vedtak: 

1. Andøy kommunestyre vedtar revidert kostnadsramme på kr. 147 000 000 inkl. mva. 
for oppføring av nytt sykehjem på Åse. I dette inngår forventet tilskudd fra 
Husbanken på kr. 58 500 000. 

2. Finansiering av den økte kostnadsrammen innarbeides i økonomiplan 2020 – 2023. 

3. Den etablerte prosjektgruppa for utarbeidelse av skisse-/forprosjekt videreføres i 
de neste fasene av prosjektet. 

 
 
 
 
74/2019: Vannforsyning Hinnøya - kostnader og fremdrift 
 
Forslag til vedtak: 

1. Andøy kommunestyre vedtar at Vannforsyning Hinnøya gjennomføres med bakgrunn i 
innhentede anbud og prosjekterte løsninger innenfor en revidert kostnadsramme på kr. 55 
millioner eks. mva. 

2. Det forutsettes at denne kostnadsrammen ikke overskrides etter at alle 
anbudskonkurranser er avsluttet. 

3. Dersom totalkostnadene overskrider kostnadsrammen legges saken frem til ny behandling i 
kommunestyret. 

4. Finansiering av den økte kostnadsrammen innarbeides i økonomiplan 2020 – 2023. 
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Formannskapet 19.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 106/2019 Vedtak: 

1. Andøy kommunestyre vedtar at Vannforsyning Hinnøya gjennomføres med 
bakgrunn i innhentede anbud og prosjekterte løsninger innenfor en revidert 
kostnadsramme på kr. 55 millioner eks. mva. 

2. Det forutsettes at denne kostnadsrammen ikke overskrides etter at alle 
anbudskonkurranser er avsluttet. 

3. Dersom totalkostnadene overskrider kostnadsrammen legges saken frem til ny 
behandling i kommunestyret. 

4. Finansiering av den økte kostnadsrammen innarbeides i økonomiplan 2020 – 2023. 

 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 74/2019 Vedtak: 

1. Andøy kommunestyre vedtar at Vannforsyning Hinnøya gjennomføres med 
bakgrunn i innhentede anbud og prosjekterte løsninger innenfor en revidert 
kostnadsramme på kr. 55 millioner eks. mva. 

2. Det forutsettes at denne kostnadsrammen ikke overskrides etter at alle 
anbudskonkurranser er avsluttet. 

3. Dersom totalkostnadene overskrider kostnadsrammen legges saken frem til ny 
behandling i kommunestyret. 

4. Finansiering av den økte kostnadsrammen innarbeides i økonomiplan 2020 – 2023. 

 
 
 
 
 
75/2019: DETALJREGULERING FOR SJØHUS RISØYHAMN, PLANID 1871-201801. 
SLUTTBEHANDLING OG VEDTAK. 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommunestyre vedtar detaljreguleringsplan for Sjøhus Risøyhamn, planID 1871-201801, med 
tilhørende reguleringsbestemmelser.  
  
Vedtaket er fattet med hjemmel i Plan- og bygningslovens § 12-12. 
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Formannskapet 19.08.2019: 
 
Behandling: 
 
John Helmersen (Al) viste til tidligere anmodning om felles innkjørsel for sjøhusene og 
ambulansegarasjen og spurte om hvilken løsning som er planlagt. 
 
I tillegg stilte han spørsmål om det vil bli laget skjerming mot ambulansegarasjen. 
Rådmannen svarte at hun ville komme tilbake med svar på spørsmålene til kommunestyret. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 107/2019 Vedtak: 
Andøy kommunestyre vedtar detaljreguleringsplan for Sjøhus Risøyhamn, planID 1871-
201801, med tilhørende reguleringsbestemmelser.  
  
Vedtaket er fattet med hjemmel i Plan- og bygningslovens § 12-12. 
 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 75/2019 Vedtak: 
Andøy kommunestyre vedtar detaljreguleringsplan for Sjøhus Risøyhamn, planID 1871-
201801, med tilhørende reguleringsbestemmelser.  
  
Vedtaket er fattet med hjemmel i Plan- og bygningslovens § 12-12. 
 
 
 
 
76/2019: EIENDOMSSKATT - ENDRING I EIENDOMSSKATTELOVEN 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommunestyre vedtar følgende endringer i utskriving av eiendomsskatt fra 01.01.20: 
1. Skatteetatens formuesgrunnlag benyttes for boliger og fritidsboliger. 
2. Boliger uten beregnet formuesgrunnlag beholder gjeldende kommunal takst med et påslag på 
10%. 
3. Næringseiendom beholder gjeldende kommunal takst med et påslag på 10%. 
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Formannskapet 03.06.2019: 
 
Behandling: 
 
På grunn av uklarheter i forhold til økonomiske konsekvenser ba formannskapet om en 
redegjørelse før behandlingen i kommunestyret. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 80/2019 Vedtak: 
Andøy kommunestyre vedtar følgende endringer i utskriving av eiendomsskatt fra 01.01.20: 
1. Skatteetatens formuesgrunnlag benyttes for boliger og fritidsboliger. 
2. Boliger uten beregnet formuesgrunnlag beholder gjeldende kommunal takst med et 
påslag på 10%. 
3. Næringseiendom beholder gjeldende kommunal takst med et påslag på 10%. 
 
Samtlige partier tok forbehold frem til behandlingen i kommunestyret. 
 
Kommunestyret 17.06.2019: 
 
Behandling: 
      
Ordfører Jonni H. Solsvik la frem følgende forslag: 
Saken utsettes. 
 
Votering: 
Utsettelsesforslaget enstemmig vedtatt. 
 
KS- 52/2019 Vedtak: 
Saken utsettes. 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
  
Knut A. Nordmo (Sp) la frem følgende forslag på vegne av H, Sp, KrF og FrP: 
Saken utsettes. 
 
 
Votering: 
Utsettelsesforslaget fremlagt av Knut A. Nordmo (Sp) på vegne av H, Sp, KrF og FrP vedtatt 
med 14 stemmer for og 8 stemmer mot. 
 
 
KS- 76/2019 Vedtak: 
Saken utsettes. 
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77/2019: OPPHEVING AV ØREMERKING AV STATLIG TILSKUDD TIL LOVPÅLAGT 
KOMMUNAL VETERINÆRVAKTORDNING OG KRITERIER FOR TILDELING AV 
TILSKUDD - UTTALELSE 
 
Forslag til vedtak: 
 
Forslag til uttalelse lagt frem i kommunestyremøte den 26.08.19. 
 
 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
  
Knut A. Nordmo (Sp) la frem følgende forslag til uttalelse: 
Oppheving av øremerking av Statlig tilskudd til lovpålagt kommunal veterinærvaktordning og 
kriterier for tildeling av tilskudd. 
 
Andøy kommune er kjent med at Regjeringen i Prop.113 S «Kommuneproposisjonen 2020» ønsker å 
avvikle øremerkingen av tilskuddet til den lovpålagte kommunale veterinærvakt ordningen, samt at 
man ønsker å se på kriteriene for tildelingen av disse midlene. 
 
Dagens helhetlige velfungerende tilskuddsordning består av tre deler, en øremerket vaktgodtgjøring, 
et øremerket stimuleringstilskudd og et øremerket administrasjons tilskudd. 
Formålet med ordningene er å sikre kommunenes evne til å levere lovpålagte veterinærtjenester i 
områder med store avstander, lav dyretetthet og andre smittevernmessige forhold. 
 
Andøy kommune ser av denne grunn ikke hensiktsmessigheten av å endre på dagens ordning ut fra 
at den er velfungerende både for Staten, kommunen og ikke minst dyreholderne. 
 
Andøy kommune er et eget veterinærvaktområde, ut fra store avstander og stor avstand til neste 
vaktområde og av smittevernmessige forhold og relativt lav dyretetthet. 
Derav mottar Andøy kommune alle tre formene for tilskudd. 
Det vil for Andøy kommune og kommunens dyreholdere fortsatt være avgjørende at man viderefører 
en statlig tilskuddsordning for finansiering av den lovpålagte kommunale veterinærvaktordningen 
som legger til grunn de samme kriterier for tildeling og et omfang på tilskuddene som viderefører 
dagens formål med ordningen. 
 
Andøy kommune ber derfor primært om at man beholder ordningene slik dem er i dag. 
 
Skulle man allikevel ønske å gjøre endringer ber man om at man evaluerer dagens ordninger ut fra 
formålet og gjennomfører en konsekvensutredning av de endringer man tenker å foreta. 
 
 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 77/2019 Vedtak: 
Oppheving av øremerking av Statlig tilskudd til lovpålagt kommunal veterinærvaktordning 
og kriterier for tildeling av tilskudd 
 
Andøy kommune er kjent med at Regjeringen i Prop.113 S «Kommuneproposisjonen 2020» 
ønsker å avvikle øremerkingen av tilskuddet til den lovpålagte kommunale veterinærvakt 
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ordningen, samt at man ønsker å se på kriteriene for tildelingen av disse midlene. 
 
Dagens helhetlige velfungerende tilskuddsordning består av tre deler, en øremerket 
vaktgodtgjøring, et øremerket stimuleringstilskudd og et øremerket administrasjons 
tilskudd. 
Formålet med ordningene er å sikre kommunenes evne til å levere lovpålagte 
veterinærtjenester i områder med store avstander, lav dyretetthet og andre 
smittevernmessige forhold. 
 
Andøy kommune ser av denne grunn ikke hensiktsmessigheten av å endre på dagens 
ordning ut fra at den er velfungerende både for Staten, kommunen og ikke minst 
dyreholderne. 
 
Andøy kommune er et eget veterinærvaktområde, ut fra store avstander og stor avstand til 
neste vaktområde og av smittevernmessige forhold og relativt lav dyretetthet. 
Derav mottar Andøy kommune alle tre formene for tilskudd. 
Det vil for Andøy kommune og kommunens dyreholdere fortsatt være avgjørende at man 
viderefører en statlig tilskuddsordning for finansiering av den lovpålagte kommunale 
veterinærvaktordningen som legger til grunn de samme kriterier for tildeling og et omfang 
på tilskuddene som viderefører dagens formål med ordningen. 
 
Andøy kommune ber derfor primært om at man beholder ordningene slik dem er i dag. 
 
Skulle man allikevel ønske å gjøre endringer ber man om at man evaluerer dagens ordninger 
ut fra formålet og gjennomfører en konsekvensutredning av de endringer man tenker å 
foreta. 
 
 
 
 
 
78/2019: NETTHETS OG TRUSLER 
 
Forslag til vedtak: 
 
Forslag fremlagt i kommunestyremøte den 26.08.19. 
 
 
 
Kommunestyret 26.08.2019: 
 
Behandling: 
  
Ordføreren la frem følgende forslag på vegne av seg selv og Einar Åbergsjord (Ap): 
Andøy kommunestyre vil med dette vedtaket slå fast at netthat, trusler og at innbyggerne lever i 
frykt ikke aksepteres. Til de som har opplevd dette, ønsker kommunestyret å si at kommunen tar 
dette på alvor, og arbeider for å forebygge alle hatefulle hendelser. 
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Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 78/2019 Vedtak: 
Andøy kommunestyre vil med dette vedtaket slå fast at netthat, trusler og at innbyggerne 
lever i frykt ikke aksepteres. Til de som har opplevd dette, ønsker kommunestyret å si at 
kommunen tar dette på alvor, og arbeider for å forebygge alle hatefulle hendelser. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
MUNTLIGE SPØRSMÅL: 
 
Matz Abrahamsen (H) viste til oppslag i media angående avløpssituasjonen i Andøy, spesielt 
på Andenes, og stilte spørsmål om hvordan dette kan løses. 
 
Ordføreren svarte at kommunen vil igangsette arbeidet med en avløpsplan for Andenes. 
Dette er en lang prosess som vil ta tid. Da dette er ikke en holdbar situasjon, vil det være 
mulig å foreta politiske prioriteringer slik arbeidet kan igangsettes som et eget tiltak. 
 
Tommy Søberg (Ap) viste til tilbudet fra Frisklivssentralen om utlån av utstyr til aktiviteter, 
som ski, fiskestenger osv.  For de som ikke bor på Andenes kan det være vanskelig å 
benytte seg at dette tilbudet. Søberg stilte derfor spørsmål om mulighetene for å etablere et 
slikt tilbud også sør i Andøy. 
 
Enhetsleder Helse og Familie svarte at per i dag er det ikke kapasitet til to steder for utlån.  
 
 
 
                                        ******************* 
 
Kommunestyret takket ordfører Jonni H. Solsvik for innsatsen gjennom 20 år som ordfører. 
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Møtedato: 14.10.2019 Møtetid: Kl. 11:00 - 12:30 
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Møtende Medlemmer Parti 
Anitha Bendiksen AP 
Kjell Are Johansen AP 
Tommy Søberg AP 
Matz Abrahamsen H 
Arne Robert Svendsen MDG 
Vibeke Strøm-Fosse MDG 
Jakop Mortensen SP 
Kjell-Gunnar Myrseth SP 
Knut Nordmo SP 
Kurt Spjelkavik SP 
Lill Pettersen SP 
Marita Thanke Hansen SP 
Odd Arne Andreassen SP 
Per Kristian Elvan SP 
Rune Stave SP 
Stine Lundemo SP 
Tone Fredriksen SP 
Tore Benjaminsen SP 
Torfinn Bø SP 
Jitse Jonathan Buitink SV 
Lill Inger Tyvold Berg-Olsen SV 
 
Forfall meldt fra følgende medl. Parti Følgende varamedl. møtte Parti 
 
Halvar Rønneberg 

FRP  

   
Yngve Laukslett SP John-Petter Karlsen SP 
 
 
 
Møteleder: Jonni H. Solsvik 
Fa adm. møtte: Rådmann Kirsten L. Pedersen, rådgiver Kjell-Einar Johansen, 

rådgiver Sveinung Ellingsen, enhetsleder Arne Blix, enhetsleder Aud 
Sellevold, Hanne Jacobsen, enhetsleder Stein-Ivar Johansen, 
enhetsleder Beathe Andersen, enhetsleder Merete Olsen og 
formannskapssekretær Greta Jacobsen 
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Rett utskrift: 
 
Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 
 
 
 
 

   
   

                                                           Knut A. Nordmo 
                                                                ordfører 
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Sakliste 
 
Sak nr. Sakstittel  
79/2019 Godkjenning av innkalling  
80/2019 Godkjenning av saksliste  
81/2019 GODKJENNING AV KOMMUNESTYREVALGET 2019  
86/2019 AVTALEVALG  
82/2019 VALG AV FORMANNSKAP 2019  - 2023  
83/2019 VALG AV ORDFØRER 2019 - 2023  
84/2019 VALG AV VARAORDFØRER 2019 - 2023  
87/2019 VALG AV VALGNEMND 2019 - 2023  
85/2019 VALG AV KONTROLLUTVALG 2019 - 2023  
88/2019 VALG AV REPRESENTANTER TIL VESTERÅLEN 

INTERKOMMUNALE POLITISK RÅD 2019 - 2023 
 

89/2019 VALG TIL REPRESENTANTSKAPET RENO-VEST 2019 - 
2023 
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Møteleder Jonni H. Solsvik ønsket velkommen til møtet. 

Kulturinnslag:   Eira Meland – sang og gitar 

Navneopprop:  Rådmannen foretok navneopprop,  22 representanter var til stede. 
Møteleder erklærte kommunestyret for vedtaksfør. 

 

79/2019: Godkjenning av innkalling 
 
Forslag til vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
Kommunestyret 14.10.2019: 
 
Behandling: 
 
Kjell Are Johansen (Ap) opplyste at noen av kommunestyrerepresentantene ikke hadde 
mottatt innkallingen til kommunestyret, hverken hovedinnkallingen eller tilleggssakene. 
 
Møteleder opplyste at tilleggssakene kun var sendt til gruppelederne for hvert parti. 
 
KS- 79/2019 Vedtak: 
Innkallingen ble godkjent. 

 
 
 
80/2019: Godkjenning av saksliste 
 
Forslag til vedtak: 

Sakslisten godkjennes som den foreligger. 
 
 
Kommunestyret 14.10.2019: 
 
Behandling: 
Omdelt: 
Korrigert saksliste med følgende tilleggssaker og rekkefølge for behandling: 

· Sak 86/2019 Avtalevalg  
                       - behandles etter sak 81/2019 - Godkjenning av kommunestyrevalget 2019 

· Sak 87/2019 Valg av valgnemnd 2019 -2023 
                       - behandles etter sak 84/2019 - Valg av varaordfører 

· Sak 88/2016 Valg til Vesterålen interkommunale politisk råd 
                        - behndles etter sak 85/2019 Valg av kontrollutvalg 

· Sak 89/2019 Valg til representantskapet Reno Vest IKS 
                       - behandles etter sak 88/2016 Valg til Vesterålen interkommunale politisk råd 
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Registreringsskjema 
Taushetserklæring 
Vedtatt møteplan 2. halvår 2019 
Reglementer: 

· Reglement for Andøy kommunestyre 
· Reglement for Andøy formannskap 
· Økonomireglement 
· Delegasjonsreglement 
· Informasjons-/pressereglement 
· Etiske retningslinjer 
· Godtgjørelsesregulativ – folkevalgte i Andøy kommune 

 
Møteleder informerte at innkalling til kommunestyret og formannskapet vil skje elektronisk 
så snart alle representantene har fått I-pad og opplæring i møteportalen.  Inntil dette er 
kommet på plass vil innkalling skje per post. 
 
Møteleder informerte om at folkevalgtopplæring vil bli gjennomført den 2. og 3. desember 
2019. 
 
 
KS- 80/2019 Vedtak: 
Sakslisten ble godkjent. 

 
 
 
81/2019: GODKJENNING AV KOMMUNESTYREVALGET 2019 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommunestyre vedtar at kommunestyrevalget 2019 er gyldig. 
 
 
 
 
Kommunestyret 14.10.2019: 
 
Behandling: 
  
Etter avtale med Knut A. Nordmo (SP) la møteleder Jonni H. Solsvik frem forslag til endring av teksten 
i vedtaket slik: 
Andøy kommunestyre godkjenner kommunestyrevalget 2019. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 81/2019 Vedtak: 
Andøy kommunestyre godkjenner kommunestyrevalget 2019. 
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86/2019: AVTALEVALG 
 

1. Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommune vedtar enstemmig at valg til folkevalgte organ skal foregå som avtalevalg. 

 
2. Valgnemnda innstiller overfor kommunestyret foran valg og suppleringsvalg av representanter i 

styrer, råd og utvalg. 

 
 
Kommunestyret 14.10.2019: 
 
Behandling: 
 
Møteleder Jonni H. Solsvik orienterte om reglene for avtalevalg og forholdsvalg, samt til 
endring i ny kommunelov om at skriftlig samtykke må foreligge fra kandidater som foreslås 
valgt.  Det fortsettes at forslagsstiller har innhentet og kan dokumentere slikt samtykke. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 86/2019 Vedtak: 

1. Andøy kommune vedtar enstemmig at valg til folkevalgte organ skal foregå som 
avtalevalg. 

 
2. Valgnemnda innstiller overfor kommunestyret foran valg og suppleringsvalg av 

representanter i styrer, råd og utvalg. 

 
 
 
 
82/2019: VALG AV FORMANNSKAP 2019 - 2023 
 
Forslag til vedtak: 
 
 
Viser til kommunelovens regler om valg av formannskap og om forholdsvalg og avtalevalg. 
 
 
 
 
Kommunestyret 14.10.2019: 
 
Behandling: 
  
Knut A. Nordmo (SP) la frem følgende forslag: 
 
Avtalevalg 
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Formannskap for perioden 2019 - 2023 
Medlemmer     Varamedlemmer 
 
Knut Nordmo    SP   Per Kristian Spjelkavik      SP 
Lill Pettersen     SP   Marita Thanke Hansen     SP 
Yngve Laukslett  SP   Rune Stave                   SP 
Tone Fredriksen   SP   Torfinn Bø                  SP 
Matz Abrahamsen   H   Kurt Spjelkavik                  SP 
      Jakop Mortensen              SP 
                                                                                     Stine Lundemo                  SP 
                                                                                     Odd Arne Andreassen      SP   
 
                                                           ******* 
 
Kjell Are Johansen            AP                 Anita Bendiksen                AP 
                                                                                      Tommy Søberg                   AP 
 
 
                                                            ******* 
 
Lill Inger Berg-Olsen          SV                                    Arne Robert Svendsen      MDG 
                                                                                      Jitze Jonathan Buitink        SV 
                                                                                      Vibeke Strøm Fosse            MDG 
                                                 
Nordmo (SP) bekreftet at samtykke til valg foreligger. 
 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 82/2019 Vedtak: 
 
Formannskap for perioden 2019 – 2023 
 
Medlemmer     Varamedlemmer 
 
Knut Nordmo               SP                           Per Kristian Spjelkavik      SP 
Lill Pettersen                SP   Marita Thanke Hansen     SP 
Yngve Laukslett           SP   Rune Stave                     SP 
Tone Fredriksen   SP   Torfinn Bø                    SP 
Matz Abrahamsen   H               Kurt Spjelkavik       SP 
      Jakop Mortensen              SP 
                                                                              Stine Lundemo                  SP 
                                                                              Odd Arne Andreassen      SP   
 
                                                           ******* 
 
Kjell Are Johansen        AP      Anita Bendiksen                AP 
                                                                              Tommy Søberg                  AP 
 
 
                                                            ******* 
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Lill Inger Berg-Olsen      SV                                    Arne Robert Svendsen      MDG 
                                                                                  Jitze Jonathan Buitink        SV 
                                                                                  Vibeke Strøm Fosse            MDG 
 
 
 
 
83/2019: VALG AV ORDFØRER 2019 - 2023 
 
 
 

Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

Kommuneloven 
§ 6-2 og § 7-4 

 
 
Kommunestyret velger selv blant formannskapets medlemmer ordfører og varaordfører – for hele 
valgperioden 
 
Valg av ordfører og varaordfører holdes som flertallsvalg. Ved flertallsvalg er den valgt som har fått 
mer en halvparten av de avgitte stemmer. Hvis ingen får slikt flertall, holdes ny av stemming. Ved 
denne er den valgt som får flest stemmer. Ved stemmelikhet avgjøres valget ved loddtrekning, jf. Kl. 
§ 7-8. 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Ordføreren viser til kommunelovens regler om valg av ordfører/varaordfører. 
 
 
 
Kommunestyret 14.10.2019: 
 
Behandling: 
  
Lill Pettersen (SP) la frem forslag på Knut A. Nordmo (SP) som ordfører for perioden 2019 - 2023. 
 
Samtykke til valg foreligger. 
 
  
Lill Inger Berg-Olsen (SV) la på vegne av AP, SV og MDG frem forslag på Kjell Are Johansen (AP) om  
ordfører for perioden 2019 - 2023. 
 
Samtykke til valg foreligger. 
 
 
Votering: 
Knut Andreas Nordmo (SP) fikk 15 stemmer 
Kjell Are Johansen (Ap) fikk 7 stemmer 
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KS- 83/2019 Vedtak: 
 
Knut Andreas Nordmo (SP) er valgt til ordfører 2019 - 2023. 
 
 
 
84/2019: VALG AV VARAORDFØRER 2019 - 2023 
 
 
 

Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

Kommuneloven 
§ 6-2 og § 7-4 

 
 
Kommunestyret velger selv blant formannskapets medlemmer ordfører og varaordfører – for hele 
valgperioden 
 
Valg av ordfører og varaordfører holdes som flertallsvalg. Ved flertallsvalg er den valgt som har fått 
mer en halvparten av de avgitte stemmer. Hvis ingen får slikt flertall, holdes ny av stemming. Ved 
denne er den valgt som får flest stemmer. Ved stemmelikhet avgjøres valget ved loddtrekning, jf. Kl. 
§ 7-8. 
 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
 
Ordføreren viser til kommunelovens regler om valg av ordfører/varaordfører. 
 
 
 
 
Kommunestyret 14.10.2019: 
 
Behandling: 
  
Knut A. Nordmo (SP) la frem forslag på Lill Pettersen (SP) som varaordfører for perioden 2019 - 2023. 
 
Samtykke til valg foreligger. 
 
  
Kjell Are Johansen (AP) la på vegne av AP, SV og MDG frem forsalg på Lill Inger Tyvold Berg-Olsen 
som varaordfører for perioden 2019 - 2023. 
 
Samtykke til valg foreligger. 
 
Votering: 
 
Lill Pettersen (SP) fikk 15 stemmer 
Lill Inger Tyvold Berg-Olsen (SV) fikk 7 stemmer 
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KS- 84/2019 Vedtak: 
 
Lill Pettersen (SP) er valgt om varaordfører 2015 -2023. 
 
 
 
87/2019: VALG AV VALGNEMND 2019 - 2023 
 
 

I Andøy kommune har valgnemnda bestått av formannskapet, samt en representant for hvert av de 
partiene som ikke er representert i formannskapet. 
 

Forslag til vedtak: 
 
 
Formannskapet supplert med en representant for de partiene som ikke er representert i 
formannskapet oppnevnes som medlemmer av valgnemnda: 

 
………………………………. 
 
 
 
……………………………… 
 
                                                          
 
 
Kommunestyret 14.10.2019: 
 
Behandling: 
  
Knut A. Nordmo (SP) la frem følgende forslag: 
 
Avtalevalg 
 
Medlemmer       
 
Formannskapets medlemmer  
   
                   Personlige varamedlemmer 
Arne Robert Svendsen MDG  Vibeke Strøm-Fosse MDG 
Halvar Rønneberg FRP   Jan Harald Andersen FRP 
     Ingvill Eliassen H (vara for 
     Matz Abrahamsen) 
 
Nordmo (SP) bekreftet at samtykke til valg foreligger. 
 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
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KS- 87/2019 Vedtak: 
Medlemmer       
 
Formannskapets medlemmer  
 
   
                     Personlige varamedlemmer 
Arne Robert Svendsen MDG      Vibeke Strøm-Fosse MDG 
Halvar Rønneberg FRP      Jan Harald Andersen FRP 
         Ingvill Eliassen H (vara for 
         Matz Abrahamsen) 
 
 
 
 
85/2019: VALG AV KONTROLLUTVALG 2019 - 2023 
 
Forslag til vedtak: 
 
 
Kommunestyret velger følgende kontrollutvalg 2019 - 2023: 

 

Medlemmer:                                        Personlige varamedlemmer/eller rekkefølge: 

1.                                                  1. 

2.                                                  2. 

3.                                                  3. 

4.                                                  4. 

5.                                                  5. 

                                         

 

 

Leder: 

Nestleder: 

 
 
 
Kommunestyret 14.10.2019: 
 
Behandling: 
  
Knut A. Nordmo (SP) la frem følgende forslag: 
 
Avtalevalg 
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Medlemmer     Varamedlemmer i rekkefølge 
 
Tore Benjaminsen        SP  Egil Brensholm            AP 
Hans Furfjord                      H  Knut Johnny Enoksen           SP 
John Helmersen        SV  Ann Christin Theodorsen        SV 
Birgit Karlsen Eira                   AP  Bente Brunborg                        H 
Malin Torset Abrahamsen                MDG             Anders Stave            MDG  
   
  
 
Leder:      John Helmersen 
Nestleder:    Hans Furfjord 
 
Nordmo (SP) bekreftet at samtykke til valg foreligger. 
 
 
Votering: 
 
Medlemmer og varamedlemmer: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Leder og nestleder: 
Enstemmig vedtatt 
 
 
KS- 85/2019 Vedtak: 
Medlemmer     Varamedlemmer i rekkefølge 
 
Tore Benjaminsen        SP  Egil Brensholm                      AP 
Hans Furfjord                     H  Knut Johnny Enoksen          SP 
John Helmersen        SV  Ann Christin Theodorsen    SV 
Birgit Karlsen Eira                    AP  Bente Brunborg                     H 
Malin Torset Abrahamsen            MDG           Anders Stave            MDG  
   
 
 
Leder:           John Helmersen 
Nestleder:    Hans Furfjord 
 
 
 
 
 
 
88/2019: VALG AV REPRESENTANTER TIL VESTERÅLEN INTERKOMMUNALE 
POLITISK RÅD 2019 - 2023 
 
 
I henhold til regionrådets vedtekter møter ordfører, varaordfører og en representant fra 
opposisjonen, som også er medlem av formannskapet. Det skal oppnevnes minimum 1 personlig 
vararepresentant. Begge kjønn skal være representert blant disse. 
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Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommunestyre velger følgende representanter og vararepresentanter til Vesterålen 
interkommunale politisk råd 2019 – 2023: 
 
Representanter:                                        Personlige vararepresentanter: 
 
1. Ordfører                                                  1. 
2. Varaordfører                                          2. 
3.                                                                   3.           
 
 
 
Kommunestyret 14.10.2019: 
 
Behandling: 
  
Knut A. Nordmo (SP) la frem følgende forslag: 
 
Avtalevalg 
 
Medlemmer    Personlige varamedlemmer 
 
1  Ordfører    1 Rune Stave          SP 
2  Varaordfører    2 Matz Abrahamsen  H 
3  Lill Inger Berg-Olsen  SV  3 Anita Bendiksen      AP 
  
Nordmo (SP) bekreftet at samtykke til valg foreligger. 
 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 88/2019 Vedtak: 
Medlemmer    Personlige varamedlemmer 
 
1  Ordfører    1 Rune Stave             SP 
2  Varaordfører   2 Matz Abrahamsen  H 
3  Lill Inger Berg-Olsen  SV  3 Anita Bendiksen      AP 
 
 
 
 
89/2019: VALG TIL REPRESENTANTSKAPET RENO-VEST 2019 - 2023 
 
Eierkommunene skal oppnevne ett medlem hver til representantskapet, mens representantskapet 
selv velger styre. 
 
Forslag til vedtak: 
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Andøy kommunestyre foretar slikt valg til representantskapet for Reno-Vest 2019– 2023: 

 

Medlem:                              Varamedlem: 

 

………………………               …………………… 

                                                                   
 
 
Kommunestyret 14.10.2019: 
 
Behandling: 
  
Knut A. Nordmo (SP) la frem følgende forslag: 
 
Avtalevalg 
 
Medlem      Varamedlem 
 
Ordfører      Arne Robert Svendsen MDG 
 
Nordmo (SP) bekreftet at samtykke til valg foreligger. 
 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 89/2019 Vedtak: 
 
Medlem      Varamedlem 
 
Ordfører      Arne Robert Svendsen MDG 
 
 
 
 
 



      
 

 

ANDØY KOMMUNE 
 

 
 
 
Referatsaker 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 19/951 
 
 
Saksnr.  Utvalg Møtedato 
94/2019 Kommunestyret 18.11.2019 

 
 
Forslag til vedtak: 

Nr. 1  Møteprotokoll for møte i kontrollutvalget den 15.08.19 
Nr. 2  Møteprotokoll for møte i kontrollutvalget den 12.09.19 
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Møteprotokoll 
 

Kontrollutvalget 
 

Møtedag Torsdag 15.08.2019 Møtetid: Kl. 10.00 – 13.00 
Møtested:  Møterommet 2. etg, Rådhuset Saksnr.:  13/19 – 16/19 

 

 
Forfall meldt fra følgende medl. 
 
Terje Lundemo Endresen 

 
Parti 
 
V 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
 
Birgit Karlsen Eira 

 
Parti 
 
AP 

    

    

 

 
Møtende Medlemmer 
 

 
Parti 

 
Møtende Varamedlemmer 

 
Parti 

Guri Bendiksen 

Svein Haug 

Leif A. Iversen   

Bjørg Nordgård  

                             

AP 
SP 
UAH 
 
FRP 
 
 
 

Birgit Karlsen Eira AP 

 
I alt 5 stk. inkl. varamedl. 

 
 

  

 

Inhabile Sak Følgende varamedl. møtte 
Ingen   

 

 
Møteleder: 
 

 
Guri Bendiksen 

Fra adm. møtte: 
 
Andre: 
Sekretær 
Pressen: 

Ingen 
 
Ingen  
Arild Dahle 
Ingen 
 

Utlevert i møtet:                                                                                                                                                                                                                                 
 

                                      

 

Rett utskrift: 

 

Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 

 

 

Guri Bendiksen 

Leder 

 

Hovedutskriften sendes: Ordfører, rådmann, kommunerevisor, medlemmer og 

varamedlemmer til kontrollutvalget samt Andøy postmottak og pressen 
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Lederen ønsket velkommen til møtet. 5 medlemmer inklusiv varamedlem hadde møtt. 

Kontrollutvalget var fulltallig og leder erklærte møtet for lovlig satt 

 

 

Sak  13/19   INTERNE  ORIENTERINGER  OG  SPØRSMÅL/GODKJENNING AV 

INNKALLINGEN/GODKJENNING AV SAKSLISTE/REFERATER 

 

 

 

ORIENTERINGER: 

 

Følgende orientering ble gitt:  

  

1. Leder orienterte om at revisor ikke ville være til stede i møtet.  

 

2. Medlem Terje Lundemo Endresen hadde meldt forfall til dette møtet. I hans sted møtte 

varamedlem Birgit Karlsen Eira. 

 

SPØRSMÅL: 

 

Følgende spørsmål ble stilt i møtet: 

 

1. Bjørg Nordgård/ Leder Guri Bendiksen etterlyste svar fra Andøy Havn på brev som 

kontrollutvalget hadde bedt om vedrørende avslutning av regnskapet 2018 for 

foretaket da de ikke kunne se at kontrollutvalget hadde fått svar slik som lovet av 

styreformannen i Andøy Havn KF. Kontrollutvalget ber om en tilbakemelding på 

saken til neste møte. 

 

2. Leder Guri Bendiksen tok opp spørsmål om den utleievirksomhet til 

overnattingsgjester/turister som nå pågikk i Skarsteindalen var i tråd med gjeldende 

lover og regler. Ved avkjørselen står det skilt som tilbyr overnatting. Det er særlig 

spørsmål om de objekt/bygninger etc som leies ut, er gitt/har fått nødvendig 

bruksendring, og om de tilfredsstiller godkjente brannsikringskrav. 

 

            Leif A. Iversen tok opp to spørsmål: 

 

3. Grusleveranse til kommunen. Da det er flere grusleverandører i kommunen, er det 

ønskelig å få innsikt i hvilke avtaler kommunen har/inngått på grus levert til 

kommunen. 

 

4. Toilettet på fergeleiet, Andenes. Tidligere, fra 1996 til 2018, hadde havnekontoret 

oppsyn med toilettet  Fra 2018 er det Statens vegvesen, som etter avtale, har overtatt 

dette ansvaret. Det er ønskelig å få oversendt denne avtalen. 

 

 

GODKJENNING AV INNKALLINGEN. 

 

Det var ingen merknader til innkallingen som dermed anses som godkjent. 

Enstemmig vedtatt. 



 3 

 

GODKJENNING AV SAKLISTEN 

 

Det var ingen merknader til sakslisten som godkjennes. 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

REFERATSAKER 

 

Følgende referat lagt fram: 

 

 

1. Selskapskontroll Reno-Vest IKS – våren 2019 – Kommunestyrets enstemmige vedtak 

ligger ved. 

2. Kontrollutvalgets årsmelding for 2018 – Kommunestyrets enstemmige vedtak ligger 

ved. 

3. Rådmannens tilbakemelding på revisors revisjonsbrev nr. 1 for 2019 ligger ved. 

4. Revisors kommentar til svarbrevet til revisjonsbrev nr. 1 for 2019 ligger ved. 

5. Brev datert 29. juni 2019 fra sekretæren – oppsigelse ligger ved. 

6. Regler vedrørende flytting – rådmannens tilbakemelding på spørsmål fra 

kontrollutvalget. 

 

Forslag til vedtak: 

 

Referatsaken tas til orientering. 

 

I forbindelse med Ref, sak nr.1 Selskapskontroll Reno-Vest IKS tok Bjørg Nordgård opp 

spørsmål om betalingen var rett ved henting av søppel hver 14. dag mot at andre kommuner 

har tømming hver uke og betaler lavere gebyr. Hvorfor er det ulik sats av gebyrene i de ulike 

kommunene her nord. 

 Videre ble det spurt om vi betaler for noe vi ikke har fått. Det ble vist til den nye tømmebilen 

som skulle anskaffes, og skulle vært i bruk nå men som enda ikke var kommet i bruk Det ble 

videre poengtert at denne bilen ville være uegnet mange steder, og at det ville by på store 

problemer for brukerne å kunne få plassere dunkene slik at søppelet kunne hentes på en 

tilfredsstillende måte på grunn av vindstyrke som vi kan oppleve og å få søppeldunk nær nok 

veien uten at den står ute i kjørebane på veiene.  Bjørg Nordgård mente det var viktig at 

forbrukerne fikk si sin mening i denne saken. 

 

Etter diskusjon i kontrollutvalget ble det fastslått at Reno Vest IKS er et interkommunalt 

selskap som eies av 5 deltakerkommuner med eget styre og representantskap hvor det sitter 

representanter fra hver kommune   

 

Konsernet består av morselskapet Reno-Vest IKS, samt 3 datterselskaper som eies 100%.  

Reno -Vest konsernet er til for at innbyggere og næringsliv i Vesterålen skal bli kvitt avfallet 

på en enkel, effektiv måte og til en riktig og konkurransedyktig pris. Reno-Vest Produksjon 

AS er delegert enerett og ivaretar den lovpålagte renovasjonstjenesten for eierkommunene. 

For 2019 er gebyr-regulativet fastsatt. Her går det fram at pr. boenhet er det fastsatt et 

minimumsgebyr som i tillegg til en rekke andre ting skal dekke henting av avfall hver 14. dag. 
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Etter nærmere drøfting i kontrollutvalget ble det gjort slikt 

 

                        V e d t a k : 

 

1. Kontrollutvalget vil be om tilbakemelding til neste møte i kontrollutvalget på 

følgende spørsmål: 

 

a) Etterlysing av svar fra Andøy Havn KF.  

 

Kontrollutvalget vil be sekretæren undersøker saken nærmere og kommer 

med en tilbakemelding hvordan saken står. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

b) Utleievirksomheten til overnattingsgjester/turister som pågår i 

Skarsteindalen. 

 

Kontrollutvalget vil be rådmannen undersøke om utleievirksomheten til 

overnattingsgjester/turister er i tråd med gjeldende lover og regler på 

området.  

 

Videre om objektene/bygningen har nødvendig godkjent bruksendring for 

formålet og om de tilfredsstiller godkjente brannsikringskrav. 

 

Enstemmig vedtatt 

 

c) Grusleveranse til kommunen. 

 

Da det er flere grusleverandører i kommunen vil kontrollutvalget be 

rådmannen komme med en redegjørelse hvordan gruskjøp fra kommunens 

side blir handtert. Er det ved anbud eller etter avtale. Ved eventuell avtale 

ber kontrollutvalget å få tilsendt avtaleutkastet. 

 

Enstemmig vedtatt 

 

d) Toilettet på fergekaia, Andenes. 

 

Tidligere var det havnekontoret som hadde oppsyn med toilettet, men fra 

2018 er det Statens vegvesen som har inngått avtale om oppsyn av dette. 

Kontrollutvalget vil be om at kopi av avtaleutkastet med Statens vegvesen blir 

sendt kontrollutvalget. 

 

Kontrollutvalget vil be om rådmannens tilbakemelding på punktene b, c og d 

innen 15. september 2019. 

 

Enstemmig vedtatt 

 

2. Kontrollutvalget tar de øvrige  framlagte referatsakene til orientering. 

 

                  Enstemmig vedtatt 
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Sak 14/19 GODKJENNING AV MØTEBOK FRA FORRIGE MØTE (24.4.2019) 

 

Møtebok for Kontrollutvalgets møte 24.04 2019 er sendt ut til medlemmer/varamedlemmer 

tidligere samt til ordfører, rådmann og revisor. Den ligger på saken. 

 

Saken var lagt fram med slikt forslag til vedtak: 

 

«Møtebok for kontrollutvalgets møte 24.04.2019  godkjennes» 

 

 

                           V e d t ak: 

 

Møtebok for Kontrollutvalgets møte 24.04.2019 godkjennes. 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

Sak 15/19 ØKONOMISTYRING I ANDØY KOMMUNE 

 

 

Økonomistyring i Andøy kommune, datert 26. juni 2019 er utarbeidet av kommunerevisor 

Svenn Ole Wiik. Rapporten med rådmannens tilbakemelding på spørsmålene fra revisor samt 

revisors kommentarer ligger ved saken. 

 

Forslag til vedtak: 

 

1. Kontrollutvalget viser til revisjonskontrollrapport sommer 2019 - Økonomistyring i Andøy 

kommune. Rapporten er utarbeidet av kommunens revisor og datert 26. juni 2019.  

 

Revisors har oppsummert slik: 

 

- Meget gode rutiner for så vel budsjettering (prosess), budsjettoppfølgning, samt at 

økonomifunksjonen er godt bemannet med dyktige medarbeidere – dog med en 

innbygd risiko ved sykefravær eller karriereendring for ansatte ved funksjonen 

 

2. Kontrollutvalget konstaterer at kommunen gjennomfører en meget omfattende og 

«demokratisk» budsjettprosess der både ledere, tillitsvalgte, ulike politisk nedsatte organ 

samt folkevalgte i formannskap og kommunestyre involveres i flere omganger. Bedre kan 

det knapt gjøres. 

 

3. Kontrollutvalget konstaterer videre at når det gjelder økonomistyringen på rutinenivå 

med hele 4 rapporteringer i løpet av regnskapsåret til formannskap og kommunestyre, så 

ligger kommunen helt i front. En så hyppig rapportering er tidkrevende for så vel 

administrasjon som de folkevalgte. 

 

4. Kontrollutvalget sier seg meget fornøyd med at kommunen har gode rutiner på dette feltet 

og som tilfredsstiller de krav som følger av lov, forskrifter og vedtak.. Utfordringene vil 

imidlertid være å få de enkelte ansvarsområder til å vise god budsjettdisiplin.  
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5. Kontrollutvalget vil få påpeke at utfordringen i tiden framover vil være å få hele 

kommuneorganisasjonen samt de folkevalgte til å ta innover seg den faktiske økonomiske 

situasjon som kommunen befinner seg i og som dem med stor sannsynlighet vil befinne seg 

i noen år til, jfr. nedgang i folketallet, stigende renter på lån og store fremtidige 

investeringer som står på trappene. 

       

6. Kontrollutvalget forutsetter at økonomireglementet gjennomgås/oppdateres slik at både 

formannskapets rolle og kontrollutvalgets rolle presiseres i tråd med revisors merknad. 

  

7. Kontrollutvalget vil gi revisor ros for en avklarende og god revisjonskontrollrapport og 

tar denne til etterretning. 

 

 

 

 

Etter nærmere drøfting i kontrollutvalget ble det gjort slikt 

 

                               V e d t a k 

 

 

1 Kontrollutvalget viser til revisjonskontrollrapport sommer 2019 - 

Økonomistyring i Andøy kommune. Rapporten er utarbeidet av kommunens 

revisor og datert 26. juni 2019.  

 

      Revisors har oppsummert slik: 

 

- Meget gode rutiner for så vel budsjettering (prosess), budsjettoppfølgning, samt 

at økonomifunksjonen er godt bemannet med dyktige medarbeidere – dog med 

en innbygd risiko ved sykefravær eller karriereendring for ansatte ved 

funksjonen 

 

2 Kontrollutvalget konstaterer at kommunen gjennomfører en meget omfattende 

og «demokratisk» budsjettprosess der både ledere, tillitsvalgte, ulike politisk 

nedsatte organ samt folkevalgte i formannskap og kommunestyre involveres i 

flere omganger. Bedre kan det knapt gjøres. 

 

3  Kontrollutvalget konstaterer videre at når det gjelder økonomistyringen på 

rutinenivå med hele 4 rapporteringer i løpet av regnskapsåret til formannskap og 

kommunestyre, så ligger kommunen helt i front. En så hyppig rapportering er 

tidkrevende for så vel administrasjon som de folkevalgte. 

 

4  Kontrollutvalget sier seg meget fornøyd med at kommunen har gode rutiner på 

dette feltet og som tilfredsstiller de krav som følger av lov, forskrifter og vedtak.. 

Utfordringene vil imidlertid være å få de enkelte ansvarsområder til å vise god 

budsjettdisiplin.  

 

5.  Kontrollutvalget vil få påpeke at utfordringen i tiden framover vil være å få hele 

kommuneorganisasjonen samt de folkevalgte til å ta innover seg den faktiske 

økonomiske situasjon som kommunen befinner seg i og som dem med stor 
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sannsynlighet vil befinne seg i noen år til, jfr. nedgang i folketallet, stigende 

renter på lån og store fremtidige investeringer som står på trappene. 

       

6.  Kontrollutvalget forutsetter at økonomireglementet gjennomgås/oppdateres slik 

at både formannskapets rolle og kontrollutvalgets rolle presiseres i tråd med 

revisors merknad. 

  

7.  Kontrollutvalget vil gi revisor ros for en avklarende og god 

revisjonskontrollrapport og tar denne til etterretning. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

SAK 16/19 SEKRETÆRFUNKSJONEN TIL KONTROLLUTVALGET 

 

 

I brev av 17. juli 2019 til ordfører skriver leder: 

 

«I brev av 29. juni 2019 har vår sekretær i Kontrollutvalget i Andøy sagt opp sin stilling og 

vil fratre i slutten av september. 

Det betyr at Kontrollutvalget har behov for ny sekretær og det må ansettes ny for det nye 

Kontrollutvalget i ny valgperiode. 

 

Vi er veldig fornøyd med vår sekretær Arild Dahle og det utmerkede arbeid han har 

gjennomført i de over 11 år han har vært ansatt og kan anbefale den løsning vi har hatt med en 

lokal og kyndig sekretær. 

 

Vi kjenner til at flere kommuner løser sekretærstilling for sine kommuner gjennom firma som 

Komrev Nord dersom en egnet person i lokalmiljøet er vanskelig å finne. 

 

Jeg viser til forslag på personer fra Revisor.» 

 

Beste hilsen 

Kontrollutvalget i Andøy 

 

                      Guri Bendiksen 

                      Leder 

 

 

Det har vært gjort forsøk på å finne/få tak i egnede person i lokalmiljøet, men uten å lykkes. 
 
I følge den nye kommunelovens § 23-7 er det kommunestyret selv som velger sekretariat for 
kontrollutvalget etter innstilling fra kontrollutvalget. 
 
Saken drøftes nærmere i kontrollutvalget. 
 
                             Guri Bendiksen 
 
 



 8 

Det ble etter nærmere drøfting gjort slikt  

 

                           V e d t a k; 

 

1. Kontrollutvalget viser til at det er kommunestyret iflg. den nye kommuneloven 

som selv velger sekretariat for kontrollutvalget etter innstilling fra 

kontrollutvalget. 

 

2. Kontrollutvalget ønsker i første omgang å foreta en utlysing for å se om det er 

personer som kan tenke seg å ta en slik stilling. I annonsen bør det framgå hvilke 

forhold en bør vektlegge, nemlig: 

 

- Kunnskap om kommunal forvaltning 

- Kunnskap om økonomi, regnskap og revisjon 

- Kunnskap om lokale forhold 

 

Videre at avlønning skjer på timesbasis. 

 

Søknadsfrist settes til 7. september 2019. 

 

3. Kontrollutvalget vil da i sitt møte i slutten av september kunne innstille overfor 

kommunestyret hvorvidt nåværende ordning med egen sekretær opprettholdes, 

eller om annen ordning vil være løsningen. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

                                    Andenes, den 19. august 2019 

 

 

                                           Arild Dahle 

                                            Sekretær 
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Møteprotokoll 
 

Kontrollutvalget 
 

Møtedag Torsdag 12.09.2019 Møtetid: Kl. 10.00 – 12.00 
Møtested:  Møterommet 2. etg., Rådhuset Saksnr.: 17/19-19/19 

 

 
Forfall meldt fra følgende medl. 
 
Leif A Iversen 
 
 

 
Parti 
 
UAH 
 

 
Følgende varamedl. Møtte: 
 
Birgit K. Eira 
 

 
Parti 
 
AP 
 
 

 

 
Møtende Medlemmer 
 

 
Parti 

 
Møtende varamedlemmer 

 
Parti 

Guri Bendiksen AP Birgit K. Eira Ap 
Svein Haug SP   
Bjørg Nordgård FRP   
Terje Lundemo Endresen V   
 
 
I alt 5 stk. inkl. varamedl. 
 

 
 

  

 

Inhabile Sak Følgende varamedl. møtte 
Ingen  Ingen 

 

 
Møteleder: 
 

 
Guri Bendiksen 

Fra adm. møtte: 
 
Andre: 
Sekretær 
Pressen: 

Ingen 
 
Ingen 
Arild Dahle 
Ingen 
 

Utlevert i møtet:   

                                                                                                                                                                                                 
          
 
 

 
 
 

 

Rett utskrift: 

Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 

 

Guri Bendiksen 

Leder 

 

Hovedutskriften sendes: Ordfører, rådmann, kommunerevisor, medlemmer og 

varamedlemmer til kontrollutvalget. 
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Lederen ønsket velkommen til møtet. Møtet er innkalt i tråd med beslutningen tatt i forrige 

møte om at når søknadsfristen på den utlyste  sekretærstillingen var gått ut skulle 

kontrollutvalget innkalles 12. september  d.å. 

 

Til sammen 5 stk. inklusive varamedlemmer møtte ,og kontrollutvalget var dermed fulltallig. 

Leder erklærte møtet for lovlig satt 

 

 

 

Sak 17/19  INTERNE  ORIENTERINGER OG SPØRSMÅL/GODKJENNING AV 

INNKALLINGEN/GODKJENNING AV SAKSLISTEN/REFERATSAKER. 

 

 

A:  ORIENTERINGER OG SPØRSMÅL: 

 

Følgende orientering ble gitt:  

 

Leder orienterte om at Revisor ikke ville være til stede i dette møtet. Medlem Leif A Iversen 

hadde meldt forfall og i hans sted var varamedlem Birgit K Eira innkalt og møter. 

 

Møtet i dag er i henhold til det en ble enige om i forrige møte. 

 

 

B:  GODKJENNING AV INNKALLINGEN. 

 

Det var ingen merknader til innkallingen som dermed anses som godkjent. 

Enstemmig vedtatt. 

  

 

C:  GODKJENNING AV SAKLISTEN 

 

Sakslisten godkjennes . 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

D:   REFERATSAKER 

Ingen referater 

 

 

Sak  18/19  GODKJENNING  AV  MØTEBOKA  FRA  FORRIGE  MØTE 

 

Bjørg Nordgård ønsket i forbindelse med godkjenninga av møteboka å få presisere at den 

prisen vi har som gjør at vi har en tømming pr. 14 dager, der gir noen kommuner en tømming 

pr. uke for samme pris. Altså i løpet av 14 dager får disse abonnetene 2 tømminger pr. 14 

dager. 

 

Saken var lagt fram med slikt forslag til vedtak: 

 

”Møtebok for Kontrollutvalgets møte  15.08.19 godkjennes 
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                            V e d t ak: 

 

Møtebok for Kontrollutvalgets møte 15.08.19 godkjennes. 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 19/19   SEKRETÆRFUNKSJONEN TIL KONTROLLUTVALGET 

 

Vedlegg: 

1. Utlysingstekst – stilling som sekretær for Andøy kontrollutvalg lagt ved 

2. Søknad datert 5. september 2019 fra Robert Hagen lagt ved 

 

 

 

Saken var lagt fram uten innstilling. 

 

Sekretærfunksjonen til kontrollutvalget er ledig etter at nåværende sekretær i brev av 29. juni 

2019 har sagt opp sin stilling og vil fratre denne i slutten av september 2019. 

 

Kontrollutvalget drøftet situasjonen i sitt møte 15. august 2019.  I følge den nye 

kommunelovens § 23-7 er det kommunestyret selv som velger sekretariat for kontrollutvalget 

etter innstilling fra kontrollutvalget. 

 

Ordningen Andøy kommune har hatt med en person, som også har hatt kunnskap om lokale 

forhold, kunnskap om kommunal forvaltning samt kunnskap om økonomi, regnskap og 

revisjon, har fungert på en utmerket måte.  

 

Sekretariatet er støttespiller for kontrollutvalget og er viktig for godt og effektivt 

kontrollarbeid i utvalget, og er etter kontrollutvalgsforskriftens § 20 ansvarlig for 

saksbehandlingen og skal påse at de saker som behandles av kontrollutvalget er forsvarlig 

utredet og at utvalgets vedtak blir iverksatt. 

 

Et kompetent sekretariat er en viktig forutsetning for at kontrollutvalget skal fungere godt og 

utøve sine oppgaver på en tilfredsstillende måte. 

 

Sekretariatsvirksomheten kan være organisert på ulike måter, f.eksemperl: 

 

- Ansatt sekretær direkte underlagt kontrollutvalget 

- Interkommunalt selskap (IKS) 

- Interkommunalt samarbeid etter kommunelovens § 27 

- Vertskommunemodell etter kommunelovens § 28 C 

- Kjøp fra andre som ikke utfører revisjonstjenester for kommunen. 

 

Kontrollutvalget vil derfor anbefale at kommunen opprettholder den organiseringen med eget 

sekretariat som en har i dag. 

 

Det er et krav at sekretariatet skal være uavhengig i forhold til både administrasjonen og 

revisjonen, noe som innebærer at sekretæren ikke kan være ansatt i administrasjonen eller 

utføre revisjonsoppgaver for kommunen. 
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Sekretariatet er direkte underlagt utvalget og skal følge de retningslinjer og pålegg som 

kontrollutvalget gir. Det er kontrollutvalget selv som bestemmer nærmere hvilke oppgaver 

sekretariatet skal ha. Dette innebærer at administrasjonen i kommunen ikke har 

instruksjonsmyndighet overfor sekretariatet.. 

 

Hovedoppgavene til sekretærfunksjonen er gitt av forskrift om kontrollutvalg i kommuner. 

 

Med bakgrunn i vedtak i kontrollutvalget den 15. august 2019 har stillingen som sekretær 

vært utlyst i Andøyposten med søknadsfrist 7. september 2019. Det er kommet inn en søknad 

på stillingen, nemlig Robert Hagen, Andenes. 

 

Søkeren innehar de kriterier/krav kontrollutvalget la inn i utlysingen av stillingen 

 

Etter nærmere drøfting i kontrollutvalget ble det gjort følgende  

 

 

                             I n n s t i l l i n g: 

 

 

1. Organiseringen av revisjon- og kontrollutvalgssekretærfunksjonen er organisert 

forskjellig i mange kommuner. Imidlertid har ordningen, som Andøy kommune 

har hatt med egen revisjon og ansatt sekretær direkte underlagt kontrollutvalget, 

fungert på en utmerket måte. Kommunestyret vil fortsatt opprettholde denne 

ordningen. 

 

2. Stillingen som sekretær for kontrollutvalget i kommunen tilbys Robert Hagen, 

Andenes. 

 

3. Det må imidlertid inngås arbeidsavtale med Robert Hagen om kjøp av 

sekretærtjenester for kontrollutvalget der vilkårene for møtefrekvens, 

honorar/godtgjørelser pr. time m.m blir nærmere fastsatt. 

 

Hovedoppgavene til sekretæren er nærmere gitt i forskrift om kontrollutvalg i 

kommuner, og vil i hovedsak være 

 

- Saksforberedelse og innkalling 

- Sekretærbistand i møtene 

- Oppfølgning av vedtak fattet av kontrollutvalget 

 

                  Enstemmig vedtatt 

 

 

 

 

                                     Andenes, den 15. september 2019 

 

 

                                      Arild Dahle 

                                       Sekretær 
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Møteprotokoll 
 

Kontrollutvalget 
 

Møtedag Torsdag 26.09. 2019 Møtetid: Kl. 10.00 – 12.30 
Møtested:  Møterom 2. etg, Rådhuset Saksnr.:  20/19 - 26/19 

 

 
Forfall meldt fra følgende medl. 
Terje Lundemo Endresen 
 

 
Parti 
V 
 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Birgit K. Eira 
 

 
Parti 
AP 
 

    

    

 

 
Møtende Medlemmer 
 

 
Parti 

 
Møtende Varamedlemmer 

 
Parti 

Guri Bendiksen 

Svein Haug 

Leif A Iversen  

Bjørg Nordgård  

Birgit K. Eira 

 

                             

AP 
SP 
UAH 
 
FRP 
AP 

  

 
I alt 5 stk. inkl. varamedl. 

 
 

  

 

Inhabile Sak Følgende varamedl. møtte 
Ingen   

 

 
Møteleder: 
 

 
Guri Bendiksen 

Fra adm. møtte: 
 
Andre: 
Sekretær 
Pressen: 

Ingen 
 
 Revisor Svenn Ole Wiik 
Arild Dahle 
Ingen 
 

Utlevert i møtet:           
-                                                                                                                                                                                      
 

Ref, sak 20/19 pkt. 3 Kopi av brev til formannskapet fra Svein Haugen 
vedrørende endring i matrikkelen… 
 
Sakspapirer vedrørende Andøy Havn KF’s – Regnskap for 2018 utlevert 
 

 

Rett utskrift: 

 

Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 

 

 

Guri Bendiksen 

Leder 
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Hovedutskriften sendes: Ordfører, rådmann, kommunerevisor, medlemmer og 

varamedlemmer til kontrollutvalget samt postmottak Andøy og pressen. 

 

Lederen ønsket velkommen til møtet. 5 stk. har møtt og leder erklærte møtet for lovlig satt. 

 

 

Sak 20/19  REFERATSAKER/INTERNE ORIENTERINGER OG SPØRSMÅL 

 

 

A: ORIENTERINGER: 

 

Følgende orientering ble gitt:  

  

1. Leder orienterte om at revisor ville være til stede i dette møtet.  

 

2. Lederen orienterte om sakspapirene for Andøy Havn KF’s regnskap for 2018 som nå 

var lagt ut. Hun ba om at denne saken ble tatt opp som ekstra sak i dette møtet. Dette 

var det enighet om, og den føres opp som tilleggssak 23/19. 

 

3. Sekretæren orienterte om samtale med fungerende rådmann, Sveinung Ellingsen, den 

25. september 2019, der det ble opplyst at når det gjelder spørsmålene som var stilt i 

møte den 15. august 2019 vedrørende 

 

- Utleievirksomhet til overnattingsgjester/turister som pågår i Skarsteinsdalen 

- Grusleveranse til kommunen 

- Toilettet på fergekaia, Andenes 

 

så var det vanskelig for han å kunne gi tilbakemelding på disse til møtet i dag. De ville 

bli lagt over til Kirsten L. Pedersen. Når hun var tilbake fra ferie (30.09.19) vill 

kontrollutvalget få svar. 

 

 

B: GODKJENNING AV INNKALLINGEN. 

 

Det var ingen merknader til innkallingen som dermed godkjennes 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

C: SPØRSMÅL. 

 

1. Leif A. Iversen ønsket at det det ble innkalt til nytt møte i dette kontrollutvalget 

snarest mulig slik at en kunne få orientering/eventuelt behandle svarene en mottar på 

spørsmålene som var stilt i møte 15.08.19, jfr. pkt 3 i orienteringen. Han anså det 

viktig at svarene ble gitt til sittende kontrollutvalg som hadde stillet dem. Det var 

enighet i kontrollutvalget at nytt møte settes til torsdag 10. oktober 2019 kl 10.00. 

Etterlysingen fra Leif A. Iversen føres opp som tilleggssak 23/19 

 

2. Sekretærfunksjonen til kontrollutvalget, sak 19/19. Leder ga en orientering om at det 

etter at kontrollutvalget behandlet denne saken i møte 12.9.2019, så er det blitt kjent at 

Robert Hagen ved valget til kommunestyret 2019, er blitt 1. varamedlem til 
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kommunestyret for FRP.  Dette vanskeliggjør tilsetting av han som sekretær for 

kontrollutvalget. Hun ba om at saken tas opp til ny behandling i utvalget. Dette var det 

enighet om, og saken føres opp som tilleggssak 24/19. 

 

3. Revisor ba om at det måtte bli utarbeidet budsjettforslag for revisjon/kontrollutvalg til 

neste møte i kontrollutvalget den 10. oktober 2019.  

 

4. Bjørg Nordgård etterlyste bedre IKT. Det vister seg vanskelig å komme inn på   

            kommunens hjemmeside. Hun viste og til behandlingen som var gjort i forbindelse   

            med revisjonskontrollrapporten høsten 2018, og etterlyste en nærmere redegjørelse i  

            saken. Hun kunne ikke se at kontrollutvalget hadde fått noen tilbakemelding 

            fra rådmannen i denne saken. Det var enighet om at saken føres opp som tilleggssak  

            26/19. 

 

 

 

D: GODKJENNING AV SAKLISTEN 

 

Det var ingen merknader til sakslisten som godkjennes med tilleggssakene 23/19.til 26/19 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 E: REFERATER: 

 

Følgende referat lagt fram: 

 

1. Årsberetning for Andøy Havn KF er mottatt 23. september 2019 er lagt fram. 

 

2. Følgende spørsmål var stillet i møte 15.08.19: 

 

- Utleievirksomhet til overnattingsgjester/turister som pågår i Skarsteindalen 

- Grusleveranse til kommunen og 

- Toilettet på fergekaia, Andenes 

 

Rådmannen var bedt om svar innen 15. september 2019 

 

3. Kopi av brev fra Svein Haugen til formannskapet gjelder prosess i forbindelse med 

rettelse i matrikkel. 

 

Ved gjennomgang av referatsakene og nærmere drøfting i kontrollutvalget ble det gjort slikt 

 

                       V e d t a k: 

 

1. Referatene pkt 1, Årsberetning for Andøy Havn KF og pkt 2, Diverse spørsmål 

stilt i møte 15.8.2019 tas opp under tilleggssakene 23/19 og 25/19. 

 

2. Når det gjelder referat pkt 3  gjøres slikt  
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                               V e d t a k: 

 

Kontrollutvalget vil be om at det nå omgående blir ryddet opp i denne saken. 

Andøy kommune kan ikke være bekjent med at det skal ta år for å få saken 

avgjort og ut av verden. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

Sak 21/19 GODKJENNING AV MØTEBOKA FRA FORRIGE MØTE (12.09.2019)  

 

Saken var lagt fram med slikt forslag til vedtak: 

 

«Møtebok for kontrollutvalgets møte 12.09.2019 godkjennes» 

 

                           V e d t ak: 

 

Møtebok for kontrollutvalgets møte 12.09.2019 godkjennes. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

Sak 22/19 TEKNISK ETAT – OPPFØLGNING AV FORVALTNINGSREVISJON 

 

Vedlegg: 

 

1. Rapport datert 18. august 2019 utarbeidet av revisor lagt ved. 

2. Notat fra teknisk enhet v/Arne Chr. Blix, datert 15. august 2019 lagt ved. 

 

Saken var lagt fram for kontrollutvalget med slikt forslag til 

   

                         I n n s t i l l i n g: 

 

1. Kommunestyret viser til revisjonskontrollrapport sommer/høst 2019 – Teknisk etat -

Oppfølgning av forvaltningsrevisjon. Rapporten er utarbeidet av kommunens revisor og 

datert 18. august 2019. På side 14 og 15 i rapporten framgår revisors oppsummering. 

 

2. Kommunestyret konstaterer at mye er gjort av de anbefalinger som ble vedtatt i 2013 i 

forbindelse med omorganiseringen av teknisk etat, men at der fortsatt gjenstår en del 

forbedringspotensiale slik forvaltningsrevisjonen i 2013 avdekket. 

 

3. Kommunestyret konstaterer videre at det i 2018 ble gjennomført en forstudie i 

Innovasjon Norge sitt verktøy, og at denne forstudien avdekket at kommunen hadde 

klare forbedringsområder, blant annet på følgende felt: 

 

- Behandling av reguleringssaker og byggesaker 

- Arealplan – attraktive boligområder og næringsareal 
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- Kommunens nettsider 

- Samhandling mellom kommune og næringsliv 

 

         Kommunestyret sier seg tilfreds med at denne forstudien nå følges opp med et 

         forprosjekt, som skal utrede og legge grunnlaget for gjennomføring av konkrete      

         forbedringstiltak. Representanter fra teknisk etat deltar i arbeidsgruppen i forprosjektet.   

         Gjennom dette arbeidet har det vært økt fokus på viktigheten av dialog med    

         næringslivet.  

 

         I samarbeid med Samskap er der innført månedlig «næringslunsj» med ulike trema..  

         Her deltar representanter fra teknisk enhet i de fleste næringslunsjene og har dialog   

         med representanter fra det lokale næringsliv – noe som har bidratt positivt til   

         avklaring av forventninger og bedre dialog.  

 

4. Mengden av reguleringssaker og byggesaker har økt betydelig siden Andøy kommune 

ble omstillingskommune.  

 

        Kommunestyret har registrert at saker som har betydning for utvikling av      

        næringslivet har blitt gitt førsteprioritet. Saksmengden fra teknisk etat til politisk 

        behandling de siste årene viser med all tydelighet at teknisk etat er opptatt av å    

        prioritere disse sakene og at de også i større grad er opptatt av å finne gode  

        løsninger i dialog med søkerne. 

 

5. Kommunestyret viser for øvrig til forvaltningsrevisjonen av teknisk etat i 2013. Av de 

anbefalinger og vedtak som der ble gjort, er flere punkt bare delvis gjennomført, og    vil 

derfor be om at dette blir gjort slik at vedtaket kan lukkes. 

 

6. Kommunestyret tar revisjonskontrollrapporten sommeren/høst 2019 – Teknisk etat – 

oppfølgning av forvaltningsrevisjon til etterretning. 

 

        Etter nærmere drøfting i kontrollutvalget ble det avgitt slik 

 

                         I n n s t i l l i n g: 

 

1. Kommunestyret viser til revisjonskontrollrapport sommer/høst 2019 – Teknisk etat 

-Oppfølgning av forvaltningsrevisjon. Rapporten er utarbeidet av kommunens 

revisor og datert 18. august 2019. På side 14 og 15 i rapporten framgår revisors 

oppsummering. 

 

2. Kommunestyret konstaterer at mye er gjort av de anbefalinger som ble vedtatt i 

2013 i forbindelse med omorganiseringen av teknisk etat, men at der fortsatt 

gjenstår en del forbedringspotensiale slik forvaltningsrevisjonen i 2013 avdekket. 

 

3. Kommunestyret konstaterer videre at det i 2018 ble gjennomført en forstudie i 

Innovasjon Norge sitt verktøy, og at denne forstudien avdekket at kommunen 

hadde klare forbedringsområder, blant annet på følgende felt: 

 

- Behandling av reguleringssaker og byggesaker 

- Arealplan – attraktive boligområder og næringsareal 

- Kommunens nettsider 
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- Samhandling mellom kommune og næringsliv 

 

        Kommunestyret sier seg tilfreds med at denne forstudien nå følges opp med et 

        forprosjekt, som skal utrede og legge grunnlaget for gjennomføring av konkrete      

        forbedringstiltak. Representanter fra teknisk etat deltar i arbeidsgruppen i   

        forprosjektet. Gjennom dette arbeidet har det vært økt fokus på viktigheten av     

        dialog med næringslivet.  

 

        I samarbeid med Samskap er der innført månedlig «næringslunsj» med ulike   

        trema. Her deltar representanter fra teknisk enhet i de fleste næringslunsjene og   

        har dialog med representanter fra det lokale næringsliv – noe som har bidratt  

         positivt til avklaring av forventninger og bedre dialog.  

 

4. Mengden av reguleringssaker og byggesaker har økt betydelig siden Andøy 

kommune ble omstillingskommune.  

 

        Kommunestyret har registrert at saker som har betydning for utvikling av   

        næringslivet har blitt gitt førsteprioritet. Saksmengden fra teknisk etat til politisk   

        behandling de siste årene viser med all tydelighet at teknisk etat er opptatt av å   

        prioritere disse sakene og at de også i større grad er opptatt av å finne gode   

        løsninger i dialog med søkerne. 

 

5. Kommunestyret viser for øvrig til forvaltningsrevisjonen av teknisk etat i 2013. Av 

de anbefalinger og vedtak som der ble gjort, er flere punkt bare delvis gjennomført, 

og    vil derfor be om at dette blir gjort slik at vedtaket kan lukkes. 

   Ansvaret for at gjennomføringsgraden ved teknisk etat bør økes tilligger     

   Kommunestyret. Vakant branningeniørstilling bør kunne utlyses snarest, og    

   stillingsressurs på VAR-området bør kunne benyttes i et prosjektarbeid på   

   området. 

 

6. Kommunestyret tar revisjonskontrollrapporten sommeren/høst 2019 – Teknisk etat 

– oppfølgning av forvaltningsrevisjon til etterretning. 

 

Enstemmig vedtatt 

 

 

 

Sak 23/19 ANDØY HAVN KF’s REGNSKAP 2018 

 

Vedlegg: 

 

1. Uavhengig revisorsberetning, datert 25. september 2019 lagt ved. 

2. Årsberetning Andøy Havn KF datert 23. september 2019 lagt ved 

3. Årsregnskap Andøy Havn KF lagt ved 

 

Saken var lagt fram for kontrollutvalget uten innstilling. 

 

Revisor til stede i møtet under behandlingen av denne saken. Han orienterte nærmere om 

regnskapet som var avgitt innen fristen. Imidlertid som følge av langvarig sykdom for 

havneleder ble årsberetningen først avlagt den 23. september 2019. Revisjonsberetningen ble 
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gjennomgått, og revisor viste spesielt til forholdet som var tatt inn i punktet konklusjon med 

presisering om årsberetningen. 

 

Etter nærmere drøfting i kontrollutvalget legges saken fram for kommunestyret med slik 

 

  

                                I n n s t i l l i n g: 

 

1. Kommunestyret har fått seg forelagt Andøy Havn KF’s regnskap og årsberetning 

for 2018. 

 

Særregnskapet består av 

- Balanse pr. 31. desember 2018 

- Driftsregnskap 

- Noter for regnskapet avsluttet pr. 31. desember 2018 

 

2. Kommunestyret viser til revisors anmerkning umnder punktet «Konklusjon med 

presisering om årsberetningen.» 

 

Kommunestyret registrerer at styret ikke har beskrevet hvilke tiltak styret vil 

iverksette for å få driften i balanse slik at foretaket ikke drives for 

kommunestyrets regning. Kommunestyret forutsetter at styret følger opp 

anmerkningen fra revisor. 

 

3. Kommunestyret viser til revisors beretning vedrørende Andøy Havn KF’s 

regnskap for 2018, datert 25. september 2019, og tar særregnskapet med styrets 

årsberetning til etterretning. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

  

Sak 24/19 SEKRETÆRFUNKSJONEN TIL KONTROLLUTVALGET 

 

 

Leder orienterte nærmere om saken. 

Etter drøfting i kontrollutvalget ble det gjort slikt 

 

                                 I n n s t i l l i n g: 

 

1. Kontrollutvalget viser til vedtak i sak 19/19 der Robert Hagen tilbys jobben som 

sekretær i kontrollutvalget. 

 

2. Kontrollutvalget er blitt kjent med at Robert Hagen ved valget til 

kommunestyret 2019 er blitt 1. varamedlem til kommunestyret for FRP. I 

henhold til kontrollutvalgsforskriften § 20, 3. ledd kan Robert Hagen ikke 

tilsettes som sekretær i kontrollutvalget. 

 

Enstemmig vedtatt 
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Sak 25/19 DIVERSE SPØRSMÅL STILT I MØTE 15.08.2019 

 

Kontrolltrollutvalget viser til følgende spørsmål, sak 13/29 stilt i møte 15. august 2019: 

 

- Utleievirksomheten til overnattingsgjester/turister som pågår i Skarsteindalen 

- Grusleveranse til kommunen 

- Toilett, fergekaia, Andenes 

 

Kontrollutvalget hadde bedt om rådmannens tilbakemelding innen 15. september, men slik 

tilbakemelding er enda ikke kommet. Ferieavvikling og stort arbeidspress i administrasjonen 

er årsak til at svar ikke er blitt gitt. Ifølge fungerende rådmann vil spørsmålene bli besvart om 

kort tid. 

                                    V e d t a k: 

 

1. Kontrollutvalget har vedtatt nytt møte 10. oktober 2019. Da det er sittende 

kontrollutvalg som har bedt om tilbakemelding på de stilte spørsmål, vil det 

være naturlig at det er de som skal ha svar. 

 

2. Kontrollutvalget ber derfor om at tilbakemelding skjer snarest 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

Sak 26/19  IKT- SIKKERHET OG SÅRBARHET I ANDØY KOMMUNE 

 

Revisjonskontrollrapporten i denne saken var utarbeidet av revisor Svenn Ole Wiik og datert 

1. oktober 2018. Den ble behandlet i kontrollutvalget den 10. november 2018 som sak 36/18. 

og det ble gjort slikt  

                                         V e d t a k: 

 

1. Kontrollutvalget viser til revisjonskontrollrapport datert 01. oktober 2018- 

Revisjonsrapport IKT – sikkerhet og sårbarhet i Andøy. Rapporten er utarbeidet av 

kommunens revisor Svenn Ole Wiik. Revisors oppsummering går fram av rapportens 

side 11. 

2. Kontrollutvalget viser til revisors oppsummering på rapportens side 17 der han i 5 

punkt har listet opp hva slom mangler og hva som må gjøres. Kontrollutvalget vil be 

om at revisors merknader omgående blir tatt tak i og fulgt opp. 

3. Som kommunens overordnede beredskapsplan synliggjør, så er der ingen beredskap 

for kriser innenfor IKT-sektoren. Kriser på dette området kan oppstå som følge av 

sabotasje der infrastrukturen bevisst ødelegges, ved hacking som gjør alt fra å tappe 

informasjon til å ødelegge lagret informasjon og programvare. En krise her vil kunne 

ha meget store konsekvenser ved at all produksjon som fordrer bruk av edb vil stanse 

opp. På pleie- og omsorgssektoren og for legetjenesten kan dette i verste fall  medføre 

at liv går tapt. 
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4. Kontrollutvalget vil be rådmannen om tilbakemelding innen 1. juni 2019 om de 

mangler denne revisjonskontrollrapporten har påvist, er blitt rettet opp. 

5. Kontrollutvalget vil gi ros til revisor for denne revisjonskontrollrapporten, og tar 

rapporten til etterretning. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

Saken tatt opp som tilleggssak i møtet etter anmodning fra Bjørg Nordgård. 

 

Som det går fram av vedtakets punkt 4 i sak 36/18 høsten 2018, er det bedt om tilbakemelding 

innen 1. juni 2019 om manglene som rapporten hadde påvist, er blitt rettet opp. Så langt har 

kontrollutvalget ikke mottatt noen tilbakemelding i saken. 

 

Etter nærmere drøfting i kontrollutvalget ble det gjort slikt 

 

                                              V e d t a k: 

 

1. Kontrollutvalget vil be om status for IKT-arbeidet i Andøy kommune pr. dato. 

Det er spesielt viktig å få avklart om de påviste mangler 

revisjonskontrollrapporten 2018 viste er blitt rettet opp eller om der fortsatt er 

mangler 

 

2. Kontrollutvalget vil be rådmannen om tilbakemelding snarest og innen neste 

møte i kontrollutvalget som er den 10. oktober 2019. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

        Andens, den 28. september 2019 

 

 

             Arild Dahle 

               Sekretær 
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Møteprotokoll 

      Kontrollutvalget 
 

Møtedag Torsdag 10.10. 2019 
 

Møtetid: Kl. 10.00 – 12.00 

Møtested:  Formannskapssalen , Rådhuset Saksnr.:  27/19 – 32/19 

 

 
Forfall meldt fra følgende medl. 
 
Ingen 

 
Parti 
 
 

 
Følgende varamedl. Møtte 
 
 
 

 
Parti 
 
 

    
    

 

 
Møtende Medlemmer 
 

 
Parti 

 
Møtende medlemmer 

 
Parti 

Guri Bendiksen 

Svein Haug 
AP 
SP 

  
 

Leif A. Iversen 
Terje L. Endresen 

UAH 
V 

  

Bjørg Nordgård 
 
I alt møtte 5 stk. 
 

FRP   

 

Inhabile Sak Følgende varamedl. møtte 
Ingen  Ingen 

 

 
Møteleder: 
 

 
Guri Bendiksen 

Fra adm. møtte: 
 
Andre: 
 
 
Sekretær 
Pressen 

Ingen 
 
Ingen 
 
 
Arild Dahle 
Ingen 
 

Utlevert i møtet:   

                                                                                                                                                                                             
Mail, datert 9. oktober 2019 fra rådmannen der hun gir tilbakemelding på : 

-  kontrollutvalgets vedtak i sak 13/19 (IKT-sikkerhet og sårbarhet i 
Andøy kommune 

- Notat tilbakemelding på spørsmål stilt i kontrollutvalgets møte 
15.08.19                                                   

 

Rett utskrift: 

Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 

 

Guri Bendiksen 

Leder 



 

2 

 

 

Hovedutskriften sendes: Ordfører, rådmann, kommunerevisor, medlemmer og 

varamedlemmer til kontrollutvalget samt postmottak Andøy  og pressen. 

 

Lederen ønsket velkommen til møtet. I møtet 26. september 2019 ble det bestemt at det ville 

bli avviklet møte i kontrollutvalget torsdag 10.oktober 2019.  5 stk. har møtt og 

kontrollutvalget er dermed fulltallig. Leder erklærte møtet for lovlig satt. 

 

 

Sak 27/19   INTERNE ORIENTERINGER  OG  SPØRSMÅL/GODKJENNING AV 

INNKALLINGEN/GODKJENNING AV SAKSLISTEN/REFERATSAKER. 

 

 

A: ORIENTERINGER: 

 

Følgende orientering ble gitt:  

  

1. Leder orienterte om at revisor ikke ville være til stede i dette møtet.  

 

2. Leder Guri Bendiksen orienterte/redegjorde for samtale med Robert Hagen vedrørende 

stilling som sekretær for kontrollutvalget. Hun viste til korrespondanse/mailer fra 

Robert Hagen i saken. Leder ønsket at saken ble ført opp som tilleggssak og gis saks 

nr. 30/19. Det var enighet i kontrollutvalget om å ta saken opp som tilleggssak. 

 

3. Leif A. Iversen viste til den senere tids presseoppslag vedrørende 

byggesaksbehandlingen/bruksendringen av bygg i Andøy, og ønsker at 

kontrollutvalget tar dette opp som egen sak i møtet. Dette var det enighet om. Saken 

gis sak. nr. 32/19. 

 

 

B: GODKJENNING AV INNKALLINGEN. 

 

Det var ingen merknader til innkallingen som dermed anses som godkjent. 

Enstemmig vedtatt. 

  

 

 

C: SPØRSMÅL/GODKJENNING AV SAKLISTEN 

 

Det var ingen merknader til sakslisten som godkjennes . 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 D: REFERATSAKER 

 

Følgende referater lagt fram: 

 

      Mail, datert 09.10.2019 fra rådmannen – notat tilbakemelding på spørsmål stilt i     

      kontrollutvalgets møte 15.08.2019, sak 13/19 og tilbakemelding på kontrollutvalgets   
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      vedtak i sak 36/18 (IKT – sikkerhet og sårbarhet i Andøy kommune) 

 

Ved gjennomgang og etter nærmere drøfting i kontrollutvalget av referatsakene ble det 

gjort slikt vedtak: 

 

1. Utleievirksomheten til overnattingsgjester/turister 

 
Vedtak: 

 

På bakgrunn av orienteringen gitt i pkt. 3, sak 27/19, viser kontrollutvalget  

til vedtak i sak 32/19 pkt 2 i dette møtet. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

2. Grusleveranse til kommunen 
 

Vedtak: 

 

Kontrollutvalget tar rådmannens tilbakemelding vedrørende punkt  2 til 

orientering. 

 

Enstemmig vedtatt 

 

 

3. Toilett fergekaia, Andenes. 

 
Vedtak: 

 

Kontrollutvalget registerer at ansvaret for drift og vedlikehold av toilettet ved 

fergekaia ble overtatt av Statens vegvesen i juli 2019. Kontrollutvalget 

forutsetter at det formelle ved overtakelsen kommer på plass snarest mulig og 

at alt er i orden til  sesongstart. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

4. Når det gjelder tilbakemeldingen på IKT- sikkerhet og sårbarhet i Andøy 

kommune, så var det enighet i kontrollutvalget at den føres opp som egen sak 

31/19 i dette møtet 

 

 

 

Sak 28/19  GODKJENNING AV MØTEBOKA FRA FORRIGE MØTE (26.09.19) 

 

Saken var lagt fram med slikt forslag til  

 

                                    vedtak: 

 

«Møteboka for kontrollutvalgets møte 26.09.19 godkjennes»                               
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                              V e d t a k: 

 

Møtebok for kontrollutvalgets møte 26.09.19 godkjennes. 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 29/19  BUDSJETT 2020 – REVISJON/KONTROLLUTVALG 

 

Vedlegg: Utkast til budsjett for revisjon/kontrollutvalg lagt ved. 

 

Av kontrollutvalgsforskriften § 18 går det fram at kontrollutvalget skal utarbeide forslag til 

budsjett for kontroll- og tilsynsarbeidet i kommunen.  

 

Kontrollutvalgets budsjettramme for kontroll- og revisjonsarbeidet skal følge formannskapets 

innstilling til kommunestyret som skal vedta et samlet budsjett for kontroll- og tilsynsarbeidet 

i kommunen. 

 

Så langt det lar seg gjøre, er det i budsjettet forsøkt å synliggjøre revisors kostnader knyttet til 

revisjonsaktiviteteter og kontrollutvalgets egne kostnader. 

 

På nåværende tidspunkt er sekretariatsfunskjonen for kontrollutvalget ikke avklart. 

Kontrollutvalget har imidlertid anbefalt at ordningen med egen sekretær bør fortsette. 

 

Revisors arbeid for Andøy kirkelige fellesråd og revisors arbeid på selvkostområdet er tatt inn 

i budsjettet 2020 som en inntekt. 

 

 

Saken var lagt fram for kontrollutvalget med slikt forslag til 

             

                                V e d t a k: 

 

1. Kontrollutvalget vedtar foreliggende budsjettforslag for 2020 for 

revisjon/kontrollutvalg med en ramme på kr. 514.952,00. 

 

2. Dersom det i løpet av året kommer ekstra bestillinger fra kommunestyret – utover det 

som er vedtatt i kontrollutvalgets planer og som krever ekstra midler – vil 

kontrollutvalget fremme egen sak om ekstra midler. 

 

Etter nærmere drøfting i kontrollutvalget ble det gjort slikt 

 

                                   V e d t a k: 

 

1. Kontrollutvalget vedtar foreliggende budsjettforslag for 2020 for 

revisjon/kontrollutvalg med en netto ramme på kr. 514.952,00. 

 

2. Dersom det i løpet av året kommer ekstra bestillinger fra kommunestyret – 

utover det som er vedtatt i kontrollutvalgetsplaner og som krever ekstra midkler 

– vil kontrollutvalget fremme egen sak om ekstra midler. 

 

Enstemmig vedtatt 
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Sak 30/19  SEKRETÆRFUNKSJONEN I KONTROLLUTVALGET 

 

Leder redegjorde for saken og den samtale hun hadde hatt med Robert Hagen. 

 

Etter nærmere drøfting i kontrollutvalget ble det gjort slikt 

 

                                              V e d t a k: 

 

1. Kontrollutvalget viser til mottatt korrespondanse gjennom mailer fra Robert 

Hagen vedrørende stillingen som sekretær i kontrollutvalget, og vil i den 

forbindelse få presisere nærmere: 

 

- Det er kommunestyret som foretar tilsetting av sekretær i kontrollutvalget 

etter innstilling fra kontrollutvalget. 

 

2. Kontrollutvalget har i sitt møte 26.09.19 gjort oppmerksom på – etter at det 

var blitt kjent med at Robert Hagen var blitt valgt til 1. varamann til 

kommunestyret – at han da ikke kan tilsettes som sekretær i kontrollutvalget, 

jfr. kontrollutvalgsforskriften. 

 

3. Med mindre Robert Hagen søker fritak fra vervet som varamedlem til 

kommunestyret, og får dette innvilget, vil det være mulig å bli tilsatt som 

sekretær. 

 

Enstemmig  vedtatt. 

 

 

Sak 31/19  IKT - SIKKERHET OG SÅRBARHET I ANDØY KOMMUNE 

 

Det vises til rådmannens tilbakemelding på kontrollutvalgets vedtak i sak 36/18 som ble 

behandlet i kontrollutvalget i november 2018. 

 

Status er at Andøy kommune har hatt en anbudsprosess på et arbeid som vil sørge for at 

kommunen får ny infrastruktur som vil være både tryggere og sikrere enn det kommunen har i 

dag og som vil bidra til at kommunens ansvar for å sikre sensitive data blir ivaretatt slik de 

skal i henhold til personopplysningsloven. 

 

Etter nærmere drøfting i kontrollutvalget ble det gjort slikt 

 

                                            V e d t a k: 

 

1. Kontrollutvalget viser til revisjonskontrollrapporten utarbeidet av revisor Svenn 

Ole Wiik, datert 1. oktober 2018 og behandlet av kontrollutvalget 10. november 

2018 som sak 36/28. 

 

2. Kontrollutvalget ser med bekymring på at de påviste mangler enda ikke er 

ordnet. Kontrollutvalget forutsetter derfor at det nå blir tatt tak i dette og ordnet 

opp i manglene i forbindelse med anskaffelse av ny infrastruktur på IKT-

området. 

           Enstemmig vedtatt  
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Sak 32/ 19  OPPFØLGNING BYGGESAKSBEHANDLING/BRUKSENDRINGER  

 

Det ble vist til den presseomtale av byggesaksbehandlingen som stod i Andøyposten  for 

tirsdag 24. september 2019 der kommunestyrerepresentant Tommy Søberg spør hvilke rutiner 

kommunen har for oppfølgning av byggesaker. 

 

Etter nærmere drøfting i kontrollutvalget ble det gjort slikt 

 

                                  V e d t a k: 

 

1. Kontrollutvalget viser til presseomtale i Andøyposten for tirsdag 24. september 

2019 der det blir spurt om hvilke rutiner kommunen har for oppfølgning av 

byggesaker. Kontrollutvalget har og registrert det svar som er gitt. 

 

2. Kontrollutvalget vil få poengtere følgende: 

 

- I forbindelse med søknader om byggetillatelser/bruksendringer m.v. av bygg i 

Andøy, viser kontrollutvalget til at det er teknisk etat’s ansvar å påse at 

nødvendige kontroller blir foretatt i byggeperioden.  

 

- Det vil i første omgang være et ledelsesansvar å påse at kapasiteten er til stede 

ved byggesaksbehandlingen i kommunen. Er kapasiteten for liten må dette 

meldes opp til politisk nivå. Det skal overhodet ikke være slik at en må vente 

på naboklage før det blir foretatt kontroller. 

 

- Slike kontroller foretas for at kommunen skal være sikker på at 

 

- Bygget er oppført i henhold til gitt byggetillatelse 

- Alle endringer/bruksendringer er i henhold til vedtak 

- Den branntekniske siden både ved nybygg/bruksendringer er i henhold til 

brannforskriften etc. 

 

3. Kontrollutvalget forutsetter at rutinene ved oppfølgning av 

byggesaksbehandlingen i kommunen gjennomgås. Må de justeres/endres 

forutsetter kontrollutvalget at dette blir gjort. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

                                  Andenes, den 11. oktober 2019 

 

                                  

 

                                             Arild Dahle 

                                             Sekretær 

 

 

 











 

 

ANDØY KOMMUNE 

 

 
 

AVVIKSRAPPORTERING DRIFT PR 31.07.2019 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Eva Nylén Fagermyr 19/221 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Formannskapet   
Kommunestyret   
 
 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
1. Kommunestyret tar avviksrapport pr. 31.07.19 til orientering.  
2. Kommunestyret forutsetter at det iverksettes tiltak som kan bidra til å få ordinær drift i 
balanse ved utgangen av året. 
 
 
 
 

Kirsten L. Pedersen 
rådmann 

 
 
 
 
 
  



Bakgrunn for saken: 
Kommunestyret har i budsjettbehandlingen vedtatt at rådmannen skal rapportere på drifts- 
og investeringsbudsjettet pr. 28.02, 30.04, 31.07 og 31.10.  

Dette er en avviksrapport på driften for 2019, basert på regnskapet pr. 31.07.19. 
 
 
Faktiske opplysninger: 
Rapport fra Arena viser følgende ( i hele tusen kroner): 

Beskrivelse 
Revidert  

B-2019 
Regnskap pr 

31.07.19 
Prognose pr 
31.12.2019 

Avvik  
prognose 

          
Andøy  0 -4 213 5 274 5 274 
Politisk og kontroll  4 268 2 081 4 268 0 
Rådmann og stab  46 649 31 411 47 205 556 
Støttefunksjonen  12 425 9 199 12 439 14 
Andenes skole  28 638 16 072 29 163 526 
Risøyhamn skole  10 336 6 086 10 614 278 
Barnehage  32 627 19 312 33 635 1 007 
Helse og familie  19 690 9 727 19 599 -91 
NAV  7 588 6 292 10 079 2 491 
Pleie og omsorg  101 198 63 009 105 593 4 395 
Teknisk  35 482 17 562 35 575 93 
Religiøse formål  2 880 1 564 2 880 0 
Kap 7 - 9  -301 781 -186 528 -305 776 -3 995 

 

Enhetslederne har følgende kommentarer: 

Politisk og kontroll: 
Prognosen basert på regnskap pr. 31.07.19 viser at politisk virksomhet vil komme ut i 
balanse. 
  
Rådmann og stab: 
Prognose pr 31.07.19 viser at rådmann og stab kan komme ut med et merforbruk på ca  
kr 550.000 ved utgangen av året. Merforbruket har sammenheng med at Vesterålen  
barnevern har varslet merforbruk på tiltak med ca kr 800.000.   

Støttefunksjonen: 
Prognosen basert på regnskap pr. 31.07.19 viser at støttefunksjonen for 2019 vil kunne 
komme ut i balanse. Det er imidlertid fortsatt litt vanskelig å kunne si noe helt sikkert på 
dette. Tidlig på året har vi en del utgifter som gjelder for større deler av året (for 1. halvår 
eller for hele året). Dette gjelder spesielt innenfor IT. Generelt ser det ut for at 
driftsutgiftene på IT øker. Dette gjelder sikkerhet, kommunikasjon, lisenser (flere), 
vedlikeholds-/oppgraderingsavtaler, servicer m.m. Hittil er økte utgifter til IT dekket 
av/innenfor støttefunksjonen (med bl.a. refusjon sykepenger), men mulig at noe av dette må 
dekkes med tilførsel av mer midler til IT. 
 



Andenes skole: 
Prognosen viser et merforbruk på ca 500 000. Merforbruket skyldes økte oppgaver fra 
skoleåret 18/19. Nye elever med økte behov for ressurser. 
Skoleåret 19/20 har vi redusert stillinger (2 årsverk). 
Det er noe usikkerhet rundt refusjoner som kan bedre resultatet. Gjelder spesielt refusjon 
sykepenger, men også refusjon gjesteelever. 
 
Risøyhamn skole: 

Merforbruket er på ca 280 000 kr i prognosen. Dette skyldes hovedsakelig en 
feilbudsjettering i forhold til refusjon fra NAV. Det er noe usikkerhet rundt andre refusjoner 
som kan bedre resultatet. 

Barnehage: 
Prognosen basert på regnskap pr. 30.07.19 viser at enhet barnehager for 2019 vil få et 
merforbruk på ca. 1 mill. 
 
Årsak til merforbruk: 
- Lavere inntekt på foreldrebetaling på grunn av flere små barn i barnegruppene etter  
  hovedopptak. 
- Flere barn i kommunale og private barnehager som har behov for spesialpedagogisk  
  hjelp/styrkingstiltak enn det det var budsjettert for. 
- Refusjon styrkingstiltak til private barnehager: Utgift på kr. 230.000 som skulle vært ført  
  på 2018 er registrert i årets regnskap på grunn av sent innlevert krav fra regnskapsfører  
   i aktuell barnehage. 
- Økt antall barn bosatt i Andøy kommune som har barnehageplass i Sortland kommune  
   som vi må betale refusjon for. 
 
Helse og familie: 
Forventer et mindreforbruk på kr 91000 ved årets slutt.  At mindreforbruket ikke er så stort  
som ved forrige prognose  dreier seg om hovedsakelig nødvendig erstatning av kostbart 
medisinsk utstyr samt noe merforbruk på jordmortjenesten. 
 
NAV: 
Prognose pr juli 2019; Et merforbruk på ca 2,5 mill, av dette gjelder ca 1,7 mill merforbruk på 
sosialhjelp.  
Vi har ikke klart å holde nede utgiftene på sosialhjelp. Det jobbes kontinuerlig med strenge 
vurderinger på utbetaling av sosialhjelp. Antall deltakere på KVP vurderes fortløpende, og 
målet er å holde oss til budsjettet for 2019.  
Noen av deltakerne avsluttes i løpet av året, men det kan komme nye til. 
NAV Andøy betaler kr 105.000,- pr år i subsidier til de som leier i Edmundsgt (8-
mannsboliger).  
 
Pleie og omsorg: 
Prognosen viser et forventet merforbruk på kr 4 395 000.-. Av forventet merforbruk gjelder 
ca 1 mill kroner betaling for utskrivingsklare pasienter. 



Andre forhold: 
* nye brukere med omfattende tjenestebehov  
* økt lønn fra 01.05.2019 (ikke beregnet pr i dag) 

Det er søkt om skjønnsmidler til ressurskrevende tjenester, vi har fått kr 1 mill (se 
kommentar kap 7-9). 
Det jobbes aktivt med å redusere kostnadene. 

Teknisk: 
Prognosen basert på regnskap pr. 31.07.19 viser at teknisk enhet samlet vil kunne få et 
merforbruk på ca. kr. 93 000,-. 
 
Det rapporteres om et forventet merforbruk hos tekniske tjenester på ca. kr 163 000,-, mens 
teknisk drift rapporterer et forventet mindreforbruk på ca. kr. 70 000,-. 
 
For å sikre balanse er det satt i verk tiltak med bl.a. å holde igjen på vedlikehold (bygg, veg 
og gatelys. 
 
Religiøse formål:  
Religiøse formål antas å komme ut i balanse ved årets slutt. 

Kap. 7 – 9: 
Innenfor kap. 7 - 9 er det spesielt skatteinngang og rammetilskudd som er de store 
usikkerhetsområdene. Det er fortsatt vanskelig å kunne si noe helt sikkert her, dette også ut 
fra regnskapet pr. 31.07.19 og prognoser basert på det.  
Den registrerte nedgangen i folketallet påvirker inntektene. I denne prognosen er i 
utgangspunktet skatteanslag og rammetilskudd basert på de samme inntektsanslag som vi 
gjorde da vi vedtok budsjettet for 2019 (basert på statsbudsjettet og veiledning fra KS).  
Ut fra nytt folketall (og demografi) pr. 01.01.19 og revidert Nasjonalbudsjett våren 2019, er 
det utarbeidet nye inntektsanslag for Andøy kommune. Dette framkommer gjennom ei 
budsjettregulering gjort på et tidspunkt etter denne rapporteringen.  
Det er imidlertid nå ved denne rapporteringen forutsatt at vi når de reviderte 
inntektsanslagene. I tillegg er det tatt hensyn til at vi får 1 mill kroner ekstra i skjønnsmidler. 
Avsetningen til dekning av årets lønnsoppgjør er foreløpig ikke fordelt ut på enhetene. 
Enhetene har i begrenset grad tatt hensyn til tilføring av midler til dekning av 
lønnsoppgjøret. Dette er det tatt hensyn til i prognosen på kap. 7 - 9.   

Økte skjønnsmidler, ikke fordelte midler til dekning av lønnsoppgjøret, samt noe mindre 
netto renteutgifter, gjør at prognosen for kap. 7 - 9 ved denne rapporteringen viser 
mindreforbruk/merinntekt på ca 4 mill kroner. 

 
Vurdering: 
 
Prognoserapporten viser et antatt merforbruk totalt sett ved utgangen av året på kr 5,2 mill. 
Dette er en økning på kr 1,0 mill ift avviksrapporten pr 30.04.19, som viste en prognose på 
merforbruk på kr 4,2 mill. Utviklingen er bekymringsverdig. 

Resultatet for 2018 var et merforbruk sett under ett for enhetene/ordinær drift på hele kr 
10,5 mill. Rådmannen gjennomfører månedlig økonomirapportering for enhetene med 



størst merforbruk i 2018, og med krav til tiltak for å redusere merforbruket. Samtidig må 
også øvrige enheter/stab/støtte bidra med tiltak for å komme i balanse på ordinær drift ved 
utgangen av året. Det er også økt fokus på økonomirapportering og gjennomføring av tiltak i 
ledergruppa.  

Rådmannen registrerer at det i hovedsak er de samme enhetene som hadde merforbruk i 
2018 som også rapporterer om merforbruk i 2019. 

I tillegg til økonomiske utfordringer på driften, må vi også forberede oss på reduserte 
rammeoverføringer som en følge av nedgang i folketallet i fjor. Andøy kommune mistet 131 
innbyggere fra 01.01.2018 til 01.01.2019 og ytterligere 41 innbyggere i første halvår 2019. 

På inntektssiden kommer i tillegg konsekvensene av reduksjon i eiendomsskatt (reduksjon 
fra 7 til 5 promille og obligatorisk reduksjon i takstene på 30%) fra og med 2020.  

Det vil bli nødvendig å legge fram forslag til reduksjonstiltak til politisk behandling, i tilfeller 
der dette ikke kan besluttes administrativt. 
 
 
 

 
 
 



 

 

ANDØY KOMMUNE 

 

 
 

AVVIKSRAPPORTERING INVESTERING PR. 31.07.19 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Kirsten Lehne Pedersen 19/221 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Formannskapet   
Kommunestyret   
 
 
Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

15.10.2019 Status investeringsprosjekter 31.07.19 137340 
 
 
Forslag til vedtak: 
Avviksrapportering investering pr. 31.07.19 tas til orientering. 
 
 
Kirsten L. Pedersen 
rådmann 
 
 
 
 
  



Bakgrunn for saken: 
Kommunestyret har i forbindelse med budsjettbehandlingen vedtatt at rådmannen skal 
rapportere på drifts- og investeringsbudsjettet pr. 28.02, 30.04, 31.07 og 31.10.  
 
Faktiske opplysninger: 
Det vises til vedlagte oversikt over status investeringsprosjekter pr. 31.07.19. 
 
Vurdering: 
Rådmannen anbefaler at avviksrapporten tas til orientering.  
 
 
 
 
 



Status investeringsprosjekter – pr 31.07.19 
 
Generelt:  

• ingen prosjekter igangsettes uten kommunestyrevedtak om kostnadsramme og finansiering 
• alle prosjekter skal ha en ansvarlig prosjektleder 
• rapportering skjer 4 ganger pr. år (28.02, 30.04, 31.07 og 31.10)  
• Prosjekter merket med "grønt" er avsluttet, og vil utgå fra neste liste. 
 
 

Prosjektnummer 
Prosjektnavn 

Prosjekt- 
leder 

Vedtatt kostnads-
ramme/finansiering 

Status   
økonomi 

Status  
Framdrift 

Merknader 

P.nr. 094141 
Vannforsyning 
Hinnøya  

Tom Schaug P-ramme:         20 MNOK 
(KS-099/15) 

1 377 000 Sak om endelig vedtak av 
oppstart til kommunestyret 
26.08.19.  
Planlagt oppstart grave-
arbeider 2019. 

Forslag til ny prosjekt- og 
kostnadsramme legges frem for 
kommunestyret. Finansiering av økt 
ramme forutsettes innarbeidet i 
økonomiplan 2020 – 2023. 

P.nr. 114153 
Gatelys del II 
 

Stein 
Andreassen 

B2011            2 000 000 
B2012            2 000 000 

                   4 000 000 
Omdisp.              57 000 
Ny ramme      3 943 000 

2 283 000 Framdrift avhengig av 
kapasitet hos Andøy Energi. 
 

Kostnader omfatter utskifting av PCB-
holdige gatelysarmaturer  
+ kostnader til nye gatelys på Bleik  
+ nytt styringssystem for gatelysnettet. 

P.nr. 134163 
Utdyping vestre 
havn Andenes 
 

Stein 
Andreassen 

K-ramme:      35,0 MNOK  
(FS-sak 029/15) 
 
 

35 364 866 
Merforbruk: 
364 866 
 
 

Prosjektet avsluttet.  
Sluttrapport ang. 
deponi/forurensing gjenstår. 
Det pågår også avklaring 
mot entreprenør med 
gjennomgang av kvaliteten 
på arbeidene. 
 

Statstilskudd:14,7 MNOK . 
Innkreving av andel fra private aktører 
(8,0 MNOK) pågår/ – orientert om i K-
styret 23.04.18. 
Merforbruk (+ kostnader til slutt-
rapport og avklaring av fordeling 
mellom private aktører) må dekkes 
opp ved budsjettregulering. 

P.nr. 134164 
Investeringer vann 
(Vannledning 
Dverberg/Breivika) 

Tom Schaug B2013              2 000 000 
B2014              3 000 000 
B2015              3 000 000 
B2016              3 000 000 
KS-119/16     - 1 500 000 
B2017              3 000 000 
B2018              3 000 000 
                      15 500 000 

9 471 000 Prosjekt pågår fortløpende, 
delvis i egenregi. 
Strekningen Dverberg - 
Breivika forventes ferdigstilt 
i 2020. 
 

Antatte totale kostnader fram til 
prosjektavslutning: 17 MNOK 
Vedtak i KS-sak 119/16 om omdisp. 
av midler til prosjekt vann ASC. 
Vedtak i sak 042/14 med tilførsel av 
kr. 4 220 534,50 er ikke "ført inn i " 
prosjektet. 

P.nr. 134165 
Vannledning Holstad 

Tom Schaug B2013:             2 000 000 0 Prosjektering/beskrivelse 
utført. 

Nedprioritert i fht. andre prosjekt pga. 
manglende kapasitet. 
Oppstartstidspunkt usikkert. 



 
P.nr. 134167 
Strømaggregat/ 
Tilfluktsrom 
(AISH/ABBS) 

Johnny 
Johansen 

KS-105/12;        500 000 
Tilskudd DSB:   406 000 
 
K-ramme:          906 000 

874 755 Videre oppgradering av 
tilfluktsrom AISH vurderes. 

Videre oppgradering av tilfluktsrom 
AISH skjer vha. midler fra DSB. 
Fortsatt kr. 800 000 på frikjøpskonto.  
AK ga DSB orientering vedr. videre 
bruk av midlene innen frist 31.08.18.  
Ikke mottatt tilbakemelding fra DSB. 

P.nr. 144178 
Risøyhamn skole -  
nybygg 
 

Johnny 
Johansen 

K-ramme:    108,8 MNOK 
(budsjett 2014 – 2018).         
KS-sak 97/18:   - 150 000 
Rev. k-ramme: 108,65 
MNOK 

106 730 000 
 
 

Bygget er tatt i bruk. 
Utomhusarbeider ferdig. 
Riving av gammelskolen 
gjennomført. 

Noe innkjøp av kunst gjenstår.  
Utfordringer ang. løsning levegger ved 
ytterdører er til vurdering. 
Prosjektet vil kunne avsluttes innenfor 
kostnadsrammen. 

P.nr 144179 
Asfaltering 
("veivedlikehold")  
 

Stein 
Andreassen 

B2014   3 200 000 
B2015   1 600 000 
FS-sak 29/15  -1 000 000 
B2016             1 600 000 
KS-sak 37/17   1 500 000 
B2018              1 600 000 
             8 500 000 

6 472 343 
 
Rest:  
Ca. 2 027 657 

Nye arbeider vil bli utført 
høsten 2019. 

 

P.nr. 154187 
Nytt sykehjem 
 

Johnny 
Johansen 

B2015:                500 000 
B2016:            1 000 000 
B2017:            1 000 000 
B2018:            2 000 000 
B2019:            6 000 000 

10 500 000 

2 267 000 
 

Forprosjekt godkjent av 
kommunestyret 13.05.19, 
sak 40/19. 
Etter anbudsrunde er det 
behov for økning av 
kostnadsrammen. 
Reguleringsplan og ny 
prosjektramme behandles i 
kommunestyret 26.08.19.  

Kulturminneundersøkelser ble 
gjennomført i juni 2019, med funn 
utenfor selve byggeområdet. Dette 
har ikke innvirkning på oppføringen av 
bygget. Gjenstår undersøkelser 
knyttet til traseen for avløpsledningen. 

P.nr. 154188 
Risøyhamn 
branngarasje - 
sikring 

Johnny 
Johansen 

1 500 000 eks. mva. 
    (Kr. 670 000 omdisp. i    
KS-sak 79/17, 09.10.17.)    

Gjenstående ramme: 
830 000 eks. mva. 

216 500 
 
Rest: 
613 500 

 Fase 1 med sikring er avsluttet. 
Videre sikring avventes. Vurderes mot 
nybygg, se p.nr. 174204. 

P.nr. 154189 
Oppgradering 
lekeplasser 

Per Gunnar 
Olsen 

B2015:              300 000 
B2016:      300 000 
B2017:  620 000 
KS- Sak 09/17: 130 000 
KS- Sak 37/17: 600 000 

  Dverberg vel:    100 000 
           2 050 000 
          (eks. mva.) 

1 681 000 Innkjøp av nye leke-
apparater pågår.  
Ferdigstilles sommer/høst 
2019. 
Skjer innenfor rammen av 
resterende midler. 

Første del av prosjektet sikring og 
montering fallmatter har kostnader på 
kr. 730 000,-. 
(B2015 og 2016 + KS-sak 09/17). 
B2017 + KS-sak 37/17 gjelder innkjøp 
av lekeapparater. Prosjektet er tilført 
midler fra Dverberg vel.   

P.nr. 154191 
Gravemaskin (VA) 

Tom Schaug 2 000 000 (B2015) 1 551 162 Prosjektet avsluttet.  Restbeløp sees i sammenheng med 
fremtidige investeringer. 



 
P.nr. 154192 
Spylebil 

Tom Schaug 2 400 000 inkl. mva. 
(B2015) 

1 635 000 Ny bil levert 30.04.19.  Prosjektet/kjøpet vil avsluttes innenfor 
K-rammen i løpet av september. 

P.nr. 164198  
Energi- og klimaplan 
- oppfølging 

Per Gunnar 
Olsen 
 
 

1 600 000 eks. mva. 0 Arbeidet startet opp i 
samarbeid med 
vaktmestrene. 

På grunn av kapasitetsproblemer har 
ikke fremdriften vært som ønsket. 
Arbeidene vil bli prioritert videreført 
høst 2019.  

P.nr. 174204 
Risøyhamn 
brannstasjon 

Johnny 
Johansen 

Foreløpig K-ramme:  
8,5 MNOK eks. mva. 
B2017:                500 000  
B2018:             2 000 000 
B2019:             6 000 000 

8 500 000 

202 550 Programmering av nybygg 
gjennomført.  
Formannskapet behandlet 
valg av tomt i møte 
17.06.19, sak 90/2019.  
 

Tilbakemelding gitt til AT ang. konkret 
fremdriftsplan for realisering. 
Vedtatt at gjennomføring skal skje i 
egenregi. 
Videre avklaring ang. tomt 
gjennomføres med valgt tilbyder. 

P.nr. 174206 
Rådhuset - fullføring 
ENØK/fasader 

Per Gunnar 
Olsen 
 

2 700 000 eks. mva. 
KS-sak 98 og 99/2018: 

 - 850 000 
Rev. k-ramme: 1 850 000 

1 841 600 Arbeidene er i hovedsak 
ferdigstilt.  

Deler av resterende midler vedtatt 
omdisponert i KS-sakene 98/2018 og 
99/2018. Ikke midler igjen i prosjektet 
til videreføring/sluttføring.  
Prosjektet avsluttes. 

P.nr. 174210 
AISH/rådhus, prosj. 
varmeforsyning 

Per Gunnar 
Olsen 

500 000 eks. mva. 
 

Midlene omdisponert, jf. 
KS-sak 99/2018. 

0 Prosjektet er stanset inntil 
ny finansiering foreligger. 

Midlene vedtatt omdisponert som 
delfinansiering av ny heis i rådhuset, 
KS-sak 99/2018. Videreføring 
avhenger av ny bevilgning.  

P.nr. 174211 
Andenes H.senter – 
Rehab. pasientrom 

Per Gunnar 
Olsen 

700 000 eks. mva.  
(KS-sak 37/17) 

622 000 Rom rehabiliteres 
fortløpende når de blir 
"ledige". 
 

 

P.nr. 174213 
Lyngmoa - 
kommunalteknikk 

Johnny 
Johansen 

500 000 eks. mva. 93 000 Avtale med Bleik 
utmarksfellesskap OK. 
Økonomiske forhold avklart. 
Skjøte ”underveis”. 

Det er en dialog med interessent om 
mulig salg av en del av området. 

P.nr. 174214 
Boligfelt Damsgård - 
reguleringsplan 

Per Gunnar 
Olsen/Emil 
Iversen 

500 000 eks. mva. 0 Ikke igangsatt pga. 
manglende kapasitet. 

Kjøp av tjenester til utarbeidelse av 
reguleringsplan. 

P.nr. 184217 
Andenes idrettspark 
- nytt lysanlegg 

Johnny 
Johansen 

B2018:                900 000 
Tilkudd NFK:       300 000 
K-ramme:         1 200 000 

703 000 Montasje av lysanlegg 
ferdigstilt. 
Prosjektet avslttes. 

Bruk av resterende midler må 
avklares. 

P.nr. 184218 
Gravemaskin 8T 

Tom Schaug B2018:             1 000 000 893 000 Maskin levert og overtatt. 
Prosjektet avsluttes. 

Restbeløp sees i sammenheng med 
fremtidige investeringer. 

P.nr. 184219  
Gatelys 
Industriveien 

Stein 
Andreassen 

B2018:                200 000 0 Arbeidet er ikke startet opp. Bør koordineres med planlegging av 
etablering av fortau.   



P.nr. 184220  
Kommuneplanens 
arealdel - revisjon 

Emil Iversen B2018:                200 000 
B2019:                500 000 

700 000 

0 Arbeidet starter opp høsten 
2019. 

Oppstart forberedes. 
Prosjektplan behandles i 
formannskapet høst 2019.  

P.nr. 184222 
AISH – nytt stolamfi 
i idrettshallen 

Per Gunnar 
Olsen 

KS-sak 39/18:    575 000 0 Prosjekt igangsatt – 
innhenting av alternative 
løsning og pris. 
Fullføres vinter/vår 2020. 

Gjennomføres i samarbeid med kultur. 
Valg av løsning forventes å skje i 
september/oktober 2019.   
 

P.nr. 184223 
Ladestasjoner for 
ladbare biler 

Robert 
Svendsen/ 
Arne Chr. Blix 

Fra P.nr. 144175:           
             1 591 950 

0 
 
 

Avholdt møte med to 
interessenter i Andøy for 
etablering. Enighet om å 
avvente avgjørelse fra 
ENOVA ang. videre strategi 
for bygging av stasjoner i 
deres regi. 

Avgjørelse fra ENOVA forventes tidlig 
høst 2019. Videreføring vil da drøftes 
med lokale interessenter. 

P.nr. 194225 
Trafikksikkerhets-
tiltak - gatelys 

Stein 
Andreassen 

205 000 eks. mva.  
(KS-sak 42/17) 

117 000 Lysanlegg ferdigstilt. En del 
skilt skiftet ut/remontert.  

Gjelder gatelys v/Norlandiahallen og 
Bunnpris (Merket) + en del skilting av 
30-soner. 

P.nr. 194226 
Veiadresseprosjekt 
 

Robert 
Svendsen 

500 000 eks. mva.  
(KS-sak 42/17) 

309 500 Navnekomiteen har 
fremmet innspill til 116 nye 
veinavn.  
Oversendes Språkrådet for 
kontroll i august 2019. 
Skiltplan for adressering 
utarbeidet. 

Prosjektet pågår med egen 
prosjektleder i 50 % stilling. 
Første delsak med nye veinavn til 
behandling i formannskapsmøte 
høsten 2019. 
Prosjektet forventes ferdigstilt 2020. 

P.nr. 194227 
Andenes H.senter – 
Utbedr. kjøl og frys 

Per Gunnar 
Olsen 

B2019:                650 000 76 300 Anbudsrunde avsluttet. 
Kontrakt inngås 
august/september 2019. 
Oppstart høst 2019.  

 

P.nr. 194228 
Myrulla bhg. - 
Vognskur 

Per Gunnar 
Olsen 

B2019:                150 000 0 Valgt løsning viste seg etter 
tilbudsrunde å være for dyr i 
fht. kostnadsramme. 
Alternativ løsning avklares. 

Samarbeid med enhetsleder 
barnehage. 

P.nr. 194229 
Måsungen bhg. - 
Vognskur 

Per Gunnar 
Olsen 

B2019:                150 000 0 Tilbudsrunde gjennomføres 
– noe forsinket. 

Samarbeid med enhetsleder 
barnehage. 

P.nr. 194230 
Andenes br.stasjon 
– nybygg/utvidelse 

Johnny 
Johansen 

B2019:             1 000 000 0 Ikke igangsatt  



 
P.nr. 194231 
Omsorgsboliger 
Andenes - nybygg  

Johnny 
Johansen 

B2019:             2 000 000 200 Første møte i 
prosjektgruppen 10.04.19. 
Arbeidet med romprogram 
pågår. 

Nedsatt egen arbeidsgruppe for 
utarbeiding av romprogram. 
 

P.nr. 194232 
Hovedplan avløp - 
Prosjektering 

Tom Schaug B2019:              750 000 0 Ikke igangsatt Planlegges iverksatt i egen regi 
høsten 2019 gjennom prosjektstilling. 

P.nr. 194233 
Andøybrua – nytt 
lysanlegg 

Stein 
Andreassen 

B2019:              240 000 0 Arbeidene er bestilt utført 
av Andøy Energi. 

Framdrift avhenger av deres 
kapasitet. 

P.nr. 194234 
Rådhuset – ny heis 

Per Gunnar 
Olsen 
 

1 300 000 eks. mva. 
 
Midlene omdisponert fra 
prosjektene 174210 og 
174206, KS-sak 99/2018. 

0 Gjennomført anbudsrunde 
og entreprenør er valgt. 
Avklaringsmøte med 
entreprenør avholdt. 

 

 
Andenes 07.10.2019 ACB 
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ANDØY HAVN KF - REGNSKAP OG ÅRSBERETNING 2018 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Kirsten Lehne Pedersen 19/917 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Formannskapet   
Kommunestyret   
 
 
Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

23.10.2019 Andøy Havn KF årsberetning 2018 137587 
23.10.2019 Sak 23 19 i kontrollutvalget - møte 26.09.19 137588 
23.10.2019 Revisjonsberetning Andøy Havn KFs regnskap 2018 137589 
 
 
Forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret viser til revisors beretning om Andøy Havn KFs regnskap for 2018, 
datert 25.09.19, og godkjenner særregnskap og årsberetning for 2018 for Andøy 
havn KF. 
 

2. Kommunestyret forutsetter at styret for Andøy Havn KF snarest følger opp revisors 
anmerkning om styrets årsberetning og ber om tilbakemelding fra styret innen 
01.04.20 om hvilke tiltak Andøy Havn KF vil iverksette for å få driften i balanse slik at 
foretaket ikke drives for kommunestyrets regning.  
 

3. Kommunestyret forutsetter at regnskapsmessig merforbruk i 2018 på kr.214.424,86 
dekkes inn av Andøy Havn KF senest i løpet av 2021. 
 

 
Kirsten L. Pedersen 
rådmann 

 
 
 
 
  



Bakgrunn for saken: 
Andøy Havn KFs regnskap føres som særregnskap av Andøy kommune og skal behandles 
av kommunestyret.  
 
Faktiske opplysninger: 
Regnskapet for Andøy Havn KF 2017 viser et regnskapsmessig merforbruk på kr. 
214.424,86. Det reelle merforbruket for 2018 er på kr. 374.920,02. Deler av dette 
merforbruket er imidlertid dekket med mindreforbruk for 2017,- kr 160.495,16. 
Kontrollutvalget har i møte 26.09.19 gjort slikt vedtak/innstilling:  

1. Kommunestyret har fått seg forelagt Andøy Havn KFs regnskap og årsberetning for 2018.  
Særregnskapet består av 
- Balanse pr. 31.desember 2018 
- Driftsregnskap 
- Noter for regnskapet avsluttet pr. 31. desember 2018 

2. Kommunestyret viser til revisors anmerkning under punktet «Konklusjon med presisering om 
årsberetningen». 

3. Kommunestyret viser til revisors beretning vedr. Andøy Havn KFs regnskap for 2018, datert 
25. september 2019, og tar særregnskapet med styrets årsberetning til etterretning. 

For ordens skyld,- kontrollutvalget behandler kommunens og Andøy Havn KFs regnskap, 
men har ikke formell innstillingsrett til kommunestyret i slike saker.  
Revisors anmerkning under punktet «Konklusjon med presisering om årsberetningen»: 
«Basert på vår revisjon av årsregnskapet som beskrevet overnfor, mener vi at opplysningene i 
årsberetningen om årsregnskapet er konsistente med årsregnskapet. Det presiseres dog at styret ikke 
har beskrevet hvilke tiltak de vil iverksette for å få driften i balanse slik at foretaket ikke drives for 
kommunestyrets regning.» 

 
Vurdering: 
 
Rådmannen viser til kommunestyrets vedtak i møte 03.04.17 i sak om åpningsbalanse for 
Andøy Havn KF: 
1. Forvaltning av eiendommer i vedlagte oversikt overføres Andøy Havn KF og føres fra og med 2017 i 
Andøy Havn KF sitt regnskap. Festeinntekter tilknyttet eiendommene inntektsføres fra 2017 i Andøy 
Havn KF sitt regnskap.  
2. Kommunestyret ser ikke at det er grunnlag for å overføre kostnader knyttet til eksisterende gjeld for 
havneprosjekter til Andøy Havn KF. 

3.Kommunestyret forutsetter at Andøy Havn KF iverksetter tiltak for å sikre balanse i sine 
budsjetter/regnskap. 
 
og anbefaler at styret for Andøy Havn KF gis en frist for tilbakemelding om hvilke tiltak de vil 
iverksette for å få driften i balanse.  
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Vedlegg: 
Dok.dato 
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22.10.2019 Halvårsrapport Samskap 2019 vedtatt av styret 137566 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Halvårsrapport for Samskap for 2019 godkjennes.  
 
 
 
Kirsten L. Pedersen 
rådmann 
 
 
 
 
  



Bakgrunn for saken: 
Kommunestyret vedtok i sak 66/17 om delegasjon til omstillingsstyret at programstyret skal 
rapportere til kommunestyret 2 ganger pr år, henholdsvis i april/mai (årsrapport) og 
oktober/november (rapport 1. halvår).  
 
Faktiske opplysninger: 
Halvårsrapport for Samskap 2019 var behandlet i styret for Samskap 11.09.19. 
Vedlagte halvårsrapport er oppdatert etter styrets behandling. 
 
Vurdering: 
Rådmannen anbefaler at halvårsrapporten for Samskap 2019 godkjennes.  
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1. Innledning 
 
Stortinget vedtok 15.11.16 nedleggelse av Andøya flystasjon. Med bakgrunn i dette har Andøy 
kommune fått status som omstillingskommune, og det er bevilget midler fra Staten, Nordland 
Fylkeskommune og Andøy Kommune til et omstillingsprogram som skal gå over 6 år fra 2017 til 2023. 
SAMSKAP som er navnet på programmet er utarbeidet av ungdomsrådet i kommunen. 

Basert på gjennomført strategisk utviklingsanalyse er det utarbeidet revidert omstillingsplan for 
perioden 2019-2023, hvor hovedmålsetninger, innsatsområder og strategier for arbeidet er definert. 
Denne i tillegg til handlingsplan for perioden 2019 er vedtatt av kommunestyret i Andøy. 

Det forventes et direkte og indirekte tap av arbeidsplasser på rundt 20% når flystasjonen legges ned i 
2023. Det er dramatisk både for de som blir direkte berørt og for samfunnet for øvrig. I denne 
situasjonen er informasjonsbehovet stort, og styret skal ha en strategi på kommunikasjonen i 
prosjektet. Omstillingen berører mange parter og krever samhandling mellom mange aktører for å 
lykkes. Det er derfor viktig å nå bredt ut og skape forståelse og engasjement for omstillingsarbeidet. 
Kommunikasjon med interne og eksterne målgrupper i SAMSKAP er en kritisk suksessfaktor for å 
oppnå involvering og eierskap i lokalsamfunnet. 

2. Utfordringer, mål og resultat 

2.1 Utfordringer 
 
Samskap har vært i drift i 2 år, og har i løpet av denne perioden jobbet med etablering av planverk og 
operasjonalisering av disse. Erfaringene som er gjort hittil i programmet har dannet grunnlag for 
evaluering og justering av planverket, slik at innsatsen i det videre spisses mot de tiltak som bidrar til 
best mulig utvikling av Andøysamfunnet.  
Arbeidsform og rutiner som er etablert vil også være gjenstand for kontinuerlig forbedring på 
bakgrunn av de tilbakemeldinger Samskap får fra sine brukere.  
 
Det har i perioden vært et stort omfang av prosjektsøknader til Samskap, noe som har medført at en 
stor del av administrasjonsressursen har gått til behandling og oppfølging av prosjektene. Samtidig er 
utadrettet aktivitet svært viktig, og det vil bli fokusert på styrking av dette arbeidet fremover. 

2.2 Overordnede mål for nyskapings- og utviklingsarbeidet 
 
Omstillingsprogrammet har to bestillinger: 
 ▪ Bidra til å utvikle og sikre 350 arbeidsplasser i Andøy (bto sysselsatte, helårsarbeidsplasser) 
 ▪ Bidra til økt robusthet i nærings- og samfunnsliv   
 
Målene skal vurderes årlig ved å innhente data fra blant annet SSB sin Statistikkbank med hensyn på 
befolkningsutvikling, demografi og utvikling i antall sysselsatte for eksisterende og nyetablerte 
bedrifter i Andøy kommune. Statistikken komplementeres med informasjon /rapportering fra 
prosjekter som mottar omstillingsmidler. Andøy kommune vil samarbeide med Nordland 
Fylkeskommune og NAV Andøy omkring utvalgt statistikkgrunnlag. 
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2.3 Resultat og erfaringer  
 
Revidert omstillingsplan 2019-2023 og handlingsplan for 2019 er i løpet av våren 2019 utarbeidet og 
behandlet av styret i Samskap, formannskap og kommunestyre. Rapporteringen for 2019 forholder 
seg til disse. 

Tilgangen av eksterne prosjekter innenfor alle innsatsområder har vært god, og 30 søknader er 
behandlet av styret, arbeidsutvalg eller programleder i løpet av første halvår 2019. 

Av søknader behandlet i 2019 er totalt 29 prosjekter innvilget tilsagn om tilskudd på til sammen  
Kr 8 141 833,-. Prosjektene fordeler seg på flere av innsatsområdene, og per dags dato er det 
innvilget tilskudd til prosjekter innenfor samtlige innsatsområder. Se vedlegg for oversikt tilsagn. 
 

2.3.1 Resultat  
 
Omstillingsplan beskriver følgende status for Andøy per 4.kvartal 2015: 
 
Per fjerde kvartal 2015 var det 2058 registrerte sysselsatte i Andøy kommune. Kommunal og statlig 

tjenesteyting utgjør den største næringen i kommunen med 49 % av de sysselsatte. Arbeidsmarkedet 

klareres med en netto utpendling på 190 sysselsatte.   

 
«Det er vedtatt et hovedmål om at omstillingsarbeidet ila perioden 2018-2023 skal bidra til en økning 

på 350 sysselsatte i Andøy kommune, samt bidra til en positiv befolkningsutvikling over tid.»  

 

Vekstmål for sysselsetting er bruttotall, og måles ut fra status pr 4. kvartal 2015. 

 
Per 4.kvartal 2018 var det til sammenligning 2061 registrerte sysselsatte i Andøy Kommune med en 
netto utpendling på 181 sysselsatte. Utviklingen i antall sysselsatte registrert i Andøy er i positiv 
utvikling på generelt grunnlag. Det foreligger foreløpig ikke sammenlignbare tall for 2019. 
 
Direkte resultater av prosjekter med tilskudd fra omstillingsprogrammet rapporteres gjennom 
prosjektlederrapport ved avsluttet prosjekt. 
 
18 prosjekter har levert sluttrapportering i løpet av første halvår 2019, og i henhold til 
prosjektlederrapport: 

- Har prosjektene bidratt til totalt 6 nye arbeidsplasser 
- Forventer prosjektene i løpet av de 3 første årene etter prosjektslutt å bidra til  ytterligere 

106 nye arbeidsplasser 
- Prosjektene har bidratt til 6 bedriftsetableringer 

 
 
Omstillingsprogrammet bidrar først og fremst i tidlige faser av utviklingsprosjekt, og resultater i form 
av nye arbeidsplasser vil ha et lengre perspektiv.  
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2.3.2 Programstatusvurderingen 
 
Første programstatusvurdering ble gjennomført høsten 2018, og er en egenvurdering av 
omstillingsprogrammets måloppnåelse og funksjonalitet. 

2.3.3 Erfaring og læring 
 
Omstillingsprogrammet i Andøy har valgt å favne bredt i forhold til innsatsområder, og det skal bidra 
til utvikling innenfor både næringsliv og samfunnsliv. Dette krever tydelige mål, retning og struktur 
som grunnlag for prioriteringer og styring av omstillingsarbeidet. Eierskap og engasjement hos 
programeier og Andøysamfunnet for øvrig er avgjørende for å lykkes med omstillingsarbeidet.  
 
Omstillingsprogrammet skal bidra til en varig utviklings- og innovasjonskultur i Andøy, og det er 
derfor tatt inn som et eget innsatsområde.  
Proaktivt arbeid er viktig for å få i gang gode prosjekter innenfor alle innsatsområder. Her er det 
blant annet igangsatt et program for etablerte SMBer som vil resultere i gode prosjekter og 
nettverksbygging. 

3. Innsatsområdene – status og utfordringer 

3.1 Utviklingsmuligheter næringsliv 
 
Gjennom arbeidet med strategisk utviklingsanalyse fremkom det at de største mulighetene for 
realisering av vekst i kommunen er:  

▪ Beliggenhet og naturgitte ressurser som gir et betydelig potensial for videre utvikling av 
opplevelser, fiskeri, mat og havbruk. Et viktig fortrinn er nærhet mellom havn og storflyplass.  
▪ Et unikt nasjonalt kompetansemiljø innen romteknologi.  
▪ Menneskene, med kompetanse, samhold og engasjement.  
 
Det fremkommer at de største utfordringene for vekst i kommunen synes å være:  
 
▪ Befolkningsutviklingen generelt, med færre unge og en aldrende befolkning.  
▪ Fiskekvoter som selges ut av kommunen, og høy etableringsterskel for unge som vil inn i både 
fiskeri og landbruk. Tilgang på lokal risikokapital.  
▪ Mangel på høyere utdanningstilbud og lærlingeplasser, og overføring av realkompetanse.  
▪ Kompetanse, planverk, støtte og veiledning i kommunal administrasjon 
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3.2 Naturbaserte næringer 

3.2.1 Mål 
 
«Andøy har en høyere grad av foredling, nye produkter og samarbeid med andre næringer» 

3.2.2 Strategi 
 
Ta i bruk de naturgitte fortrinn Andøy har. Stimulere til videreutvikling av næringene gjennom 
samarbeid, innovasjon og bruk av ny teknologi. 

3.2.3 Resultat og prosjektportefølje 
Det vises til egen tabell for oversikt over antall prosjekter innvilget tilsagn, avsluttede prosjekter, 
realiserte og potensielle nye arbeidsplasser. 
 

3.3 Opplevelseskommune 

3.3.1 Mål 
Andøy er en unik og bærekraftig helårsdestinasjon 

3.3.2 Strategier  
Utvikle og løfte frem Andøy som en unik og bærekraftig helårsdestinasjon innen natur, kultur og 
opplevelser. 

3.3.3 Resultat og prosjektportefølje 
Det vises til egen tabell for oversikt over antall prosjekter innvilget tilsagn, avsluttede prosjekter, 
realiserte og potensielle nye arbeidsplasser. 
 

3.4 Teknologi og kompetanse 

3.4.1 Mål 
Andøy fremstår som en ledende teknologikommune 

3.4.2 Strategier  
Utvikle de fortrinn Andøy har gjennom sin beliggenhet, kompetanse og infrastruktur. 

3.4.3 Resultat og prosjektportefølje 
Det vises til egen tabell for oversikt over antall prosjekter innvilget tilsagn, avsluttede prosjekter, 
realiserte og potensielle nye arbeidsplasser. 
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3.5 Utvikling andre næringer 

3.5.1 Mål 
Andøy har et robust næringsliv 

3.5.2 Strategier  
I samarbeid med eksisterende og eksternt næringsliv bidra til innovasjon og etableringer i Andøy. 

3.5.3 Resultat og prosjektportefølje 
Det vises til egen tabell for oversikt over antall prosjekter innvilget tilsagn, avsluttede prosjekter, 
realiserte og potensielle nye arbeidsplasser. 
 

3.6 Attraktiv bostedskommune 

3.6.1 Mål 
Andøy er en attraktiv kommune å etablere seg i for unge 

3.6.2 Strategier  
Bidra til at Andøy har kvaliteter som gir bolyst og økt tilflytting. Spesielt for og med ungdom. 

3.6.3 Resultat og prosjektportefølje 
Det vises til egen tabell for oversikt over antall prosjekter innvilget tilsagn, avsluttede prosjekter, 
realiserte og potensielle nye arbeidsplasser. 
 

3.7 Attraktiv næringskommune 

3.7.1 Mål 
Andøy skal være en løsningsorientert kommune for å etablere og drive næring i. 

3.7.2 Strategier  
Bidra til at Andøy er god på tilrettelegging og veiledning for å etablere og drive næring. 

3.7.3 Resultat og prosjektportefølje 
Det vises til egen tabell for oversikt over antall prosjekter innvilget tilsagn, avsluttede prosjekter, 
realiserte og potensielle nye arbeidsplasser. 
 

3.8 Utviklings- og innovasjonskultur 

3.8.1 Mål 
Andøy har etablert en aktiv kultur for utvikling- og innovasjon i nærings- og samfunnsliv. 

3.8.2 Strategier  
Bidra til å bygge varig kultur for utvikling og innovasjon i både nærings- og samfunnsliv. 

3.8.3 Resultat og prosjektportefølje 
Det vises til egen tabell for oversikt over antall prosjekter innvilget tilsagn, avsluttede prosjekter, 
realiserte og potensielle nye arbeidsplasser. 
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4. Organisering og drift 

4.1 Organisasjonsform og eierskap 
 
SAMSKAP er eid av Andøy Kommune, og organisert i rådmannens stab under næringsavdelingen.  

 

4.2 Omstillings-/utviklingsstyret  
 
Styret i Samskap består av følgende personer valgt inn fra næringslivet og politisk nivå: 

Odd Roger Enoksen, leder (Andøya Space Center) 
Jonni Solsvik, nestleder  (Ordfører) 
Einar Åbergsjord  (Opposisjonspolitiker) 
Lisbeth Berg-Hansen  (Næringsliv) 
Daniele Zanoni   (Næringsliv) 
Nikoline Spjelkavik  (Næringsliv) 
Eirik Norvoll   (Næringsliv) 
Wanja Bordewich  (Næringsliv) 
Line Tollefsen   (Fagforbund/LO) 
 

Det er i første halvår 2019 gjennomført 3 styremøter, og behandlet 25 saker. 

Nordland Fylkeskommune v/ Terje Stabæk og Innovasjon Norge v/Trond Erik Dekko Andersen deltar 
som observatører i styret. 

Samarbeidsrelasjoner 

Samskap har tett samarbeid med Nordland Fylkeskommune og Innovasjon Norge. I tillegg har 
administrasjonen knyttet kontakt med andre omstillingsprogram og ulike fagmiljøer. 
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4.3 Administrasjon og drift 
 
Administrasjonen i Samskap består av følgende ansatte: 

Programleder    Brita Erlandsen 
Rådgiver    Egil Sakariassen 
Konsulent    Tone Enoksen 
Kommunikasjonsrådgiver (50%)  Linn Foyn Therkelsen 
Det leies i tillegg inn prosjektmedarbeidere i enkeltprosjekter hvor det er nødvendig. 

5. Økonomi 
 

Forbrukt og disponert i handlingsplanperiode 2019 per 30.juni. 

Innsatsområde 
 Antall 
tilsagn  

Tilsagnssum 
prosjekter 

 Adm/drift 
2019  

 Tiltak 
(utbetalt)  

 Sum tilsagn, 
tiltak og 

adm/drift. 
minus 

tilbakeført   Budsjett  
 Rest 

budsjett  

Administrasjon/ drift, styre        1 994 150          1 994 150       4 000 000       2 005 850  

Naturbaserte næringer             5         928 904                    -                  170           619 341       3 000 000       2 380 659  

Opplevelseskommunen             8     1 161 430                    -          103 366        1 225 757       3 000 000       1 774 243  

Teknologi og kompetanse             2     1 120 500                    -            64 666        1 089 008     15 000 000     13 910 992  

Utvikling andre næringer            2         475 000                    -               375 000       3 000 000       2 625 000  

Attraktivt bosted             7     1 678 837                    -          167 904        1 846 741       3 000 000       1 153 259  

Attraktiv næringskommune             4     1 482 412                    -                  170        1 407 594       3 000 000       1 592 406  

Utviklings- og 
innovasjonskultur             1     1 294 750                    -          255 099        1 549 849       4 000 000       2 450 151  

Sum         29     8 141 833     1 994 150        591 375      10 107 440     38 000 000     27 892 560  

 

Oppgaver kostnadsført under administrasjon er blant annet: 

Ledelse og administrasjon av omstillingsprogrammet, inklusive personalledelse. 

Planarbeid både eksternt og internt 

Proaktivt arbeid og nettverksbygging 

Deltakelse konferanser og seminarer 

Strategi for kommunikasjon 
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Tiltak 1.halvår 2019 

 

Navn Hensikt Resultat 

Norwegian Travel Workshop 

2019 

Bidra til markedsføring av reiselivet 

i Andøy 

Andøy Reiseliv representerte på messe 

Jobb og utdanningsmesse 

2019 

Bidra til gjennomføring av jobb- og 

utdanningsmesse, et samarbeid 

mellom NAV, VOI og AVS. Fokus på 

hvilke næringer som finnes i 

Andøy, og hvilken kompetanse de 

etterspør nå og i framtiden 

Jobb og utdanningsmesse gjennomført 

mai 2019 med mange deltakende 

bedrifter og besøkende 

Støtte til ANF, 

Andøykortvideo 

Bidra til markedsføring av 

Andøykortet og økt salg for lokalt 

næringsliv 

Andøykortvideo produsert og i bruk. 

Støtte til ANF, minglekveld Bidra til etablering av møteplass og 

nettverk 

Minglekveld gjennomført med godt 

oppmøte av lokalt næringsliv 

Støtte til ANF,  "Sommer i 

Andøy" næringsavis 

Bidra til markedsføring av lokalt 

næringsliv  

Sommer i Andøy distribuert i større 

omfang enn tidligere 

Kunnskapsgrunnlag fiskeri og 

marine næringer 

Grunnlag for utarbeidelse av 

konkrete tiltak for innsatsområde 

Kunnskapsgrunnlag foreligger. Arbeides 

videre med initiering av aktuelle 

prosjekter og tiltak. 

Presentasjon av "The Whale" 

ved statsministerens besøk 

Bidra til økt oppmerksomhet rundt 

et viktig prosjekt. 

Presentasjonen fikk stor oppmerksomhet 

fra statsministeren, og har gitt økt fokus. 

Kunnskapsgrunnlag nasjonal 

dronelinje 

Plan for hvordan jobbe best mulig 

for opprettelse av nasjonal linje 

Arbeidet er i gang, endelig resultat 

foreligger ikke enda. 

Forstudie stedsutvikling Økt kunnskap om hva befolkningen 

ønsker for stedsutvikling. 

Forstudie gjennomført, grunnlag for 

videreføring i forprosjekt. 

Tilskuddsportalen for lag og 

foreninger 

Legge til rette for at lag og 

foreninger søker eksterne midler til 

flere prosjekter 

Tilskuddsportalen brukes av flere lag og 

foreninger i Andøy 

PLP kurs Økt kunnskap om gjennomføreing 

av prosjekter 

1 kurs gjennomført i 2019 med 20 

deltakere. Planlegges et kurs til i løpet av 

året. 

Kurs GDPR Økt kunnskap om 

personvernlovgivning og systemer 

for handtering av personvern 

Gjennomført kurs over 2 dager 

Næringslunsjer Møte mellom næringsliv og Andøy 

Kommune for å dele kunnskap, 

muligheter og utfordringer. 

Gjennomført 6 næringslunsjer hittil i 2019 

med ulike tema.  

Seminar SkatteFUNN Økt kunnskap om bruk av 

virkemiddelordningen SkatteFUNN 

Gjennomført seminar 
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6. Tilsagn og resultater per innsatsområde 
 

Tilsagn per innsatsområde 1.halvår 2019       

Innsatsområde 
Antall 
tilsagn  Sum tilsagn       

Naturbaserte næringer 5          928 904       
Opplevelseskommune 8      1 161 430       
Teknologi og kompetanse 2      1 120 500       
Utvikling andre næringer 2          475 000       
Attraktivt bosted 7      1 678 837       
Attraktiv næringskommune 4      1 482 412       
Utviklings- og innovasjonskultur 1      1 294 750       
Sum 29      8 141 833       

        
Tilsagn og måloppnåelse per innsatsområde hittil i programmet     

Innsatsområde 
Antall 
tilsagn  Sum tilsagn  

Antall 
tilsagn 
avsluttet 

*Antall 
arb.plasser 
skapt i 
prosjekter 
avsluttet 

*Bedrifter 
etablert i 
prosjekter 
avsluttet 

*Potensiale 
nye arb.pl i 
prosjekter 
avsluttet 

Mål arb.pl  
prosjekter 
ikke 
avsluttet 

Naturbaserte næringer 17      4 357 384  9 6 3 33 32 

Opplevelseskommune 22      6 340 823  12 2 4 14 40 

Teknologi og kompetanse 12      6 086 870  5 0 1 66 60 

Utvikling andre næringer 2          475 000  1 0 0 0 4 

Attraktivt bosted 14      2 809 647  6 8 2 5 2 

Attraktiv næringskommune 11      3 252 650  5 1 1 22 7 

Utviklings- og innovasjonskultur 4      1 567 750  2 0 1 0 0 

Sum 82    24 890 124  40 17 12 140 145 

 
*Resultater fra prosjektlederrapport       
Fordeling forstudie (FS)/forprosjekt (FP)/hovedprosjekt (HP)     

Innsatsområde 
Antall 
tilsagn  Andel FS  Andel FP Andel HP Sum%   

Naturbaserte næringer 17 18 % 82 % 0 % 100 %   
Opplevelseskommune 22 23 % 77 % 0 % 100 %   
Teknologi og kompetanse 12 25 % 58 % 17 % 100 %   
Utvikling andre næringer 2 0 % 100 % 0 % 100 %   
Attraktivt bosted 14 29 % 57 % 14 % 100 %   
Attraktiv næringskommune 11 18 % 73 % 9 % 100 %   
Utviklings- og innovasjonskultur 4 50 % 25 % 25 % 100 %   
Sum 82 23 % 70 % 7 % 100 %   

Vedlegg. 

Total oversikt over prosjekter innvilget tilskudd  

Andøy Reiseliv SA The Whale forprosjekt fase II Forprosjekt Reiseliv og opplevelser       1 300 000  

Marmelkroken Marmelkroken Forprosjekt Reiseliv og opplevelser           393 250  

Teater 8485 8485 Teater forprosjekt Forprosjekt Attraktivt bosted           359 560  

AIL  AIL Fotballextra pilotprosjekt Forprosjekt Attraktivt bosted           340 000  
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Oso Maritim Oso Maritim ISM Forprosjekt 
Primærnæring og 

havbruk           317 000  

Oso Maritim Oso Maritim Fiskemegling Forprosjekt 
Primærnæring og 

havbruk           355 000  

Hartvigsen Consult AS Flyfrakt sjømat fra Andøya  Forstudie 
Primærnæring og 

havbruk              50 000  

Alenmar AS Utvikling av fiskefartøy Forprosjekt 
Primærnæring og 

havbruk              52 500  

Andøy Fjordfiske AS Forstudie vekstmuligheter Forstudie Reiseliv og opplevelser           100 000  

Andøy Reiseliv SA Go Andøy forstudie Forstudie Reiseliv og opplevelser           400 000  

Wiik Digital ENK Lighthouse mobilapplikasjon Forstudie Reiseliv og opplevelser              15 000  

Andøy Næringsforening Etablering av møteplasser Forstudie 
Fellestiltak på tvers av 

innsatsområder              63 500  

Hender SUS Lokale hender - sosial bemanning Forstudie Attraktivt bosted           138 000  

TH Benjaminsen AS Utvikling av næringsområde Forprosjekt 
Attraktivt 

etableringssted       1 015 000  

Andøy Seed Kapital SUS Forprosjekt vekstkapital i Andøy Forprosjekt 
Attraktivt 

etableringssted           100 000  

Andfjord AS Andfjord forprosjekt landanlegg laks Forprosjekt 
Primærnæring og 

havbruk       1 000 000  

Synne Meland Forstudie musikkfjøs på Stave Forstudie Reiseliv og opplevelser           113 600  

Andøytorv AS Supplerende og alternative råvarer Forstudie 
Teknologi og 
kompetanse              57 255  

Andøy Kommune v/kultur Nordlyst: kulturbærer Forprosjekt Attraktivt bosted           100 000  

Stig Johannessen ENK Nordtun i vekst Forprosjekt Reiseliv og opplevelser           156 660  

Eline Kristoffersen ENK Generasjonsskifte Bakkemo Gård Forprosjekt 
Primærnæring og 

havbruk              92 820  

Tor Ivar Grav ENK Forstudie Loviktunet Forstudie Reiseliv og opplevelser              41 475  

Andøy Kommune Forstudie Næringsvennlig kommune Forstudie 
Attraktivt 

etableringssted           100 000  

Samskap Forstudie SMB Utvikling Forstudie 
Fellestiltak på tvers av 

innsatsområder           139 500  

Arctic Seaweed-Aluwini Forprosjekt Andøy Havsalat Forprosjekt 
Primærnæring og 

havbruk           504 000  

Andøya Space Center 
Forprosjekt Nasjonalt 
kompetansesenter Forprosjekt 

Teknologi og 
kompetanse           940 000  

Andøya Space Center Forprosjekt SDS Forprosjekt 
Teknologi og 
kompetanse       2 067 650  

Jitse Buitink ENK Forprosjekt Radio Nord-Norge Forprosjekt 
Attraktivt 

etableringssted              25 000  

Andøy Arctic Aloha Andøya Arctic Aloha Forprosjekt Reiseliv og opplevelser              47 500  

Andøy Utvikling AS Fritidseiendommer i Andøy Forprosjekt 
Attraktivt 

etableringssted           315 238  

Andenes Båtservice AS Fornying og omstilling  Forprosjekt 
Primærnæring og 

havbruk           440 025  

JM Nilsen Fisk AS Råstofftilgang og lønnsomhet Forstudie 
Primærnæring og 

havbruk           354 000  

Vitux AS Blekksprut Forprosjekt 
Teknologi og 
kompetanse           300 000  

Andøy Kommune v/VOI Forstudie "Læringsskole i Andøy" Forstudie Attraktivt bosted              80 000  

TH Benjaminsen AS, Andøy Energi AS Forstudie "Grønn havn" Forstudie 
Attraktivt 

etableringssted           165 000  
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Ottar Bergersen & Sønner AS Forretningsutvikling i Risøyhamn Forprosjekt 
Attraktivt 

etableringssted              50 000  

Tor Ivar Grav ENK Forprosjekt Loviktunet Forprosjekt Reiseliv og opplevelser              72 600  

Pilot Flight Academy AS Avklaring PFA Forprosjekt 
Teknologi og 
kompetanse           250 000  

Åse Idrettslag Forprosjekt "Rehabilitering lysløype" Forprosjekt Attraktivt bosted              97 500  

The Whale AS The Whale forprosjekt fase III Forprosjekt Reiseliv og opplevelser       1 954 000  

Bårds Bakeri AS Forstudie Baker Bård Forstudie Attraktivt bosted              15 750  

Narom AS Tjenestedesignkurs Hovedprosjekt 
Teknologi og 
kompetanse              70 000  

Byggmester Karl Behrens AS Risøyhamn Sjøhus FP Forprosjekt Reiseliv og opplevelser           508 008  

Teaterklubb'81 Torstein Raaby 100årsjubileum Hovedprosjekt 
Fellestiltak på tvers av 

innsatsområder              70 000  

Henriksen Maritime Consultancy AS GEO turisme i Andøy Forprosjekt Reiseliv og opplevelser              58 750  

Narom AS Utvikling av Romskipet Aurora Forprosjekt 
Teknologi og 
kompetanse           200 000  

Marte Wiik ENK Yoga og selvrealisering i Andøy Forprosjekt Reiseliv og opplevelser              18 550  

BTTRFLY Productions ENK 
Markedsundersøkelse for 
mediebedrift Forstudie 

Teknologi og 
kompetanse              19 600  

Bleik Fisk AS FS:Behov og muligheter Forstudie 
Primærnæring og 

havbruk           165 000  

Narom AS Nasjonal vitenskapelig leirskole Forprosjekt 
Teknologi og 
kompetanse           118 750  

Vitux AS Pilotprosjekt - Sjøstjerne Hovedprosjekt 
Teknologi og 
kompetanse           943 115  

Nils Andre Jørgensen 

Utredning ny driftsbygning, bruk evnt 
destruksjon av eksisterende 
driftsbygning Forprosjekt 

Primærnæring og 
havbruk              48 500  

Åshagen Samdrift DA Videreutvikling av Bjørkmo Forprosjekt 
Primærnæring og 

havbruk              49 635  

Andøy Kommune  
Næringsvennlig Kommune - 
Forprosjekt Forprosjekt 

Attraktivt 
etableringssted           293 562  

Samskap, Andøy Kommune SMB Utvikling -forprosjekt Forprosjekt 
Fellestiltak på tvers av 

innsatsområder       1 294 750  

Andenes Havneservice AS Andenesfisk  Forprosjekt 
Primærnæring og 

havbruk           804 331  

Experience Andøy AS Forprosjekt Experience Andøy Forprosjekt Reiseliv og opplevelser           258 550  

Øyvind Hesten Kjøp av Fredvang gård Forprosjekt 
Primærnæring og 

havbruk              25 661  

Marte Wiik ENK Forprosjekt Yogaøya Forprosjekt Reiseliv og opplevelser              95 220  

Andøy Kommune Rock mot rus akademiet Forstudie Attraktivt bosted           155 000  

JHL Norge AS Utvikling av Risøyhamn Næringspark Forprosjekt 
Attraktivt 

etableringssted           150 000  

Marmelkroken Verifisering og finansiering Forprosjekt Reiseliv og opplevelser           221 500  

TH. Benjaminsen AS 
Utvikling av næringsområde med 
kaianlegg Hovedprosjekt 

Attraktiv 
næringskommune       1 000 000  

Samskap/Andøy Kommune Stedsutvikling forprosjekt Forprosjekt Attraktivt bosted'           352 000  

ATC AS 
Videreutvikling av test og 
valideringstjenester Forprosjekt 

Teknologi og 
kompetanse'           800 000  
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Vesteraalens Consult AS 
Andenes Sjømatterminal AS - 
Forprosjekt Forprosjekt Utvikling andre næringer           100 000  

Andenes Vel (LHL Andøy) 
Vi ønsker oss aktivitetspark på 
Andenes Hovedprosjekt Attraktivt bosted'           240 487  

Sporløft 

Sporløft 2019-2020 Et kulturløft for 
stedsutvikling, arenabygging og 
NordNorsk identitet Hovedprosjekt Attraktivt bosted'           100 000  

Andre Paulsen ENK Bø sau og gris Forprosjekt Naturbaserte næringer              43 580  

Henriksen Maritime Consultancy AS Risøyhamn 2022 Forprosjekt Opplevelseskommune              35 000  

Kopp&Sjel v/Margrethe Dahl 
Forprosjekt Kopp & Sjel, Opplevelser 
og kreativt påfyll Forprosjekt Opplevelseskommune              68 160  

ASC AS Forsk-Air Forstudie 
Teknologi og 
kompetanse'           320 500  

Andøy Næringsforening Etablering av ressursgrupper Forprosjekt 
Attraktiv 

næringskommune              38 850  

Andøy kommune Noen må invitere - og noen må si ja Forprosjekt Attraktivt bosted'           425 000  

Andøy kommune Yrkesopplæring i Andøy Forprosjekt Attraktivt bosted'           350 000  

Kent-Halvor Johansen 
Fortsette å levere verdens beste 
lammekjøtt Forprosjekt Naturbaserte næringer              25 625  

Eirik Solvoll  Videreutvikling av Solvoll Gård Forprosjekt Naturbaserte næringer              29 707  

Henriksen Maritime Consultancy AS Geo-turisme i Andøy Forprosjekt Opplevelseskommune           200 000  

Bjørkengen Gård Spermhval utenfor Andøya Forprosjekt Opplevelseskommune              43 000  

And-Hus AS Takstolproduksjon Forprosjekt Utvikling andre næringer           375 000  

Northern Light Safari Infrastruktur Nye produkter Forprosjekt Opplevelseskommune           240 000  

Landsby Media v/Rigmor Anna Dava Podkast "Feske" Forprosjekt Attraktivt bosted'              56 350  

       24 890 124  

*Sum tilsagn. Tilsagn ikke benyttet tilbakeføres omstillingsrammen. 
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Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommune implementerer kvalitetsreformen  Leve hele livet i oppgaver rettet mot 
målgruppen (eldre over 65 år) og forplikter seg til å delta i regionalt læringsnettverk dersom 
dette blir opprettet. 
 
 
 

Kirsten L. Pedersen 
rådmann 

 
 
 
 
 
  



Bakgrunn for saken: 
Stortingsmelding st. 15 (2017-2018) "Leve hele livet" ble lagt frem mai 2018. Denne legger 
opp til et reformarbeid for eldreomsorgen i alle kommuner. Det poengteres at 
Reformarbeidet ikke skal handle om innføring av systemer, men det skal handle om 
mennesker. Målsetningen er at eldre skal få mulighet til å mestre eget liv der de bor, hele 
livet. Eldre skal få brukt ressursene sine og få dekket opp behovene de har i de ulike fasene 
av alderdommen. Reformen legger opp til å skape et mer aldersvennlig samfunn der eldre 
kan leve gode liv og delta i fellesskapet.  
 
 
Faktiske opplysninger: 
Leve hele livet bygger på tilbakemeldinger fra eldre, pårørende, frivillige, forskere og ledere i 
forhold til hva som fungerer i praksis. Reformen presenterer 25 konkrete og utprøvde 
løsninger fordelt på fem punkter som man vet ikke fungerer tilfredsstillende i dag. De fem 
hovedpunktene er et aldersvennlig Norge, aktivitet og fellesskap, mat og måltider, 
helsehjelp, og sammenheng i tjenestene. 
 
Et aldersvennlig Norge vil i hovedsak bygge på et nasjonalt program for å få eldre og resten 
av befolkningen til å bidra til å gjøre Norge mer aldersvennlig. Dette gjennom nasjonale 
informasjonskampanjer som blant annet kan omhandle planlegging av egen alderdom. Det 
snakkes om nasjonale og globale nettverk for aldersvennlige byer. En lokal satsning på dette 
punktet kan være inkludering av eldre ved planlegging og utforming av nærmiljøet, samt 
legge til rette for frivillig arbeid fra seniorene. 
 
Aktivitet og fellesskap legger opp til ivaretakelse av fysisk aktivitet, deltakelse og sosialt 
fellesskap; dette gjennom fokus på gode øyeblikk, tro og tvil, generasjonsmøter, 
samfunnskontakt og ved sambruk eller samlokalisering av tjenester. Her kan det legges opp 
til bedre koordinering mellom frivillige og offentlig sektor. Aktuelle aktivitetsområder kan 
være generasjonssang, lese-/lyttevenn (eldre hjelper med lesetrening), aktivitetsvenn. Dette 
er også et fokusområde som bør tas med ved videre planlegging av utforming av fremtidige 
botilbud innenfor helsetjenesten. 
 
Mat og måltider er tatt med for å skape større matglede gjennom måltidsopplevelser og for 
å redusere underernæring. Det vektlegges sammensetning, valgfrihet og servering av måltid, 
samt muligheten for måltidsfellesskap. Reformen legger også opp til ei vurdering av dagens 
måltidstidspunkter og fokus på lengden av nattfaste. Det fokuseres på systematisk 
ernæringsarbeid for å kunne følge opp den enkeltes ernæringsbehov, i tillegg til fokus på 
behov for matfaglig kompetanse og kjøkken lokalt. 
 
Helsehjelp fokuserer på hverdagsmestring og forebygging gjennom proaktive tjenester og 
målrettet bruk av fysisk trening, samt systematisk kartlegging og oppfølging av eldre. Det 
legges opp til hverdagsrehabilitering og bruk av velferdsteknologi. Det foreslås også at det 
skal gjøres oppsøkende tjenester for forebygging og kartlegging slik at eldre kan bo 
selvstendig lengst mulig, dette basert på alder eller ved alvorlige livshendelser. Kartlegging 
og forebygging bør omhandle helse og funksjon, ernæring, psykisk helse, tannhelse, 
ernæring og sosiale forhold og krever samhandling fra ulike faggrupper. Sammenheng i 
tjenesten vil bidra til økt trygghet og mer forutsigbare pasientforløp både for de eldre selv og 
for pårørende. Det fokuseres på den enkeltes behov, og behov for et personsentrert fokus 
ved tilpassing av tjenestene. Reformen foreslår pårørendeskoler og fleksible 
avlastningsordninger, etablering av primærkontakt, hjelp til avtalt tid og nye arbeids- og 



organisasjonsformer for mer stabile arbeidslag og færre personer å forholde seg til. Samtidig 
skal det fokuseres på overgang mellom hjem og sykehjem, og mellom sykehus og kommune 
slik at kompetanse overføres tidlig og effektivt, og at de pårørende inkluderes. 
 
I følge st.meldingen vil reformen Leve hele livet innebære omfattende endringsprosesser i 
institusjoner og organisasjoner, og den tar sikte på å utløse lokalt ansvar og engasjement i 
kommuner og lokalsamfunn. Kommunene skal bli bistått av et støtteapparat i 
reformperioden med utgangspunkt i statlige og regionale aktører. Kommuner som omstiller 
seg i tråd med reformen vil bli prioritert innenfor eksisterende og eventuelt nye øremerkede 
ordninger.  
 
Flere av områdene som blir belyst i Leve hele livet har blitt nevnt i kommunens 
arbeidsgruppe for plan for folkehelse og forebyggende arbeid. Denne planen vil trolig 
presentere tiltak og strategier som følger enkelte av punktene nevnt i Leve hele livet, i tillegg 
til tiltak som allerede er vurdert klar for utredning, planlagt igangsatt eller allerede påbegynt 
implementering. 
 
 
Vurdering: 
Rådmannen anbefaler at kvalitetsreformen Leve hele livet implementeres i kommunens 
arbeid rettet mot målgruppen for reformen (eldre over 65 år). Implementeringen av reformen 
vil kunne medføre endringsprosesser som kan berøre dagens organisering og drift både 
innenfor enhetene pleie og omsorg og helse og familie. Reformen krever at Andøy kommune 
har fokus på frivillighet og bidrar med tilrettelegging av aktiviteter mellom frivillige og eldre. 
Sterk og stødig-treningsgruppene skal videreføres, og det skal ses på mulighet for etablering 
av nye aktiviteter. Arbeidet med å ta i bruk velferdsteknologi videreutvikles. 
 
Det er naturlig at aktuelle tiltak som ikke allerede er klare for utredning eller er igangsatt (f. 
eks tiltaket Sterk og Stødig) innarbeides kommunens plan for folkehelse og forebyggende 
arbeid. Tiltak skal holdes innenfor økonomiplanens rammer. 
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Informasjon og oppfølging av kvalitetsreformen Leve hele livet 

Regjeringen la 4. mai 2018 fram Meld. St. 15 (2017-2018) Leve hele livet – en kvalitetsreform for 
eldre. Meldingen ble behandlet og vedtatt i Stortinget 20. desember 2018, se Innst. 43 S (2018- 
2019).  
 
Utgangspunktet for Leve hele livet er blant annet en erkjennelse av at gode løsninger ute i 
kommuner, fylkeskommuner og helseforetak i liten grad spres til andre.  
 
Reformen vil tilrettelegge for at gode, lokale løsninger spres og implementeres rundt om i 
kommunene. Leve hele livet består av 25 konkrete og utprøvde løsninger på områder hvor det 
svikter i tilbudet til eldre i dag. Løsningene bygger på hva eldre, pårørende, politikere, 
interesseorganisasjoner, ledere ansatte, frivillige og forskere har sett fungere i praksis. 
 
Reformen legger opp til at eldre skal få brukt ressursene sine og dekket behovene sine i de ulike 
fasene av alderdommen. Det handler om å skape et mer aldersvennlig samfunn der eldre kan leve 
gode liv og delta i fellesskapet. 
 
Overordnet skal reformen bidra til: 

 Flere gode leveår der eldre beholder god helse lenger, opplever at de har god livskvalitet, og at 
de i større grad mestrer eget liv, samtidig som de får den helsehjelpen de trenger når de har 
behov for den. 

 Pårørende som ikke blir utslitt, og som kan ha en jevn innsats for sine nærmeste. 
 Ansatte som opplever at de har et godt arbeidsmiljø, der de får brukt sin kompetanse og gjort 

en faglig god jobb. 
 
Målgruppen for reformen er alle eldre over 65 år, både de som bor hjemme og de som bor 
påinstitusjon. Reformen har fem innsatsområder: 
1. Et aldersvennlig Norge 
2. Aktivitet og fellesskap 
3. Mat og måltider 
4. Helsehjelp 
5. Sammenheng og overgang i tjenestene 
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Under hvert av disse områdene inneholder stortingsmeldingen fem forslag til løsninger som 
understøttes av konkrete eksempler fra kommunene.  
 
Det legges opp til en prosess hvor kommunestyrene behandler og vedtar hvordan reformens 
løsninger kan tilpasses lokale forhold og gjennomføres i samarbeid med andre tjenesteområder, 
frivillig sektor og andre aktører i lokalsamfunnet.  
 
Det vektlegges her at kommunene har utarbeidet en plan og i dette blant annet har vurdert 
personell- og kompetansebehov for å kunne gjennomføre valgte tiltak. Det vil være naturlig å 
prioritere dette i kommunens handlingsplan/økonomiplan som revideres årlig. 
 
Når kommunene har beskrevet hvordan de vil utforme løsningene, starter arbeidet med å 
gjennomføre reformen. Kommuner som omstiller seg i tråd med reformen, vil prioriteres innenfor 
relevante eksisterende og eventuelle nye øremerkede ordninger. 
 
Fylkesmannen i Nordland har fått i oppdrag fra Helsedirektoratet å følge opp reformarbeidet i fylket. 
Det skal etableres et regionalt støtteapparat for reformperioden. Formålet til støtteapparatene er å 
understøtte kommunenes endringsarbeid og legge til rette for erfaringsdeling, kunnskapsutveksling 
og lokalt forbedringsarbeid i reformperioden. Det regionale støtteapparatet vil være Fylkesmannen i 
samarbeid med KS, USHT1 og andre relevante samarbeidspartnere. 
 
Høsten 2019 vil Fylkesmannen med samarbeidspartnere ha dialogmøter med kommunene. 
Invitasjon til dialogmøter vil komme før sommerferien. I forbindelse med dialogmøtene ønsker 
Fylkesmannen tilbakemelding fra dere om følgende: 

- Hvilke spesielle utfordringer har kommunen i forbindelse med reformen? 
- Hva er det viktigste innsatsområdet som din kommune bør ta tak i? 
- Hva kan det regionale støtteapparatet bistå med i deres kommune?  
- Hvilke gode eksempler har dere i kommunen som kan spres til andre kommuner? 
- Vi ber kommunen å oppnevne en kontaktperson for Leve hele livet som kan ha ansvaret for 

dialogen mellom kommunen og Fylkesmannen i Nordland. 
 
Vi ber om å få tilbakemelding innen 30.april 2019. 
 
På hjemmesiden til Fylkesmannen er det opprettet en temaside om Leve hele livet. Her vil det bli 
fortløpende lagt ut informasjon om reformen.  
https://www.fylkesmannen.no/Nordland/Helse-omsorg-og-sosialtjenester/leve-hele-livet/ 
 
 
 
 
Med hilsen 
 
Morten Juul Sundnes (e.f.) 
konst. fylkeslege 

  
 
Julie Tangen 
seniorrådgiver 

 
Dokumentet er elektronisk godkjent 
 
 

 
1 USHT = Utviklingssenter for sykehjem og hjemmetjenester 

https://www.fylkesmannen.no/Nordland/Helse-omsorg-og-sosialtjenester/leve-hele-livet/
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Mottakerliste: 
Bodø kommune Postboks 319 8001 Bodø 
Gildeskål kommune Postboks 54 8138 Inndyr 
Nesna kommune Moveien 24 8700 Nesna 
Vefsn kommune Postboks 560 8651 Mosjøen 
Tjeldsund kommune  9444 Hol I Tjeldsund 
Evenes kommune Postboks 43 8539 Bogen i Ofoten 
Vestvågøy kommune Postboks 203 8376 Leknes 
Sørfold kommune Rådhuset 8226 Straumen 
Rødøy kommune  8185 Vågaholmen 
Brønnøy kommune Rådhuset 8905 Brønnøysund 
Bø kommune Rådhuset 8475 Straumsjøen 
Fauske kommune Postboks 93 8201 Fauske 
Herøy kommune Silvalveien 1 8850 Herøy 
Vevelstad kommune  8976 Vevelstad 
Bindal kommune Rådhuset 7980 Terråk 
Vega kommune Gladstad 8980 Vega 
Narvik kommune Postmottak 8512 Narvik 
Flakstad kommune  8380 Ramberg 
Moskenes kommune  8390 Reine 
Røst kommune  8064 Røst 
Hemnes kommune Sentrumsveien 1 8646 Korgen 
Sømna kommune  8920 Sømna 
Ballangen kommune Postboks 44 8546 Ballangen 
Beiarn kommune Kommunehuset, Nedre Beiarveien 

906 
8110 Moldjord 

Meløy kommune Gammelveien 5 8150 Ørnes 
Lurøy kommune  8766 Lurøy 
Leirfjord kommune  8890 Leirfjord 
Grane kommune Rådhuset 8680 Trofors 
Andøy kommune Postboks 187 8483 ANDENES 
Hadsel kommune Rådhusgata 5 8450 Stokmarknes 
Sortland kommune Postboks 117 8401 Sortland 
Hamarøy kommune Oppeid 8294 Hamarøy 
Saltdal kommune Kirkegt. 23 8250 Rognan 
Hattfjelldal kommune O.T. Olsens vei 3 A 8690 Hattfjelldal 
Lødingen kommune Postboks 83 8411 Lødingen 
Øksnes kommune Storgata 27 8430 MYRE 
Træna kommune  8770 Træna 
Tysfjord kommune Postboks 104 8591 Kjøpsvik 
Vågan kommune Postboks 802 8305 Svolvær 
Værøy kommune Postboks 2523 8063 Værøy 
Steigen kommune Rådhuset 8281 Leinesfjord 
Rana kommune Postboks 173 8601 MO i RANA 
Dønna kommune  8820 Dønna 
Alstahaug kommune Postboks 1006 8805 Sandnessjøen 
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SØKNAD OM DISPENSASJON FRA KOMMUNEPLANENS AREALDEL - 
OPPARBEIDELSE AV OPPSKYTINGSPLATTFORM - BØRVÅGEN - ANDØYA 
SPACEPORT 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Andreas Thanke 19/594 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Formannskapet   
Kommunestyret   
 
 
Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

25.10.2019 Dispensasjonssøknad_oppskytningsplattform Børvågen 137707 
25.10.2019 Kartutsnitt 137708 
29.10.2019 Uttalelse fra landbrukskonsulent 137848 
 
 
Forslag til vedtak: 
Andøy kommune innvilger dispensasjon fra kommuneplanens areadel for opparbeidelse av 
oppskytingsplattform i Børvågen og etablering av brakkerigg.  
 
Andøy kommune innvilger søknad om dispensasjon fra det generelle bygge- og 
delingsforbudet for strandsonen jamfør plan- og bygningsloven § 1-8. 
 
Andøy kommune gir i medhold av lov om jord (jordlova), (LOV-1995-05-12-23) §9, samtykke 
til midlertidig omdisponering av inntil 15 dekar fulldyrka jord for oppsetting av brakkerigg og 
plasthall på gnr. 34 bnr. 8 og 24 i Andøy kommune, som omsøkt. 
 
Vilkår for midlertidig omdisponering: 

• Arealet skal ryddes og tilbakeføres til jordbruksproduksjon innen 10 år. 
Tiltaket må være igangsatt innen 3 år, ellers faller samtykket bort, jfr. jordlovens §9. 
 
 
Kirsten Lehne Pedersen 
Rådmann 
 
 
  



Bakgrunn for saken: 
Andøy kommune mottak den 12.06.2019 søknad om dispensasjon fra kommuneplanens 
arealdel (KPA). Norconsult har utarbeidet søknaden om dispensasjon på vegne av Andøya 
Spaceport.  
Norconsult søker dispensasjon fra KPA for etablering av oppskytingsplattform i Børvågen og 
for å tilrettelegge for en brakkerigg ved Nordmela samfunnshus. 
Oppskytingsrampen skal etter søknaden kunne brukes midlertidig i påventa av den endelige 
oppskytingsrampen som inngår i forslag til reguleringsplan for området. Den midlertidige 
rampen er tenkt påbegynt i 2019 og er tenkt tatt i bruk i løpet av høsten 2020. 
Ved Nordmela samfunnshus skal det ifølge søknaden gjennomføres terrengarronderinger og 
oppsett av brakkerigger, midlertidig plasthall og tilhørende kjørearealer. Brakkerigg skal ha 
funksjon som kontrollrom og administrasjonsarealer. Plasthallen skal fungere som 
integrasjonsbygg for testraketter. Avstanden til oppskytingsrampen på Børvågnesset er satt 
med bakgrunn i sikkerhetssoner som skal hjemles i videre områdereguleringen. 
Brukstillatelse for oppskyting av satellitter inngår ikke i dispensasjonssøknaden. Tillatelsen til 
bruk av området for oppskyting følger av det videre arbeidet med områdereguleringen.  
Denne behandlingen gjelder forholdet til dispensasjon fra kommuneplanens arealdel og plan- 
og bygningsloven § 1-8 (100-meters beltet). Videre behandling av bygge- og delingssaken 
utføres av administrasjonen i tråd med kommunestyrets vedtak og gjeldende 
delegasjonsreglement. 

 
Faktiske opplysninger: 
I behandlingen av dispensasjonen fra KPA er det flere forhold som må vurderes: 
- Arealenes formål som landbruks-, natur- og friluftsformål samt reindrift (LNFR). 
- Forholdet til plan- og bygningsloven § 1-8 ang. forbud mot tiltak langs sjø og vassdrag (100-
metersbeltet) 
 
Områdene som søknaden gjelder er i KPA avsatt til LNFR. I bestemmelsene til formålet er 
det ikke tillat med annen bygge- og anleggsvirksomhet enn den som er knyttet til landbruks 
og reindriftsnæring, fiske, fangst, akvakultur, allment friluftsliv eller ferdsel til sjøs. 
 
Det generelle forbudet mot tiltak langs sjø og vassdrag vil være gjeldende for både den 
midlertidige oppskytingsplattformen og området ved samfunnshuset som skal huse 
brakkerigg og plasthall. 
Tiltakshavers begrunnelse 
Nedenfor er søkers begrunnelse for dispensasjonen gjengitt. 

«Andøya Spaceport skal legge til rette for ny oppskytningsbase for satellitter i 
Børvågen, Andøy kommune. Det er igangsatt planarbeid for ny områderegulering 
som inkluderer areal til foreliggende dispensasjonssøknad. Områdeplan ble 
planvarslet 01.11.2017. Plan har vært forventet lagt ut til offentlig ettersyn og det 
forventes et mulig vedtak vinter 2020.  
 
Andøya Spaceport ønsker å legge til rette for en trinnvis utvikling av ny 
oppskytningsbase og ha klar en midlertidig oppskytningsrampe i løpet av høsten 
2020. For å kunne nå denne framdrift søker tiltakshaver nå dispensasjon fra gjeldene 
kommuneplan arealdel 2013 - 2024, for en mindre del av planområde til pågående 
områderegulering. Dette skal sikre tiltakshaver å kunne komme i gang med 
opparbeidelse av disse arealene i løpet av 2019.  
 
Det søkes dispensasjon for hjemmel til igangsettingstillatelse for grunnarbeid og 
tilrettelegging av areal. 
  



Brukstillatelse for oppskytning av satellitter inngår ikke i dispensasjonssøknad, men 
vil følge av godkjent områdeplan og konsekvensutredninger. Ved vedtatt 
områderegulering vil aktuelle areal for dispensasjon videreføres i områdeplan som 
bestemmelsesområder, og da knyttet til en fastsatt tidsperiode for bruk av midlertidig 
oppskytningsrampe. Tidsperiode er i planarbeid og utredninger estimert til ut 2024.  
 
Dispensasjon søkes for utvidelse av eksisterende areal for missiloppskytning ved 
Børvågen og et område for tilrettelegging av brakkerigger nordøst i planområdet, ved 
Nordmela Samfunnshus.» 

Sektormyndighetenes høringsuttalelser 
Norconsult har selv sendt søknaden på høring til aktuelle sektormyndigheter og gjennomført 
nabovarsling til berørte parter. Det har kommet kommentarer fra Nordland fylkeskommune, 
fylkesmannen i Nordland, NVE og Sametinget. De har ikke kommet merknader fra naboer til 
tiltaket. Under er det gitt utdrag fra sektormyndighetenes høringssvar. 
Nordland fylkeskommune 
«Planfaglig: Andøy kommune må vurdere om søknaden oppfyller plan- og bygningslovens 
krav til dispensasjoner. 

Kulturminnefaglig vurdering: Det er ikke kjente verneverdige kulturminner i området. Det 
vises til tiltakshavers aktsomhets og meldeplikt, jf. kulturminneloven § 8 andre ledd.» 

NVE 
«Ingen merknader» 

Sametinget  
«Ingen kulturminnefaglige merknader» 

Fylkesmannen i Nordland 
«Kommunen bør ikke foregripe reguleringsplanen med å gi dispensasjon slik at det skal 
være mulig igangsette arbeidene med tiltaket før planarbeidet er kommet lengre enn varslet 
oppstart. 

Vi legger til grunn at det er snakk om grunnarbeider og tilrettelegging av areal for 
oppskytingsbase for satellitter og for brakkerigg ved Nordmela samfunnshus. Det ser for oss 
ut som at forslagene ikke er helt i tråd med det som er angitt som sannsynlig tiltaksområde. 

Hensynene vil etter vår oppfatning lett bli tilsidesatt der det foreligger for eksempel 
landbruks- eller friluftsinteresser og det er snakk om et tiltak som griper inn i den aktuelle 
bruken. 

Det ser for oss ut til at tiltaket planlegges etablert nærmere sjøen enn 100-meter. Tiltaket vil i 
så fall være avhengig av dispensasjon også fra bygge- og deleforbudet i plan- og 
bygningsloven § 1-8 andre ledd.» 

 
Vurdering: 
I henhold til plan- og bygningsloven § 19-2 kan det ikke gis dispensasjon dersom hensynene 
bak bestemmelsene det dispenseres fra, eller hensynene i lovens formålsbestemmelse blir 
vesentlig tilsidesatt. I tillegg må fordelene ved å gi dispensasjon være klart større enn 
ulempene etter en samlet vurdering. Det kan ikke dispenseres fra saksbehandlingsregler.  
Det er et generelt deling- og byggeforbud i LNFR-områder. Etter bestemmelsene til KPA 
gjelder jord- og skogloven innenfor LNFR-områder, og enkeltsøknader skal behandles i 
samsvar med disse, med mindre det skal brukes til landbruksformål. Formålet med forbudet 
er å sikre medvirkning av landbruksfaglige myndigheter.  
Tiltakene ligger i strandsonen. Ifølge plan- og bygningsloven § 1-8 er det forbud mot bygging 
og andre tiltak i 100-meters belte langs sjø og vassdrag. Bakgrunnen for forbudet er å holde 
den nære strandsonen fri for bebyggelse og konstruksjoner og at det skal det tas særlig 
hensyn til natur- og kulturmiljø, friluftsliv, jordvern, landskap og andre allmenne interesser.  
 



Den midlertidige oppskytingsplattform i Børvågen inngår som en del av områdereguleringen 
for Andøya Spaceport. Fylkesmannen påpeker i sin tilbakemelding av det i 
dispensasjonsbehandlingen må vurderes om tiltaket får konsekvenser som kan aksepteres 
sett i forhold til andre interesser og lovgivning som kan være aktuell for området. Mye av 
innspillet fra fylkesmannen synes avklart i reguleringsprosessen som har pågått i høst.  
  
Området som skal tilrettelegges for brakkerigger ved Nordmela samfunnshus inngår også 
som en del av områdereguleringen for Andøya Spaceport. Problemstillingen her er mye lik 
problemstillingen for den midlertidige oppskytingsplattformen. Deler av området er klassifisert 
som fulldyrka jord. 
 
Forholdet til jordlova er vurdert av kommunens landbrukskonsulent og det heter i 
konklusjonen: 
«Dyrka jord (fulldyrka, overflatedyrka og innmarksbeite) kan ikke brukes til annet enn 
jordbruksproduksjon uten samtykke. Dyrkbar jord kan ikke disponeres slik at den er uegnet til 
jordbruksproduksjon i framtida uten samtykke. Den kan nyttes til annet enn 
jordbruksproduksjon, men den kan ikke disponeres slik at det er til hinder for at arealet kan 
nyttes til jordbruksproduksjon i framtida. 
 
Det meste av omsøkte areal er fulldyrka jord. Det anses som i samfunnets interesse å bidra 
til forskning og nye arbeidsplasser. Det forutsettes at arealet tilbakeføres til opprinnelig stand 
når tiltaket er ferdig. Arealet kan da fortsatt nyttes til jordbruksproduksjon i framtida. 
 
Forskningsformålet anses som «særlige høve», der jordbruksinteressene kan vike. Etter ei 
samla vurdering tilrås det å gi midlertidig omdisponering til omsøkte formål.» 
 
Begge områdene det søkes dispensasjon for er tatt med i områdereguleringen. De har 
begge fått egenskaper i planforslaget og fått tilhørende bestemmelser. Under er 
bestemmelsene til den midlertidige oppskytingsplattformen (#1) og området for brakkerigg 
ved samfunnshuset (#4). 
 

«§ 5.1.1 Bestemmelsesområde        #1 
Installasjoner og tilrettelegging for oppskytingsbase for små satellitter tillates i 
bestemmelsesområde #1. 
Brukstillatelse for oppskyting av små satellitter skal følge av midlertidig tillatelse til 
oppskytning av små satellitter. Midlertidig oppskytningstillatelse kan inneholde, 
herunder vurdere hvilken tilsynsmyndighet/ -sikkerhetsregime og varslingsrutiner som 
eventuelt blir implementert o.l.» 

 
«§ 5.1.4 Bestemmelsesområde        #4 
Bestemmelsesområde #4 er område for midlertidig næringsområde. Det tillates 
installasjoner og tilrettelegging for kontrollsenter og serviceareal med brakkerigg er 
tilknyttet oppskytingsbase for små satellitter i #1. Området skal settes i stand så snart 
som mulig, og senest i løpet av påfølgende vekstsesong etter at tiltaket er avsluttet.» 

  
Etter en samlet vurdering velger rådmannen tilrå å innvilge dispensasjon fra formålet i KPA 
og fra det generelle bygge- og delingsforbudet for strandsonen i plan- og bygningsloven § 1-
8. Dette blant annet fordi tiltakene inngår i områdereguleringen for Andøya Spaceport og 
fordi det ikke har kommet merknader til tiltakene gjennom høringsrundene i arbeidet med 
selve områdereguleringen.  
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 Dispensasjonssøknad for opparbeidelse av oppskytningsplattform 
Børvågen - Andøya Spaceport 

På vegne av tiltakshaver Andøya Spaceport søkes det om dispensasjon fra kommuneplanens arealdel i Andøy 
kommune, iht. plan- og bygningsloven (PBL) kapittel 19, § 19-4.  

Planlagte tiltak omfatter mindre deler av: 

• Børvågneset gnr/bnr 34/27 og 34/2 
• Sankthanshågen / Nordmela samfunnshus gnr/bnr 34/8 og 34/24 

 

Formål og begrunnelse for dispensasjon  

Andøya Spaceport skal legge til rette for ny oppskytningsbase for satellitter i Børvågen, Andøy kommune. Det 
er igangsatt planarbeid for ny områderegulering som inkluderer arealet i dispensasjonssøknaden. Områdeplan 
ble planvarslet 01.11.2017. Planarbeidet er forventet lagt ut til offentlig ettersyn høsten 2019 med mulig vedtak 
vinter 2020.  

Andøya Spaceport ønsker å legge til rette for en trinnvis utvikling av ny oppskytningsbase og ha klar en 
midlertidig oppskytningsrampe i løpet av høsten 2020. For å kunne nå denne framdriften søker tiltakshaver nå 
dispensasjon fra gjeldene kommuneplan arealdel 2013 - 2024, for en mindre del av planområde til pågående 
områderegulering. Dette skal sikre at tiltakshaver kan komme i gang med opparbeidelse av disse arealene i 
løpet av 2019.  

 

Det søkes dispensasjon for hjemmel til igangsettingstillatelse for grunnarbeid og tilrettelegging av 

areal. Dispensasjon søkes for utvidelse av eksisterende areal for missiloppskytning ved Børvågen og 

et område for tilrettelegging av brakkerigger nordøst i planområdet, ved Nordmela Samfunnshus. 

 

(Brukstillatelse for oppskytning av satellitter inngår ikke i dispensasjonssøknaden, men vil følge av godkjent 
områdeplan og konsekvensutredninger. Ved vedtatt områderegulering vil aktuelle areal for dispensasjon 
videreføres i områdeplan som bestemmelsesområder, og da knyttet til en fastsatt tidsperiode for bruk av 
midlertidig oppskytningsrampe. Tidsperiode er i planarbeid og utredninger estimert til ut 2024.) 

 

Andøy kommune 
v/Teknisk etat 
8480 Andøya 
  
postmottak@andoy.kommune.no 

Deres ref.: Vår ref.: Dato: 
  5173196/Dispensasjonssøknad 2019-07-05 
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Tiltaksbeskrivelse 

Tiltaksbeskrivelse med kart og figurer, samt beskrivelse av området og vurderinger av verdier/interesser 
framgår av «Vedlegg til nabovarsel» (vedlegg 2).  

 
 
Nabovarsel 

I henhold til PBL § 19-1 ble søknad om dispensasjon varslet naboer, gjenboere og berørte myndigheter 
12.06.2019. Mottakere av varsel framgår av adresseliste i «Vedlegg til nabovarsel» og «Kvittering for 
nabovarsel» (vedlegg 2 og 3). 
 
Vi har mottatt tre innspill til nabovarselet: 
 
• Nordland Fylkeskommune 12.06.2019 

o Planfaglig: Andøy kommune må vurdere om søknaden oppfyller plan- og bygningslovens krav til 
dispensasjoner. 

o Kulturminnefaglig vurdering: Kjenner ikke til at tiltaket er i konflikt med kjente verneverdige 
kulturminner. Viser til tiltakshavers aktsomhets- og meldeplikt, jf. kulturminneloven § 8, 2. ledd.  

 
• NVE 27.06.2019 

o Ingen merknader. 
 

• Sametinget 28.06.2019 
o  Ingen kulturminnefaglige merknader. 

 
Innspillene er i sin helhet vedlagt dispensasjonssøknaden (vedlegg 4). 
 
Norconsult vurderer at innspillene ikke er til hinder for behandling av dispensasjonssøknaden. 
Det er ikke gitt negative merknader til gjennomføring av tiltaket. 
 
Ved spørsmål kontaktes undertegnede på epost: lars.andre.uttakleiv@norconsult.com eller tlf.: 470 57 419. 

Med vennlig hilsen 
Norconsult AS 

 
 
Lars A. Uttakleiv 
 
 
 
Vedlegg: 
1. Opplysninger gitt i nabovarsel (skjema 5155) 
2. Vedlegg til nabovarsel (følgebrev) 
3. Kvittering for nabovarsel 
4. Innspill til nabovarsel 

mailto:lars.andre.uttakleiv@norconsult.com










Uttalelse fra landbrukskonsulent: 
 
Fakta: 
Det vises til søknad om dispensasjon ved Norconsult, på vegne av Andøya Spaceport, for 
opparbeidelse av midlertidig oppskytingsplattform ved Børrvågen (gnr. 34, bnr. 2 og 27), samt 
brakkerigg og plasthall ved Sankthanshågen (gnr. 34, bnr. 8 og 24), rett vest for Nordmela 
samfunnshus. Dispensasjon søkes fordi Andøya Spaceport ønsker å starte arbeidet før 
reguleringsplanen legges ut til offentlig ettersyn/høring. Midlertidigheten er estimert til ut 2024. 
 
Området ved Børrvågen består av grunn myr og grunn åpen jorddekt fastmark. Det er tidligere gitt 
tillatelse til midlertidige oppskytingsplattformer her. Arealet anses ikke som dyrkbart av NIBIO, og 
det kreves derfor ikke omdisponering etter jordlovens §9. 
 
Området ved Sankthanshågen består for det aller meste av fulldyrka jord, og det vil da kreves 
tillatelse til omdisponering etter jordlovens §9. Området ser ut til å være det første brukbare 
byggeområde nord for sikringssone og militært område. 
 
Gnr. 34 bnr. 8 har 9,7 da klassifisert som fulldyrka jord. Hele arealet berøres av søknaden, da 
området rundt brakkeriggen skal opparbeides. Eiendommen er ikke i selvstendig drift i dag, og det 
søkes ikke produksjonstilskudd på arealet. Arealet er kupert og vanskelig å høste maskinelt. 
 
Gnr. 34 bnr. 24 har 5,7 da klassifisert som fulldyrka jord. Over halvparten av arealet berøres. 
Eiendommen er ikke i selvstendig drift i dag. Arealet har vært høstet av et bruk på Bø tom 2018. 
Arealet oppfattes som «knotete» å høste. 
 

 
Gult område er fulldyrket jord. Lilla er brakkerigg og plasthall. Søknad gjelder hele arealet innenfor rød 
avgrensning. 
 
 



 
Vurdering: 
Formålet med jordloven jfr. §1, er «å leggja tilhøva slik til rette at jordviddene i landet med skog og 
fjell og alt som høyrer til (arealressursane), kan verte brukt på den måten som er mest gagnleg for 
samfunnet og dei som har yrket sitt i landbruket. Arealressursane bør disponerast på ein måte som 
gir ein tenleg, variert bruksstruktur ut frå samfunnsutviklinga i området og med hovudvekt på 
omsynet til busetjing, arbeid og driftsmessig gode løysingar.» 
 
Jordlovens §9 omhandler omdisponering og bruk av dyrka og dyrkbar jord: «Dyrka jord må ikkje 
brukast til føremål som ikkje tek sikte på jordbruksproduksjon. Dyrkbar jord må ikkje disponerast slik 
at ho ikkje vert eigna til jordbruksproduksjon i framtida. Departementet kan i særlege høve gi 
dispensasjon dersom det etter ei samla vurdering av tilhøva finn at jordbruksinteressene bør vika. 
Ved avgjerd skal det mellom anna takast omsyn til godkjende planar etter plan- og bygningslova, 
drifts- eller miljømessige ulemper for landbruket i området, kulturlandskapet og det samfunnsgagnet 
ei omdisponering vil gi. Det skal òg takast omsyn til om arealet kan førast attende til 
jordbruksproduksjon. Det kan krevjast lagt fram alternative løysingar. Samtykke til omdisponering 
kan givast på slike vilkår som er nødvendige av omsyn til dei føremåla lova skal fremja.» 
 
Forbudet mot omdisponering av dyrka og dyrkbar jord, jfr. jordloven’s §9, gjelder for å ivareta 
hensynet til jordvern som er et viktig nasjonalt hensyn. Det skal tas hensyn til nasjonale føringer for 
håndteringen av jordvernet, og nasjonens framtidige behov for å kunne produsere mat selv. Det skal 
søkes å oppnå en tjenlig og variert bruksstruktur ved å verne om arealressursene og søke å oppnå 
driftsmessige gode løsninger. 
 
Dyrka jord (fulldyrka, overflatedyrka og innmarksbeite) kan ikke brukes til annet enn 
jordbruksproduksjon uten samtykke. Dyrkbar jord kan ikke disponeres slik at den er uegnet til 
jordbruksproduksjon i framtida uten samtykke. Den kan nyttes til annet enn jordbruksproduksjon, 
men den kan ikke disponeres slik at det er til hinder for at arealet kan nyttes til jordbruksproduksjon i 
framtida. 
 
Det meste av omsøkte areal er fulldyrka jord. Det anses som i samfunnets interesse å bidra til 
forskning og nye arbeidsplasser. Det forutsettes at arealet tilbakeføres til opprinnelig stand når 
tiltaket er ferdig. Arealet kan da fortsatt nyttes til jordbruksproduksjon i framtida. 
 
Forskningsformålet anses som «særlige høve», der jordbruksinteressene kan vike. Etter ei samla 
vurdering tilrås det å gi midlertidig omdisponering til omsøkte formål. 
 
 
Forslag til vedtak: 
Det vises til saksutredningen. I medhold av lov om jord (jordlova), (LOV-1995-05-12-23) §9, 
samtykkes det til midlertidig omdisponering av ca 12 da fulldyrka jord for oppsetting av brakkerigg og 
plasthall på gnr. 34 bnr. 8 og 24 i Andøy kommune, som omsøkt. 
 
Vilkår for midlertidig omdisponering: 

• Arealet skal ryddes og tilbakeføres til jordbruksproduksjon innen 10 år. 
Tiltaket må være igangsatt innen 3 år, ellers faller samtykket bort, jfr. jordloven’s §9. 
 
 
 



 

 

ANDØY KOMMUNE 

 

 
 

SØKNAD OM PERMISJON FRA POLITISK VERV - HÅKON LUNDBERG 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 19/919 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Kommunestyret   
 
 
Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

23.10.2019 Kandidatkåring for Fremskrittspartiet ved kommunestyrevalget 
2019 

137622 

 
 
Forslag til vedtak: 
 
 
1. 
Håkon Lundberg (FRP) innvilges permisjon fra følgende politiske verv til 04.05.2020, jfr. 
Kommuneloven § 7-9: 
 

· Andøy kommunestyre – varamedlem nr. 1 for Fremskrittspartiet 
 
2. 
Med forbehold om fritak: 
 

a. Kommunestyret 

I henhold til stemmer ved kommunestyrevalget 2019 rykker varamedlemmene 
opp en plass. Bjørg Nordgård går inn som nytt varamedlem nr. 4. 
 
 
 
 
 
 
                                         Knut A. Nordmo 
                                                ordfører 

 
 
 
 



 
Bakgrunn for saken: 
Håkon M. Lundberg (FRP) søker om permisjon fra sitt politiske verv til 04.05.20.  Av 
søknaden fremgår det at han i forbindelse med jobb vil være på kurs på Kjevik fra 14.10.19 til 
04.05.20. 
 
Faktiske opplysninger: 
 
Ved kommunestyrevalget 2019 ble Håkon M. Lundberg valgt som første varamedlem til 
Andøy kommunestyre for Fremskrittspartiet. 

 
Etter Kommuneloven § 7-9 kan kommunestyret etter søknad frita den folkevalgte for vervet 
midlertidig eller resten av valgperioden dersom den folkevalgte ikke kan ivareta vervet sitt 
uten at det medfører vesentlig ulempe for han eller henne. 

 
Vurdering: 
 
Det foreslås at Håkon M. Lundberg (FRP) innvilges permisjon fra sitt politiske verv frem til 
04.05.20. 
 
 
 
 



 

Valglistens navn: Fremskrittspartiet 
 

Nr. 
 

Representantens 
navn 

  

Stemmetillegg 

 
Personstemmer 

 
Slengere 

 
Rettelser 
totalt 

 
Ny 
rangering 

1 Halvard Rønneberg 28,25 35,00 18,00 81,25 1 

3 Robert Hagen * 28,25 7,00 1,00 36,25 2 

2 Håkon Martin Lundberg * 28,25 6,00 0,00 34,25 3 

15 Jan Harald Andersen * 0,00 9,00 1,00 10,00 4 

4 Britt Moum Næss * 0,00 6,00 3,00 9,00 5 

5 Bjørg Nordgård 0,00 2,00 2,00 4,00 6 

7 Nina B. Andersen 0,00 4,00 0,00 4,00 7 

12 Aleksandre Nerobov 0,00 3,00 0,00 3,00 8 

14 Raymond Seilevoll 0,00 3,00 0,00 3,00 9 

6 Hans Kristian Elvik 0,00 2,00 0,00 2,00 10 

8 Leif Nilsen 0,00 1,00 0,00 1,00 11 

9 Sonja Elaine Grav 0,00 1,00 0,00 1,00 12 

10 David Schone 0,00 1,00 0,00 1,00 13 

11 Thor Willy Paulsen 0,00 1,00 0,00 1,00 14 

13 Kåre Johansen 0,00 1,00 0,00 1,00 15 
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VALG AV ARBEIDSMILJØUTVALG 2019 -2023 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 19/861 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Valgnemnda   
Kommunestyret   
 
 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Arbeidsmiljøutvalget velges i medhold av arbeidsmiljølovens § 7-1. Kommunestyret velger 4 
medlemmer med personlige varamedlemmer fra arbeidsgiversiden. Rådmannen skal være et 
av medlemmene. 
 
Arbeidsmiljøutvalget velger selv leder og nestleder. 
 
Medlemmer:      Personlige varamedlemmer: 
1.  Rådmann      1. Stedfortreder 
2.       2. 
3.       3. 
4.       4. 
 
 
 
 
                           Knut A. Nordmo 
           ordfører 
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VALG AV PARTSSAMMENSATT UTVALG 2019 - 2023 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 19/739 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Valgnemnda   
Kommunestyret   
 
 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Som arbeidsgiverrepresentanter i partssammensatt utvalg velges: 
 
Medlemmer:     Personlige varamedlemmer: 
1.      1. 
2.      2. 
3.      3. 
4.      4. 
5.      5. 
 
 
Leder:  
Nestleder:  
 
 
 
                                                 Knut A. Nordmo 
                                                      ordfører 
 
 
 
  



 
 
 
Faktiske opplysninger: 
 
Partssammensatt utvalg skal har representanter for kommunen og de ansatte, men flertallet av 
utvalget skal være kommunens representanter. 

Partssammensatt utvalg er sammensatt av 5 representanter fra arbeidsgiver og 2 fra 
arbeidstakerorganisasjonene.   Kommunes representanter velges av kommunestyret og ansatte 
velger sine representanter blant de ansatte. Representantene fra de ansatte velges for to år av 
gangen.  Kommunestyret velger leder og nestleder for utvalget. 
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VALG AV KOMMUNENS REPRESENTANT TIL ANDØY KIRKELIGE FELLESRÅD 2019 - 
2023 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 19/859 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Valgnemnda   
Kommunestyret   
 
 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Kommunestyret oppnevner ett medlem med personlig varamedlem til Andøy Kirkelige Fellesråd. 
Dette medlem er ordinært medlem i Andøy Kirkelige Fellesråd. 

Tidligere har det vært tradisjon at dette medlem med personlig varamedlem oppnevnes blant 
formannskapets medlemmer, for å opprettholde kontakt og kontinuitet mellom kirken og 
kommunen. 

 
Som kommunens medlem med personlig varamedlem til Kirkelig Fellesråd 2019 - 2023 
velges: 
 
Medlem:    Personlig varamedlem: 
 
 

 
 
 
 
                                                        Knut A. Nordmo 
                                                             ordfører 
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VALG TIL VESTERÅLEN REISELIV 2019 - 2023 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 19/865 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Valgnemnda   
Kommunestyret   
 
 
 
 
Kommunene som deltar i reiselivssamarbeidet utpeker hver 2 kandidater. De kommunalt 
valgte representantene må være medlem av kommunestyret. 
 
Arbeidsutvalget har fullmakt til å sette sammen reiselivsutvalget som består av 
kommunevalgte representanter med personlige vararepresentanter. Hver deltakende 
kommune har en representant i utvalget. 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Som Andøy kommunes representanter til reiselivsutvalget 2019 -2023 velges: 
 
1. 
2. 
 
 
 
 
 
                                                          Knut A. Nordmo 
                                                                ordfører 
 
 
 
 



 

 

ANDØY KOMMUNE 

 

 
 

VALG TIL VESTERÅLEN KULTURUTVALG 2019 - 2023 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 19/864 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Valgnemnda   
Kommunestyret   
 
 
 
 
Kommunene som deltar i Kultursamarbeidet utpeker hver 2 kandidater. De kommunalt valgte 
representantene må være medlem av kommunestyret. 
 
Arbeidsutvalget har fullmakt til å sette sammen Vesterålen kulturutvalg som består av 
medlem/varamedlem i hovedutvalget med ansvar for kultur eller er medlem i kommunestyre i 
egen kommune. Hver deltakende kommune har en representant i utvalget. 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Som Andøy kommunes representanter til Vesterålen kulturutvalg 2019 – 2023 foreslås: 
 
1. 
2. 
 
 
 
 
 
                                                         Knut A. Nordmo 
                                                              ordfører 
 
 
 
 
 



 

 

ANDØY KOMMUNE 

 

 
 

VALG AV STYRE FOR ANDØY BOLIGSTIFTELSE 2019 - 2023 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 19/913 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Valgnemnda   
Kommunestyret   
 
 
 
 
Kommunestyret skal velge 3 medlemmer med like mange varamedlemmer til styret for 
boligstiftelsen for perioden 2019 – 2023. 

 
Forslag til vedtak: 
 
Kommunestyret velger følgende medlemmer til styret i boligstiftelsen 
 
Medlemmer:    Varamedlemmer: 
 
1.     1. 
2.     2. 
3.     3. 
 
Som leder velges:  
 
 
 
 
                                                 Knut A. Nordmo 
                                                      ordfører 
 
 
 
 
 
 



 

 

ANDØY KOMMUNE 

 

 
 

VALG AV FORSVARSUTVALG 2019 - 2023 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 19/911 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Valgnemnda   
Kommunestyret   
 
 
 
 
 
I forbindelse med arbeidet med sikring av drift ved Andøya flystasjon ble det nedsatt eget 
forsvarsutvalg bestående av 3 medlemmer. Utvalget er senere utvidet, og for perioden 2015 – 
2019 besto utvalget av 8 medlemmer. 

 
Forslag til vedtak: 
 
Kommunestyret velger slikt forsvarsutvalg for 2019 -2023: 
1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
7. 
8. 
9. 
 
Som leder velges: 
 
Utvalget rapporterer til formannskapet. 
 
 
                                                        Knut A. Nordmo 
                                                                ordfører 
 
 



 

 

ANDØY KOMMUNE 

 

 
 

VALG AV DELEGATER TIL FYLKESMØTE I KS NORDLAND 2019-2023 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 19/824 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Valgnemnda 13.11.2019  
Kommunestyret 18.11.2019  
 
 
 
KS er en arbeidsgiversammenslutning av landets kommuner og fylkeskommuner. 

Kommunenes representanter til fylkesmøte i KS Nordland velges blant de faste 
kommunestyrerepresentantene.  Ordføreren bør være blant representantene. Det bør velges like 
mange vararepresentanter som representanter + 2 ekstra (for hvert parti/gruppering) 

Andøy kommune velger 2 representanter og 4 vararepresentanter (kommuner med 3 000 – 
10 000 innbyggere).  

Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommune velger følgende representanter med vararepresentanter til Fylkesmøte i KS 
Nordland 2019 - 2023: 
 
Representanter:                        Vararepresentanter: 
1.  Ordfører    1.  Varaordfører 
 
2.     2. 
 
                                                          3 
 
                                                          4. 
                                                              
 
 
 
 
 
                                            Knut A. Nordmo 
                                                 ordfører 
 
 
 
 



 

 

ANDØY KOMMUNE 

 

 
 

VALG AV PROGRAMSTYRET FOR SAMSKAP 2019 - 2023 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Kirsten Lehne Pedersen 19/943 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Valgnemnda   
Kommunestyret   
 
 
 
 
Forslag til vedtak: 
Kommunestyret velger følgende programstyre for Samskap for perioden 2019-2023: 
 
Medlemmer:     Personlige varamedlemmer: 
 
 
 
Leder: 
Nestleder: 
 
Knut A. Nordmo 
ordfører 
  



Bakgrunn for saken: 
Kommunestyret må velge nytt programstyre for Samskap for kommende 
kommunevalgperiode. 
 
Faktiske opplysninger: 
I hht ny  kommunelovs § 5-7 om utvalg er det kommunestyret selv som velger leder og 
nestleder og øvrige medlemmer og varamedlemmer til utvalg. Når det gjelder hvem som kan 
velges som medlemmer til utvalg, er det ikke lenger anledning til å velge «eksterne 
representanter» som ikke er registrert som bosatt i kommunen.  
Reglene om minst 40% representasjon av hvert kjønn (§7-5) må også følges. 
Kommunestyret la i sak K-65/17 til grunn følgende forutsetninger for oppnevning av 
programstyret: 

1. Styret skal bestå av maksimalt 7 medlemmer. 
2. Det skal oppnevnes personlige varamedlemmer. 
3. Det skal oppnevnes 1 representant for hvert av satsingsområdene. 
4. Det oppnevnte representantene fra satsingsområdene skal fortrinnsvis velges fra 

lokalt næringsliv.  
5. Representantene fra næringslivet/satsingsområdene skal ha flertall i programstyret.  

 
I møte 31.07.19, sak F-80/19 ble det første programstyret for Samskap valgt med slikt 
vedtak: 
Medlem:     Personlig varamedlem: 

Odd Roger Enoksen     Kjetil Rønning Hansen 
Thomas Wold     Eirik Solvoll 
Lisbeth Berg Hansen    Åse Mette Spjelkavik 
Wanja Bordewich    Trude Olsen 
Danielle Zanoni     Camilla Ilmoni 
Ordfører Jonni H. Solsvik   Varaordfører Knut A. Nordmo 
Opposisjonsleder Sveinung Ellingsen  Vara for opp.leder Anita Bendiksen 
Nikoline Spjelkavik    Tom Stenvoll 
LO Vesterålen Line Tollefsen   LO Vesterålen Rita H. Nilssen 

Nestleder oppnevnes av programstyret.  
 
Odd Roger Enoksen var før dette valgt som leder for programstyret av kommunestyret. Det 
ble valgt i alt 9 medlemmer med personlige varamedlemmer (det har vært noen 
suppleringer/endringer i ettertid). Det ble med dette vedtaket videre lagt føringer for at  

• ordfører skal være medlem, med varaordfører som personlig varamedlem 
• opposisjonsleder skal være medlem, med personlig varamedlem fra opposisjonen 
• LO Vesterålen skal ha et medlem, med personlig varamedlem 

 
 
 
 
 
 
 
 


	0001 - Innkalling - Kommunestyret - 18.11.2019
	0002 - Godkjenning av innkalling
	0003 - Godkjenning av saksliste
	0004 - Spørsmål og interpellasjoner
	0005 Vedlegg - Spørsmål fra Tommy Søberg (Ap) angående oppføging av byggesaker
	0006 Vedlegg - Spørsmål fra Lill Inger Berg-Olsen angående ungdomsklubben
	0007 - Godkjenning av møteprotokoll
	0008 Vedlegg - 1908_26_Møteprotokoll for kommunestyret
	0009 Vedlegg - 1910_14_Møteprotokoll for kommunestyret
	0010 - Referatsaker
	0011 - Møteprotokoll kontrollutvalget 15.08.19
	Møteprotokoll
	Møteprotokoll

	0012 - Møteprotokoll kontrollutvalget 12.09.19
	Møteprotokoll

	0013 - Møteprotokoll kontrollutvalget 26.09.19
	Møteprotokoll

	0014 - Møteprotokoll kontrollutvalget 10.10.19
	Møteprotokoll

	0015 - Møteprotokoll Eldrerådet 03.09.19
	0016 - AVVIKSRAPPORTERING DRIFT PR 31.07.2019
	0017 - AVVIKSRAPPORTERING INVESTERING PR. 31.07.19
	0018 Vedlegg - Status investeringsprosjekter 31.07
	0019 - ANDØY HAVN KF - REGNSKAP OG ÅRSBERETNING 2018
	0020 Vedlegg - Andøy Havn KF årsberetning 2018
	0021 Vedlegg - Sak 23 19 i kontrollutvalget - møte 26.09
	0022 Vedlegg - Revisjonsberetning Andøy Havn KFs regnskap 2018
	0023 - HALVÅRSRAPPORT FOR SAMSKAP 2019
	0024 Vedlegg - Halvårsrapport Samskap 2019 vedtatt av styret
	0025 - KVALITETSREFORMEN LEVE HELE LIVET
	0026 Vedlegg - Informasjon og oppfølging av kvalitetsreformen Leve hele livet
	0027 - SØKNAD OM DISPENSASJON FRA KOMMUNEPLANENS AREALDEL - OPPARBEIDELSE AV OPPSKYTINGSPLATTFORM - BØRVÅGEN - ANDØYA SPACEPORT
	0028 Vedlegg - Dispensasjonssøknad_oppskytningsplattform Børvågen
	0029 Vedlegg - Kartutsnitt
	0030 Vedlegg - Uttalelse fra landbrukskonsulent
	0031 - SØKNAD OM PERMISJON FRA POLITISK VERV - HÅKON LUNDBERG
	0032 Vedlegg - Kandidatkåring for Fremskrittspartiet ved kommunestyrevalget 2019
	0033 - VALG AV ARBEIDSMILJØUTVALG 2019 -2023
	0034 - VALG AV PARTSSAMMENSATT UTVALG 2019 - 2023
	0035 - VALG AV KOMMUNENS REPRESENTANT TIL ANDØY KIRKELIGE FELLESRÅD 2019 - 2023
	0036 - VALG TIL VESTERÅLEN REISELIV 2019 - 2023
	0037 - VALG TIL VESTERÅLEN KULTURUTVALG 2019 - 2023
	0038 - VALG AV STYRE FOR  ANDØY BOLIGSTIFTELSE 2019 - 2023
	Forslag til vedtak:  Kommunestyret velger følgende medlemmer til styret i boligstiftelsen
	Medlemmer:    Varamedlemmer:
	Som leder velges:

	0039 - VALG AV FORSVARSUTVALG 2019 - 2023
	Kommunestyret velger slikt forsvarsutvalg for 2019 -2023:
	Som leder velges:
	Utvalget rapporterer til formannskapet.

	0040 - VALG AV DELEGATER TIL FYLKESMØTE I KS NORDLAND 2019-2023
	Representanter:                        Vararepresentanter:

	0041 - VALG AV PROGRAMSTYRET FOR SAMSKAP 2019 - 2023

